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Doslovný prepis zvukového záznamu zo 

zasadnutia Mestského zastupiteľstva v 

Rožňave dňa 29. 09. 2022 
 

Štátna hymna 

 

p. primátor Michal Domik 

Vážení páni poslanci MZ, vážení prítomní. Dovoľte mi hneď v úvode minútou ticha si uctiť 

pamiatku nášho zosnulého kolegu a priateľa pána Romana Ocelníka, poslanca mestského 

zastupiteľstva v Rožňave. Ďakujem. 

 

Podľa § 12 Zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov otváram 38. zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Rožňave, ktoré je 

posledné v tomto volebnom období. Vítam poslancov mestského zastupiteľstva, zástupcu 

primátora mesta, pani hlavnú kontrolórku, pána náčelníka mestskej polície, hlavného 

architektka a urbanistu mesta Rožňava, riaditeľov príspevkových organizácií, konateľov 

obchodných spoločností, vedúcich odborov mestského úradu a všetkých prítomných.  

Konštatujem, že poslanci mestského zastupiteľstva boli na zasadnutie písomne a včas pozvaní. 

Z celkového počtu poslancov 16 poslancov je prítomných 12, teda MZ je spôsobilé rokovať 

a uznášať sa. Za overovateľov zápisnice menujem poslancov pána poslanca Balázsa a pána 

poslanca Kellecsényiho.  

 

V súlade s rokovacím poriadkom: „overovatelia dozerajú na správnosť a úplnosť zápisnice zo 

zasadnutia mestského zastupiteľstva, ďalej dozerajú na hlasovanie. Povinnosťou 

predsedajúceho je zistiť a v úvode rokovania oznámiť, či bola zápisnica z predchádzajúceho 

zasadnutia overená, či boli vznesené námietky, pripomienky a podobne. Ak neboli podané 

námietky, pokladá sa za schválenú, pokiaľ námietky boli podané rozhodne o nich mestské 

zastupiteľstvo hlasovaním po vyjadrení a prednesení overovateľmi. Oznamujem, že doslovný 

prepis zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Rožňave zo dňa 25. 07. 2022 bol vyhotovený 

a overovateľmi podpísaný. 

 

Vážení poslanci predkladám na schválenie návrh programu rokovania tak, ako je uvedené 

v pozvánke, čiže najprv sa hlasuje o bodoch návrhu programu zverejneného na úradnej tabuli a 

webovom sídle mesta v súlade s novelou zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení 

neskorších zmien a doplnkov. Takže dávam hlasovať o programe, ktorý bol zverejnený a ktorý 

vám bol zaslaný. Nech sa páči hlasujte. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Páni poslanci má niekto návrh na zmenu rokovania? Ak nie pokračujeme ďalej. Ďakujem. 

 

Vážení občania. V súlade s rokovacím poriadkom Mestského zastupiteľstva v Rožňave občania 

mesta a ďalšie osoby majú právo vyjadriť svoj názor v bode 1 v rozprave k prerokovanému 

materiálu. Predsedajúci im udelí slovo a po tom, čo v diskusii vystúpili všetci prihlásení 

poslanci. K danému bodu je možné v rozprave vystúpiť aj viac krát a vystúpenie môže trvať 

najdlhšie 5 minút. V odôvodnených prípadoch môže predsedajúci tento časový limit predĺžiť, 

ak sa na tom uznesie nadpolovičná väčšina prítomných poslancov.  

V 2. bode Otázky a podnety občanov ak chcú vystúpiť k problematike, ktorá nie je predmetom 

rokovania, časový rozsah nesmie presiahnuť dĺžku 5 minút. V odôvodnených prípadoch môže 
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byť tento časový limit predsedajúcim predĺžený, ak sa na tom uznesie nadpolovičná väčšina 

prítomných poslancov. Do programu rokovania sa zaraďuje hneď po otvorení zasadnutia MZ a 

trvá najdlhšie 30 minút. Na návrh poslanca môže byť tento limit predĺžený ak sa na tom uznesie 

nadpolovičná väčšina prítomných poslancov. 

Občania mesta maďarskej a inej národnosti majú právo hovoriť na zasadnutí mestského 

zastupiteľstva svojim materinským jazykom. Mestský úrad zabezpečí preklad vystúpenia do 

slovenského jazyka priamo na zasadnutí MZ v súlade so zákonom NR SR č. 184/1999 Z. z. o 

používaní jazykov národnostných menšín v znení zmien a doplnkov.  

 

Vážení poslanci, v súlade s § 9 ods. 2 rokovacieho poriadku „poslanec sa považuje za 

prítomného na rokovaní vtedy, keď je prítomný v rokovacej miestnosti a zároveň má vloženú 

čipovú identifikačnú kartu v elektronickom hlasovacom zariadení.“ Žiadam Vás, aby ste pred 

opustením rokovacej miestnosti počas rokovania čipovú identifikačnú kartu vybrali z 

hlasovacieho zariadenia.  

V prípade pochybností dodržiavania rokovacieho poriadku prosím poslancov o promptné 

riešenie. 

 

V súlade s Rokovacím poriadkom MZ v Rožňave začínam...me čís... bodom  č. 2, ktorým sú 

Otázky a podnety občanov 

Prosím občanov, aby vystúpili po jednom a aby sa predstavili. Nech sa páči.  Poprosím ešte 

mikrofón. Zapnúť. Už dobre? Ďakujem. Dobre. A bližšie. 

 

Občan mesta 

Dobrý deň prajem. Ja som Lubomír Takáč a som ako zástupca spoločnosti Mediem s. r. o. 

prítomný na tomto zastupiteľstve, kde chcem preniesť svoju sťažnosť v zmysle vystaveného 

územného rozhodnutia, vydaným mestom Rožňava zo dňa 18. 10. 2021, ktorého účastníkom 

bol aj pán primátor ako súkromná osoba, resp. zástupca spoločnosti Dovaj. Na základe všetkých 

skutočností bolo toto územné rozhodnutie vydané a nadobudlo, nadobudlo právoplatnosť. Boli 

predložené všetky, aj sporné, resp. dotazované znalecké posudky na tienivosť, preslnivosť 

susediacej budovy a samozrejme k tomuto bodu boli vyzvaní všetci účastníci konania, ktorého 

bol aj pán primátor Michal Domik, ktorý svojím podpisom 25. 03. 2021 povolil výstavbu 

bytového domu na rohu Štítnickej a Zlatej ulice. Pán primátor vtedy súhlasil s vydaním 

stanoviska na umiestnenie vodovodnej, kanalizačnej, telekomunikačnej, elektrickej, plynovej 

a inej prípojky pre spoločnosť na parcelách 2015/2 cez jeho parcelu 2015/6 súbežnej so 

Štítnickou ulicou. Na základe týchto skutočností sme pre potreby stavebného konania požiadali 

pána primátora Domika ako štatutára spoločnosti Dovaj o uzavretie nájomnej zmluvy podľa § 

139 stavebného zákona, ktorý bol podmienený súhlasným stanoviskom, súhlasným 

stanoviskom Židovskej náboženskej obce, ktorá je vlastníkom priľahlých pozemkov a ktorá 

s výstavbou súhlasila. Nakoľko sa nám bohužiaľ nepodarilo tieto veci dať do poriadku a viazla 

komunikácia, sme sa pokúsili pána primátora kontaktovať ako spoločnosť aj doporučenou 

poštou. Bohužiaľ 30 dňová lehota ubehla bez prevzatia dokumentácie. Medzičasom ale 

bohužiaľ došlo ku komunikácií so strany mesta, kde pán viceprimátor Michal Drengubiak 

vypracoval Žiadosť o stanovisko k výstavbe bytového domu na mieste posledného odpočinku 

zosnulých. Podotýkam, v tomto vyjadrení, v tejto žiadosti o vyjadrenie boli, boli poskytnuté 

resp. žiadali o vyjadrenie sa k nepravdivým informáciám, nakoľko na parcelách, na ktorých 

naša spoločnosť Mediem s. r. o. chce stavať bytový dom pre občanov mesta Rožňava, ktorá ako 

vieme mesto nestavia byty dlhodobo, my sme sa rozhodli tieto byty postaviť a z počiatočného 

nadšenia mesta aj občanov vznikla taká malá vojna, v ktorej bolo poškodené aj moje meno 

súkromnej osoby a prečítam vám časť z oficiálneho listu poslaného 17. 01. 2022 mestom 

Rožňava Židovskej náboženskej obce. „Z predložených dokumentov konania vyplýva, že 
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správou pozemkov je súkromná osoba pán Ľubomír Takáč“. Čiže správou cintorína Židovskej 

náboženskej obce som správca ja ako súkromná osoba. Nie. Nie som. Správcom je spoločnosť 

Mediem s. r. o.. Správa cintorína je v častiach, cez ktoré vedie chodník. Čiže nie časť, ktorá je 

v mojom súkromnom vlastníctve, resp. pardon je vo vlastníctve spoločnosti Mediem s. r. o., 

čiže spravujem súk...naše súkromné pozemky a spravujem pozemky Židovskej náboženskej 

obce, na ktorých sa nachádzalo pietne miesto. Čiže citujem ďalej list „Rovnako má byť 

poverený pán Takáč, zastúpený Ústredným zväzom Židovských náboženských obcí 

v Bratislave v konaniach pre potreby získania všetkých potrebných povolení, čo je z nášho 

pohľadu minimálne neštandardné, nakoľko záujem pána Takáča ako zástupcu Mediem s. r. o. 

je predovšetkým výstavba predmetného bytového domu“. Čiže tu je bohužiaľ dochádza ku 

konfliktu a zneužitiu právomoci verejného činiteľa a poškodzovanie dobrého mena. Čiže 

vzhľadom na túto časť listu, chcem týmto pána primátora aj pána viceprimátora vyzvať na 

nápravu a ospravedlnenie, nakoľko došlo k poškodeniu môjho dobrého mena a tvrdenie, cituje 

list ďalej, že „značná časť verejnosti je pobúrená zámerom tejto výstavby a preto žiadame 

o stanovisko k výstavbe bytového domu na predmetných pozemkoch, ktoré sú miestom 

posledného odpočinku zosnulých“. Zase dochádza k zavádzaniu verejnosti, kladenia prekážok 

v podnikaní nakoľko časť, na ktorej má bytový dom stáť bola tzv. rezervovanou plochou pre 

cintorín. Nachádzala sa tam budova a ovocné sady, ktoré boli Židovskej náboženskej obci, 

predložené dokumentami z archívu až z roku 1826 z registra katastrálneho úradu. Reakcia 

žiadosti na tento dopis od pána Drengubiaka a pána primátora citujem oficiálny dopis Židovskej 

náboženskej obce „Podľa nám dostupných dokumentov na dobových pozemkoch, pozemku 

knižných vložiek a katastrálnych mapách sa na parcelách 2015/2 a 2015/3 nachádzali dom 

a záhrada“. Parcely č. 2015/2 a 2015/3 sú parcely, na ktorých má byť výstavba bytového domu. 

Čiže nikdy neboli posledným, miestom posledného odpočinku. Čiže dochádza k zavádzaniu 

verejnosti a názor na túto skutočnosť si prosím vytvorte sami. Ako ďalšia, ďalšia záležitosť je 

taká, že na základe toho, že pán primátor cestou zmenil názor, v ktorom mi povolil ako som už 

citoval pripojenie sa cez jeho pozemok na napojenie na elektrickú energiu a vodu, zmenil názor, 

tak som bol nútený opätovne požiadať Židovskú náboženskú obec, v ktorej Židovská 

náboženská obec ďalším konaním na úrovni celoštátneho predsedníctva súhlasilo so zmenou 

trasovania elektriky aj vody a tieto, tento proces trval 6 mesiacov, kým prebehli nové projektové 

dokumentácie a dopisu sú všetky verifikované pani doktorkou Hadalovou a pani a pánom Ing. 

Dudom ako predsedom Židovskej náboženskej obce. Čiže pokiaľ predsedníctvo Židovskej 

náboženskej obce súhlasí s výstavbou bytového domu, mesto resp. súkromné osoby, alebo 

štatutári nemajú právo zasahovať do týchto procesov a spochybňovať názor vlastníka. Čiže 

z tohto titulu žiadam pána primátora aj pána viceprimátora o ospravedlnenie, že zavádzali 

verejnosť a tým pádom, keď sú páni ochotní sa ospravedlniť našej spoločnosti za vzniknuté 

škody, nebudem si nárokovať vzniknutú škodu, ktorá vyplýva z predĺženia a naťahovania sa, 

prieťahov v konaniach. Ďakujem pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Keď môžem, ešte pán Takáč zostaňte. Jednoduchá otázka. Takže vy ste 

nechceli stavať na židovskom cintoríne. 

 

Občan mesta 

Na židovskom cintoríne by som si v živote nedovolil ani len požiadať o možnosť výstavby.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme. Ďakujem pekne. Prosím zoberte ten list, čo od židovskej obci máte a prečítajte ho 

celý. Nie len z kontextu. Môžem? Vyberte ten list, ktorý vy ste len z kontextu. Úplne celý od 

začiatku.  
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Občan mesta 

Nemám problém sa k tomu vyjadriť ešte raz. Takže z 22. 01. 2022 Žiadosť o stanovisko 

výstavby k bytovému domu na mieste posledného odpočinku zosnulých, vaše číslo MsÚ 

nebudem citovať presné číslo. Odpoveď. Ústredný zväz Židovských náboženských obcí SR ako 

majiteľ parciel číslo pod E KN č.222 a č. 221 nesúhlasí s výstavbou bytového domu na svojich 

parcelách, keďže ide o miesto posledného odpočinku.  

 

p. primátor Michal Domik 

Tu by som vás stopol. 

 

Občan mesta 

Tu by som, prepáčte pán primátor, by som dokončil. Ich parcely sú parcely, no pardon to si 

musím. Parcely na ktorých nesúhlasia s výstavbu sú parcely posledného odpočinku a sú vo 

vlastníctve Židovskej náboženskej obce, no bohužiaľ z tohto to teraz nevyčítam. To je tá parcela 

221. Čiže na parcele č. 221 nedovoľuje židovská obec žiadnu výstavbu. Na tej parcele 

nedovoľuje. 

 

p. primátor Michal Domik 

Áno. Ja, ja sa vám, len jedna otázka... 

 

Občan mesta 

Pán primátor... 

 

p. primátor Michal Domik 

Prečo vám dali dajaké nesúhlasné stanovisko, keď ste nežiadali. 

 

Občan mesta 

Pán primátor. Toto nesúhlasné stanovisko podali mestu, ako ste vraveli, aby som prečítal celý 

dopis. Takže celú odpoveď, takže po osobnom stretnutí, obhliadke spomínaných parciel, na 

ktorých sa zúčastnili aj vy pán primátor, spomínaných parciel sme sa rozhodli preveriť aj vami 

spomínané parcely 2015/2 a 2015/3. Tieto parcely sú vo vlastníctve spoločnosti Mediem s. r. 

o. ako investora resp. preveriť pôvodnú veľkosť židovského cintorína. Podľa nám dostupných 

dokumentov, ako som už povedal, podľa nám dostupných dokumentov dobových dokumentov, 

knižných vložiek a katastrálnych máp sa na parcelách 2015/2 a 2015/3 nachádzali dom 

a záhrada. Čiže pozemky, na ktorých Mediem s. r. o. ide stavať, má záujem stavať neboli 

súčasťou židovského cintorína, nikdy tam nebol nikto pochovaný a na základe toho na 

parcelách č. 2015/2 a 2015/3 Židovská náboženská obec nemá výhrady k výstavbe. Výhrady 

má k výstavbe na pozem...na parcelách č. E KN č. 222 a č. 221. Na týchto parcelách sa stavať 

nemôže. Na ostatných áno.  

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre. Takže teraz prejdem k tomu ako všetci ste porozumeli. Nie je to primátora a občana, ale 

je to súkromná vec.  

 

Občan mesta 

Nie pán primátor. 

 

p. primátor Michal Domik 

Áno. 
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Občan mesta 

Je to aj pracovná vec. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja ako keď môžem. Môžem? Ja som vypočul si, ja som neskákal vám do reči, alebo neskákal 

som ti, lebo si tykáme.  

 

Občan mesta 

Dobre. Jasné. 

 

p. primátor Michal Domik 

Hej. Keď ja poviem svoju verziu a môžeme pokračovať. Jedná sa o to, že áno tie povolenia tu 

ako primátora išli. Ja dostanem spis hej, že či je povolenie. Mám to cifrované od stavebného 

úradu, od všetkých organizácií, ktoré sa mohli vyjadrovať. Podpísal som. Až po skúmaní 

súkromnej osoby, lebo vlastním tam celý spodok bytovky a plus vlastním tam taktiež 

parkovisko. Pán Takáč chcel odo mňa, či sa môže napojiť cez moje parkovisko na kanalizáciu. 

Až prišiel za mnou osobne, doniesol mi papier, mne sa to nezdalo, že len tak už, už nie prvý 

krát to bolo, doniesol jeden papier, aby som to podpísal, že sa dohodneme. Ja som povedal, že 

nechaj tu, ja si pozriem ešte plány, čo tam vlastne sa deje a čo vlastne sa ide budovať. Ak som 

zistil, že plán je taký, že ide vybudovať bytovku 7 m od ďalšej bytovky. Tak si to predstavte, 

že dobrý taký sused, hej, ktorý šmíruje ľudí, tak vlastne vy keď, neviem kto by si u vás kúpil 

byty, ale tak isto aj oproti, kto by mal takú chtíč, lebo všetci v bytovke nevedeli o tom, že vy 7 

m od ďalšej bytovky idete postaviť bytovku. Takže to súkromie všetkým tým ľuďom, čo sú 

v Belite zmizne. A nehovoriac aj súkromie v tej novej bytovke. Takže som zvedavý, že kto si 

kúpi byty a budú mať zatiahnuté celý deň a celú noc záclony, aby ich nikto nevidel. Aby mali 

svoje súkromie. Takže je to neštandardné. A keď som zistil, že len 7 m a vy ste tvrdili, predtým 

ste mi tam namerali nejakých 15, ale keď som, keď sme si to našlapali, musíte mi dať za pravdu, 

tak som povedal, že no v žiadnom prípade. A určite by som bol zvedavý, kto vám dal povolenie 

na tienivosť, lebo byty na 1. poschodí a na 2. poschodí, áno budeme to možno právnou cestou 

riešiť, že kto mohol, lebo na dolnom poschodí už nebude vôbec, vôbec nebude jak sa slnko 

svietiť. Hej. Len vďaka vám. Ani na 2. poschodí nebude. A tí, a keď som oslovil týchto 

nájomníkov, lebo niektoré byty patria vám, hej, ale nikto z nich nevedel, že to je  7 m od ich 

bytovky. Dali vám povolenie, samozrejme, ako susedia, ale boli tak isto zavádzaný. Môžete mi 

odpovedať na to, že či je tých 7 m. Či je to štandardné 7 m.  

 

Občan mesta 

Pán primátor čo sa týka právoplatnosti územného rozhodnutia tohto konania si bol súčasťou aj 

ty celý čas. Tento celý proces trvá 4 roky. Územné rozhodnutie sa konalo na 2 krát, čiže bol si 

prítomný, bol si oboznámený so všetkým, všetkými návrhmi zmlúv a o všetkých vyjadreniach, 

ktoré som od teba priebežne žiadal a ty si ich bez problémov podpísal a držal si mi palce v rámci 

tejto výstavby, aby to bolo v poriadku. Čo sa týka stavebného zákona. Stavebný zákon presne 

vymedzuje pravidlá výstavby, vzdialenosti, preslnivosti, tienivosti, bytových a nebytových 

priestorov. Čiže neverím tomu, že by docent inžinier Martin Lopušniak PhD. a Ing. Kristián 

Kondáš PhD. by si dovolili vypracovať svetelno-technický posudok v takomto rozsahu 

ohľadom tienivosti a preslnivosti priestorov vplyvom jednej budovy na druhú a aj opačne. Čiže 

stavebný zákon presne hovorí o podmienkach, ktoré musia byť dodržané, aby sa bytový dom 

mohol postaviť. My sme všetky tieto podmienky dodržali, na základe čoho nám bol 

verifikovaný resp. nadobudla právoplatnosť, nadobudlo právoplatnosť územné rozhodnutie zo 

dňa 18. 10. Podotýkam, toto územné konanie sa konalo na 2 krát. Bolo po 3 mesiacoch 
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odročené. Čiže všetci účastníci konania mali možnosť sa vyjadriť, ktorí sa vyjadrili. Dokonca 

aj pán exprimátor Kardoš bol prítomný na jednom z konaní ako občan a jeho pripomienky boli 

vzané na vedomie, posúdené, zapracované a v rámci posúdenia boli odobrené návrhy, ktoré 

odobrili odborníci. Čiže tu ide o to ako si pán primátor povedal, toto nie je ani tak medzi nami, 

lebo my sa poznáme 30 rokov, mali sme dobré vzťahy, ja by som bol býval dúfal, že by tie 

vzťahy naďalej boli dobré. Momentálne tu ide o to, že z titulu suseda ako Ulici zlatá č. 1 si 

súhlasil najprv s týmito prípojkami a v čase, keď som ťa požiadal o doplnenie kvôli § 139 

stavebného zákona si podmienil podpis dodatku zmluvy súhlasom Židovskej náboženskej obce. 

Židovská náboženská obec tento súhlas dala. Ty si nebol ochotný tento súhlas ani len prevziať, 

aj keď som ti zatelefonoval, poslal ho doporučene. Si ani nemal snahu o tejto veci ďalej 

komunikovať so mnou. A to nie je dobré. Lebo stretli sme sa predtým niekoľkokrát na, aj na 

vedľajšej stavbe, sme komunikovali a potom zrazu prišiel zlom, čo neviem prečo a prestal si so 

mnou komunikovať a je to škoda, lebo tieto veci sme mohli vyriešiť na inej úrovni. Bohužiaľ 

sa to zamotalo takým spôsobom, že si aj konateľom spoločnosti Michal Domik Dovaj s. r. o. 

a si aj primátorom a z tohto titulu je celá vec tak zamotaná, že sa prelínajú rozhodnutia 

primátora a rozhodnutia štatutára spoločnosti Dovaj. Takže z tohto titulu žiadame ako 

spoločnosť Mediem s. r. o. ospravedlnenie za tieto vyjadrenia, že chceme stavať na pietnom 

mieste. Čo nie je pravda, čo som predniesol z listu, oficiálneho listu Židovskej náboženskej 

obce. My by sme si v živote nedovolili ani len požiadať o povolenie na výstavbu na cintoríne. 

V živote nie. A kebyže aj nejaké pochybenie bolo a bolo by to diskutabilné Židovská 

náboženská obec by nikdy nedovolila stavať na pietnom mieste. A nedovolila by to žiadna 

cirkev. Keď si zoberieme odstupové vzdialenosti od budov tieto 7 m vzdialenosti nie sú také 

malé. Boli odsúhlasené všetkými účastníkmi od dopravného inžiniera, cez mesto, pamiatkarov, 

hasičov, elektrikárov, plynárov, aj teba pán primátor, aj ostatných obyvateľov bytového domu. 

Takže nie je pravda, že bol niekto zavedený. Tento proces plánovanej výstavby bytového domu 

trvá už 4 roky. To sú kilá a kilá rôznych posudkov, projektov, dotazovania, korešpondencií, 

čiže tu je na mieste naša požiadavka o ospravedlnenie sa z vašej strany ako súkromnej osoby, 

ako štatutára a potom vás dvoch páni ako štatutárov mesta na základe dopisu, ktorým ste 

spochybnili rozhodnutie predsedníctva Židovskej náboženskej obce a spochybnili ste aj môj 

zámer na výstavbu bytového domu, kde som chcel suplovať mesto výstavbou bytového domu, 

byty pre Rožňavčanov. Takže pokiaľ páni nechcete, aby sme stavali a budete trvať na tomto 

bohužiaľ budeme nútení, budeme nútení osloviť našich právnikov, aby ďalšiu komunikáciu 

potom viedlo s kanceláriou primátora a tieto veci doriešila bohužiaľ takouto cestou.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ja ešte na záver, ešte potom odovzdávam aj pánovi zástupcovi slovo. Ja tu 

stále je rozprávané primátor, primátor je to súkromná ako súkromná osoba firmy Dovaj som 

nesúhlasil s výstavbou. Nič iné. A nebolo, nebolo na mesto, nebola žiadosť poslaná na mesto, 

ale na moju osobu. Pravda? Ja som povedal, že s pán Takáč nebudem s tebou komunikovať. 

Môžeš sa dobýjať dajakého práva. Nech sa páči právnou cestou. Mňa požiadali občania mesta, 

pán László Kardos, pán František Kardos taktiež a viacerí ľudia, že boli tam hrobové miesta, 

čo vám o chvíľu dokážeme. Takže zavádzať vy zavádzate. Lebo to je veľmi jednoduché 

povedať dobové fotky, z ktorého roku? Z 1826, keď sa začal hej. Nemáte my máme dobové 

fotky, keď tam už boli. Veď o chvíľu pán zástupca vám prepošle. Vieme? Hej. Vieme, nech si 

to pozrú aj naši poslanci mesta.  

 

Občan mesta 

Dobové mapy. Dobové mapy.  
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p. primátor Michal Domik 

My máme dobové fotky. Viete. 

 

Občan mesta 

Dobre. Tak som sa zle vyjadril teda, dobre, pardon.  

 

p. primátor Michal Domik 

Aha už... 

 

Občan mesta 

Dobové mapy. Dobové mapy. 

 

p. primátor Michal Domik 

Áno. Dobové mapy. Je rozdiel dobové mapy a dobové fotky... 

 

Občan mesta 

Áno to je pravda. 

 

p. primátor Michal Domik 

...keď na fotkách je tam viditeľné, že čo tam je. Takže to je dôležité, keď tam je raz pomník hej, 

tak je tam pomník. Tam nebol dom. Ale keď je tam pohrebisko, tak je tam pohrebisko. Alebo 

to dakto tam dokreslil, alebo dofotil. Tak si treba pozrieť tie dobové fotky. Nie dobové mapy. 

Takže páni poslanci aby boli v jasnom, ja ako primátor áno som dal povolenie, ale ako 

súkromná osoba nedovolím tam, lebo mám páky na to ako súkromná osoba nedovoliť sa napojiť 

cez môj pozemok na komuniká...na kanalizáciu. Mám na to právo. A takto som bojoval za 

spravodlivosť ako súkromná a zlíznem si to tak isto ako súkromná osoba, nie ako primátor 

mesta. Takže niektoré veci ako primátor nemôžem, ale ako súkromná osoba môžem. Takže keď 

sa budem ospravedlňovať, že som dačo urobil, tak ako súkromná osoba a nie ako primátor. Dali 

sme si to overiť. Poprosím teraz pána zástupcu, aby poslal tieto fotky... 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ešte by som sa vyjadril k tomu. 

 

p. primátor Michal Domik 

Alebo ukázal vám aj fotky z tej doby. 

 

Občan mesta 

Pán primátor vieš, že si dal povolenie na via... na všetky tieto veci si dal povolenie. 

 

p. primátor Michal Domik 

Poprosím ako čo. Ako primátor som dal.  

 

Občan mesta 

Ako, ako, ako štatutár spoločnosti Dovaj si dal cez svoje pozemky súhlasné stanovisko na 

vybudovanie tohto. 

 

p. primátor Michal Domik 

Tak potom postav. Nech sa páči. Áno, bol som zavádzaný. 
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Občan mesta 

Nebol si zavádzaný.  

 

p. primátor Michal Domik 

Vtedy keď si myslím, že to bolo tak som bol zavádzaný.  

 

Občan mesta  

Je tu tvoj...je tu tvoj podpis, sme sedeli hodinu pri všetkých projektoch v tvojej kancelárii. 

 

p. primátor Michal Domik 

Zavádzaš. Pozor. 

 

Občan mesta 

Jasné. Dobre. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pozor na tieto slovíčka, lebo na to som alergický, keď dakto si povie, že hodinu. My sme hodinu 

nesedeli. Takže prosím bo budem musieť ešte aj manželku zavolať, že kedy sme boli hodinu 

spolu. 

 

Občan mesta 

U teba na kancelárii primátora sme sedeli. Ale nevadí, dobre. Čiže dal si súhlasné stanovisko 

s vybudovaním a na základe tohto súhlasného stanoviska boli našej spoločnosti udelené súhlasy 

a právoplatné územné rozhodnutie. Ako primátor, ešte raz opakujem, si útočil aj 

s viceprimátorom na moju osobu prostredníctvom dopisu, oficiálneho dopisu Židovskej 

náboženskej obci. Čiže ide tu aj o zásah štatutára spoločnosti Dovaj a aj o zásah zo strany 

mesta. Čiže zásah dvojnásobný. Hovorím, žiadam len o toľko, aby, aby ste sa nám v rámci tohto 

poškodenia ospravedlnili a nebudem vyvíjať žiadne kroky ohľadne našich právnych zástupcov. 

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre. Ja poprosím pána zástupcu o slovo, aby priblížil situáciu. Neviem, že či vieme to dajak 

zdieľať, alebo... 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Tak celá, celá vec má niekoľko rovín. Tá prvá vec je spor medzi 

súkromnou spoločnosťou a súkromnou spoločnosťou, resp. fyzickou osobou pánom 

primátorom, ale nie ako funkciou primátora, ale ako súkromnou osobou. K tej sa ja vyjadrovať 

nebudem, nie je to predmetom, ktoré by malo riešiť či už MZ, alebo tak isto, aby to malo riešiť 

akýmkoľvek spôsobom mesto. Je to súkromný spor. Druhá rovina je, tak ako povedal pán 

primátor, obrátili sa na nás občania mesta s tým, že majú niektoré dôkazy a majú pochybnosti, 

či bol alebo či nebol židovský cintorín na uvedených parcelách, ktoré uvádza pán Takáč, ktoré 

sú v jeho resp. súkromnom vlastníctve firmy Mediem. Na základe skutočností, ktoré nám tieto 

súkromné osoby dali, občania mesta Rožňavy, ktorí mali pochybnosti o tom či tam bol, alebo 

nebol židovský cintorín. Konkrétne ide o dobové fotografie, keď tam ešte ten cintorín stál. 

Môžem ich ukázať. V podstate sú tu na tej fotografii, ako aj na ďalších. Budem pokračovať. Na 

základe týchto fotografií, kde nie je jednoznačne isté, presne kde bol umiestnený cintorín, čiže 

sme mali dôvodné pochybnosti. Bol alebo nebol. My nie sme tí, ktorí vedia podľa fotografie, 

áno páni poslanci, nie sme podľa fotografie schopní identifikovať či tam bol židovský cintorín 

na tých pozemkoch alebo nie. Na základe týchto skutočností sme si dovolili nakoncipovať list 

Židovskej náboženskej obci, ktorý sme nikde nezverejnili, takže ja nechápem, prečo pán Takáč 
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hovoríš o tom, že sme poškodili tvoje dobré meno pred obyvateľmi, my sme to nikde 

nezverejnili. Nikomu inému ako Židovskej náboženskej obci sme to neposielali. Čiže ja som 

celkom aj prekvapený, že ako si sa k tým listom dostal. Ale zrejme ti ich Židovská náboženská 

obec poskytla. Pritom to bola komunikácia medzi mestom Rožňava, ktoré malo dôvodné 

pochybnosti, že tam bol židovský cintorín a obrátili sme sa na nich s tým, aby preverili túto 

skutočnosť a aby nám dali vedieť, aby sme my tiež vedeli jednoznačne povedať našim 

obyvateľom, občanom, ktorí majú pochybnosti, že či tam bol alebo nebol židovský cintorín. 

K tomu, že máš k dispozícii mapy, mapové podklady áno ja som sa dostal k mapovému 

podkladu, kde tieto pozemky boli všetky ako súčasť jedného veľkého pozemku pred rokom 

tuším 67. Zrejme týmto nedisponuje Židovská náboženská obec, týmto mapovým podkladom. 

Myslím, že ďalšie kroky tam už riešil niekto iný, nie mesto Rožňava. Mesto Rožňava sa teda 

obrátilo listom na Židovskú náboženskú obec, kde áno priznávam, uvádzal som teba ako 

fyzickú osobu a nie Mediem ako, ako spoločnosť. Za toto sa ti ospravedlňujem. 

 

Občan mesta 

Ďakujem, prijímam. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Za toto, kvôli, kvôli tomu, že zrejme som nemal presnú informáciu, že či vystupuješ ako 

súkromná osoba, alebo ako spoločnosť Mediem. Čo sa týka ďalších vecí nakoncipovaných 

v liste, podpísaných pánom štatutárom a áno mnou vypracovaných, sme sa dotazovali teda 

Židovskej náboženskej obci, či tam vedia nám k tomu podať relevantné vysvetlenie. Oni nám 

relevantné vysvetlenie poslali. Na základe toho máš vedomosť o tom, že by...zverejňovali sme 

to niekde? Bola to komunikácia medzi nami a Židovskou náboženskou obcou. My sme 

reagovali na tento list, kde by sme riešili predmetné pozemky, na ktorých ty chceš stavať ten 

bytový dom nejakým iným spôsobom?  

 

Občan mesta 

Na sociálnych sieťach sa objavila resp. aj medzi občanmi mesta Rožňava sa objavila 

informácia, že Ľubo Takáč chce stavať na židovskom cintoríne. Toľko. Odkiaľ mali takéto 

informácie pokiaľ nie od kompetentných osôb. A keď už v tomto tiež Michal, tiež sa poznáme 

roky rokúce, tak si tykáme, v tomto dopise hneď zavádzate tým, že žiadate o stanovisko 

k výstavbe bytového domu na mieste posledného odpočinku zosnulých. Však to je priame 

navádzanie, zavádzanie účastníka konania. Keby ste vynechali posledný, miesto posledného 

odpočinku zosnulých, bol by to štandardný dopis, na ktorý by sa Židovská náboženská obec 

vyjadrila, že na stanov..., že na daných parcelách a ja som si dal tú námahu, že som navštívil 

katastrálny úrad a za súčinnosti osoby oprávnenej som si vyžiadal všetky informácie, ktoré boli 

len dostupné. Toto má možnosť urobiť množstvo ľudí a vy, ako štatutári mesta, tak isto pred 

tým, než pošlete obchodnému, môjmu obchodnému partnerovi takýto dopis. Ste si mali overiť, 

že aké boli pozemky. Keď ja som si vedel zistiť, že tie kreslené mapy, dobové mapy z roku 

1826 tuším bola, bola prvá zmienka o tomto, boli tam zmienky o pohrebnom bratstve, boli tam 

zmienky o všetkých veciach, o vlastníckych právach, o predaji týchto pozemkov mestu, 

o všetkých zmenách vlastníkov. Tieto zmeny sú zapísané na katastri. Čiže mali ste vybrať tieto 

informácie do, v ohľad a na základe týchto preskúmaných informácií ste mali konať. A nie tak, 

že ste mali jednu alebo 2 informácie, alebo podnet od jedného, alebo 2 ľudí, na základe ktorého 

ste konali. Podotýkam, že v dopise, ktorý ste poslali Židovskej náboženskej obci tieto fotografie 

sú bežne prístupné zo štátneho archívu, ktorý je na sídlisku Juh. Tieto boli poslané ako prvé 

a všetky ďalšie dobové fotografie, alebo, alebo dobové mapy a informácie boli dodané po 

prvom miestnom zisťovaní, kde sa riešilo územné konanie. A vtedy sme doložili všetky tieto 

ďalšie informácie, tie dobové. Takže určite je na mieste to, na druhom, na druhom stretnutí pán 
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primátor sa tiež zúčastnil. A povedal, povedal, že nedovolí výstavbu bytovky. Či to povedal 

ako primátor, ako súkromná osoba je to v podstate jedno, lebo primátor je primátorom 24 hodín. 

Nie od rána od 8-mej do 16-tej hodiny.  

 

p. primátor Michal Domik 

Nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

No nie je to jedno či to povie primátor ako súkromná osoba, alebo či to povie Michal Domik. 

To je prvá vec. Je to obrovský rozdiel. Druhá vec je, my sme poslali fotografie, poslali sme list 

spoločnosti, ktorá kedysi podľa našich informácií vlastnila tie pozemky, že je to s najväčšou 

pravdepodobnosťou podľa tých fotografií miesto posledného odpočinku zosnulých. Chceli sme 

od nich vyjadrenie, pretože sme predpokladali, že Židovská náboženská obec je tá 

najoprávnenejšia, ktorá bude mať informácie k tomuto a na základe informácií, ktoré nám oni 

poskytnú, budeme informovať obyvateľov o tom, čo tam je a či je možné tam stavať. Nič viac.  

 

Občan mesta 

Dobre. Boli občania na základe týchto informácií informovaní o skutkovej podstate? 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Boli.... 

 

Občan mesta 

Že naša spoločnosť neplánuje výstavbu na cintoríne? 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Občania, ktorí sa na nás obrátili s týmto, boli o obsahu listu, ktorý prišiel z Židovskej 

náboženskej obce, že oni tvrdia, že tam cintorín nebol, oboznámení.  

 

Občan mesta 

Dobre. V poriadku.  

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

To znamená, že mesto Rožňava nikdy nezverejnilo komunikáciu medzi mestom Rožňava 

a Židovskou náboženskou obcou, ani nijakým iným spôsobom sa k tejto skutočnosti 

nevyjadrovalo na sociálnych sieťach. A občanom, ktorí sa obrátili na mesto s týmto 

podozrením, že tam bolo miesto posledného odpočinku zosnulých, informovalo o záveroch, 

ktoré poslala Židovská náboženská obec. Tým tieto pozemky pre mesto Rožňava nepodniklo 

žiadne ďalšie kroky na samotné vyzývanie, zverejňovanie ani nič podobné. Prvé zverejnenie 

listu od Židovskej náboženskej obce prišlo od teba pred pár dňami. Ostatné vyjadrenie 

obyvateľov, ktorí, presne to, čo držíš v ruke, ostatné vyjadrenia obyvateľov no ja neviem kto sa 

vyjadroval, k čomu sa vyjadroval. My sme sa na sociálnych sieťach ako mesto Rožňava 

k ničomu nevyjadrovali. Bola to čisto súkromná, súkromná. Čisto záležitosť medzi mestom 

Rožňava a Židovskou náboženskou obcou, kde my sme dostali jednoznačné stanovisko a ďalej 

sme túto skutočnosť neriešili. V ďalšom sme riešili jedine priestor, ktorý už vlastní Židovská 

náboženská obec a to je priestor, ktorý si spomínal aj pred chvíľou, kde je v súčasnosti chodník. 

A k tomuto sme sa vyjadrovali ako mesto. K týmto pozemkom sme sa ďalej nevracali, ani sa 

nijak nevyjadrovali, ani nič nezverejňovali. Ďakujem.  

 

Občan mesta 
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Ja by som sa ešte vyjadril k jednému nášmu spoločnému stretnutiu s pánom viceprimátorom, 

keď si spomínaš, v rámci územného konania sme sa stretli v zasadačke. A tam bola téma, kde 

sme preberali, kde sme preberali práve tento projekt a tam odznelo, že ľuďom vadí, že chcem 

stavať na cintoríne. Opakujem, ja na cintoríne stavať nechcem. Ale vtedy som, vtedy som ti 

predniesol práve tú informáciu o ktorej sa bavíme, čo tvrdíte, že je tam židovský cintorín. Toto, 

že cez židovský cintorín vedie chodník krížom toto vám nevadí? Toto mestu nevadí? To, že ja 

vedľa neho chcem stavať to vadí, ale to, že krížom cez cintorín ide chodník, toto nikto z vás sa 

nepozastaví nad týmto? Že jednoducho riešime túto situáciu. Pomôžme vyriešiť túto situáciu 

Židovskej náboženskej obci. Vám by sa páni páčilo, keby po hrobových miestach vašich, vašich 

zosnulých blízkych chodili ľudia? Toto by sa vám páčilo? Tak poniektorým asi áno, keď 

nekonáte.  

 

p. primátor Michal Domik 

Keď môžem ja, lebo ako fakt ako ja si myslím, že aj poslanci sú unavení pán Takáč.  

 

Občan mesta 

Ja už, už končil som. 

 

p. primátor Michal Domik 

Dám. Zostaňte už daj...dajte mi fakt ako, aspoň daj mi, lebo sa mi žiada ti vykať už, lebo už 

nechcem ani mať fakt s tebou nič spoločné v tomto smere ako si sa zachovával, ako z tohto 

chceš vydobyť dajaké politické body. Jednoducho treba si priznať. Celý pozemok sa ohradí. 

Dajte mi áno, alebo nie. Prosím ťa odpoveď. Ohradí sa celý pozemok? Treba trošku tým 

občanom povedať, tu celú... 

 

Občan mesta 

Nie. Celý pozemok sa neohradí. Židovská náboženská obec si želá ohradenie pietneho miesta. 

Nič viac. Nie Ľubo Takáč si to želá. Želá si to Židovská náboženská obec. Toľko. 

 

p. primátor Michal Domik 

No. Ja sa nepýtam, že kto si žiada. Ohradí sa pozemok? 

 

Občan mesta 

Aby bola informácia úplná, áno, áno, chceš konkrétnu odpoveď. Židovská náboženská obec si 

želá ohradiť pietne miesto. 

 

p. primátor Michal Domik 

Tak. Takže áno. Takže postaví sa tam bytovka. 

 

Občan mesta 

Áno. 

 

p. primátor Michal Domik 

7 m. Kde budú tí ľudia chodiť? Pred chvíľou sa bolo tu prezentované vám nevadí, že ľudia 

chodia po hrobe? A obyvatelia tej bytovky kde budú. Nebude to záhrada? Nebude to ohradený 

priestor? Takže bude mať zakázané hej, takže len vyspať sa a ísť cez betónový chodník dakde 

preč. Vôbec dozadu už nevojde, do tej záhrady, kde židovský, kde sú tie hroby, už tam ani, 

každý bude mať tam vstup zakázaný. Tam sa deti nemôžu hrať, takže bude len čisto bytovka. 

Ako fakt ako nerobme, nerob jak sa volá zle. 
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Občan mesta 

Už, už by som to ukončil tým pán primátor.  

 

p. primátor Michal Domik 

...a slovíčka vymieňať ako fakt. 

 

Občan mesta 

Ukončil by som túto tému tým,... 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. 

 

Občan mesta 

...že nie ja si želám ohradenie cintorína. Ja si chcem resp. splniť projekt, ktorý zahŕňa výstavbu 

bytového domu na vedľajších parcelách. A to, že vlastník, Židovská náboženská obec, si chce 

oplotiť cintorín, s tým ja ako súkromná osoba, alebo štatutár spoločnosti nemám nič spoločné 

až na to, že ma vyzvali, nakoľko som tu v Rožňave, aby som bol súčinný pri riešení situácie 

a komunikácii s MsÚ. To je celá vec. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ešte jedna otázka. S tými 100-ročnými stromami čo chcete robiť. 

 

Občan mesta 

Všetky stromy zostávajú okrem tých, ktoré sú choré, na základe povolenia životného prostredia 

a mesta budú tieto stromy ošetrované. Ani jeden jediný strom nebude vyrúbaný a pietne miesto 

bude sprístupňované na základe žiadostí. Bude otvorené, nakoľko na danom cintoríne má byť 

postavený pomník zosnulým, ktorí tam boli pochovaní a ktorých náhrobné kamene zmizli. Čiže 

my to pietne miesto resp. Židovská náboženská obec toto pietne miesto chce ostať zachované 

a postaviť tam pomník, ktorý bude prístupný aj verejnosti v zmysle nariadenia vlastníka. Je to 

cintorín. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ešte jedno doplnenia a ja už sa nebudem vyjadrovať. Nech sa, nech sa páči pán zástupca. 

Prosím. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ešte k tej skutočnosti, že mesto resp. nikomu z nás nezáleží na tom, čo tam bude a že sa chodí 

po hroboch cez, cez chodník. No ten chodník je tam niekoľko rokov. Niekoľko desiatok rokov. 

A nie je pravda, že súčasnému vedeniu mesta a poslancom, ako aj obyvateľom na tom nezáleží. 

Práve naopak. Práve myslím, že od roku 2016 tu bola iniciatíva okolo pána Františka Kardosa, 

kde chceli vybudovať pomník na uvedenom mieste s tým, že celé, celý tento priestor by sa 

revitalizoval. Poslali to aj na Židovskú náboženskú obec, potom došlo k útlmu komunikácie. 

My sme sa na základe týchto skutočností aj ohľadom možnej výstavby pomníka, ako aj 

revitalizácie tohto priestoru taktiež obrátili na Židovskú náboženskú obec. Takže nie je pravda, 

že nám to nie je jedno. My sme sa na to, my sme sa na Židovskú náboženskú obec s týmto 

problémom obrátili. A áno prisľúbili sme, že budeme tomuto občianskemu združeniu okolo 

pána Kardosa nápomocní vo vybudovaní tohto pomníka. Už ako sa rozhodne Židovská 

náboženská obec a ako bude ten priestor vyzerať je naozaj na nich, keďže je to ich súkromné 

vlastníctvo. Mesto Rožňava ponúklo, že mu to nie je jedno. Toľko k tomu. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ešte máme dajakého občana? Nech sa páči. 

 

Občan mesta 

Ďakujem. Volám sa Peter Džačár. Využijem túto chvíľku na 2 otázky, ktoré by som chcel, aby 

som dostal nejakú odpoveď. Nechcem zdržiavať ako pred chvíľou môj rečník. Prvá otázka. 

Kedy bude dokončený ten podľa vás cyklochodník. Podľa mňa to je oddelená cestička pre 

chodcov a cyklistov. Alebo je už dokončený? 

 

p. primátor Michal Domik 

Áno.  

 

Občan mesta 

Neviete mi odpovedať? 

 

p. primátor Michal Domik 

18. 09. sme mali. Problém bol s červeným asfaltom, lebo nemali takéto komodity. 18. 10.  

 

Občan mesta 

18. septembra hej mal byť dokončený. 

 

p. primátor Michal Domik 

10-ty. 

 

Občan mesta 

10-ty aha pardon, lebo 9-ty si povedal. 

 

p. primátor Michal Domik 

Predĺžili, lebo samozrejme všetky firmy majú problém s materiálom. Eurovia nám avizovala, 

že majú problém dodávateľ červeného pigmentu.... 

 

Občan mesta 

Jasné. 

 

p. primátor Michal Domik 

....nevedel dodať. Nech sa páči. 

 

Občan mesta 

Určite som veľmi rád, lebo každé mesto by chcelo mať takýto chodník. Áno. Len podľa môjho 

názoru ja viem, všetko je o financiách, že neviem, či ste sa páni poslanci prešli po tom chodníku. 

Je podľa mňa, ja ho používam, lebo chodievam tam, je podľa mňa dosť úzky, áno, nakoľko je 

tam pre chodcov 95 centi a pre cyklistov 95 centi. Áno viem, že projekt je taký. Škoda, že sa 

nedalo niečo s tým robiť, že rozšíriť ten chodník, ale pre mňa ako občana, je dosť také, že som 

rád, že je to, ale takéto cyklochodníky, alebo cyklistický chodník sa zvykne robiť niekde na 

iných miestach. Lebo keď si zoberiete má to 1800 m a prechádza cez 4 križovatky ten 

cyklochodník. Pre jednu miesto ležiace mimo cesty. Neviem, ako bude doriešený ten prechod 

a tieto značky vodorovné, áno, ale je to dosť, hlavne pre tých cyklistov. Pre chodcov to je jasné. 

Ale viete, že je to teraz, ak som videl, predvčerom dávali značky, čiže je to oddelená cestička 

pre chodcov a cyklistov a tam prikazuje chodcom a cyklistom používať iba časť pre nich 

určený. Je tam samozrejme dodatok, ktorý hovorí o tom, že môžu sa vyhýbať, odbočovať a tak. 
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Lenže neviem, hovorím preto páni poslanci, či ste išli. Ja som naschvál tam išiel. Mamičky tam 

budú mať problém po tom chodníku ísť, keď je 95 centi. So svojím manželom už ani nehovoriac 

o tom, že musí ísť po tráve, alebo po tej oddeľovacej časti. Áno? Keď pôjdu oproti sebe 

mamičky, tiež budú musieť zachádzať do tej, na cestičku pre cyklistov. Áno? Takže z tohto 

hľadiska škoda, že sa nenechalo, nenechali nejaké, nejaké finančné, nezohnali nejaké finančné 

prostriedky na rozšírenie. Lebo ja si myslím, že možno by sa tam dalo niečo rozšíriť. Hlavne 

ten chodník pre tie, pre chodník, áno, to miesto pre chodník. A, a lebo fakt je to investícia, ktorá 

je tam aj keď mesto asi, ak sa dobre pamätám, 5% tam je spoluúčasťou mesta je 5%, takže 

jasné, že treba využiť tie financie. Len nesplní to ten účel, lebo ja mám, mám tu pred svojím 

domom a vidím, že tí cyklisti aj tak chodia po tej štvorprúdovke. Možnože sa mohli nájsť 

peniaze a chodník urobiť chodníkom a tú štvorprúdovku využiť možno oddelením, oddelenou 

časťou pre tých chod... pre tých cyklistov. Lebo tí cyklisti aj tak tam budú chodiť. Lebo nebudú 

prechádzať cez tie 5 križovatky. Toľko. Aby som nerozvíjal ďalej. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Keď môžem na to... 

 

Občan mesta 

Áno. 

 

p. primátor Michal Domik 

...odpovedať pán Džačár. Presne tak, že ešte za vášho pôsobenia ten projekt bol spravený. Hej. 

A my vyťahujeme projekt zo šuflíka. Takže mohli ste sa vtedy pozrieť... 

 

Občan mesta 

Hej. Jasné. Jasné. 

 

p. primátor Michal Domik 

...ten projektant, ktorého ste vtedy oslovili, vlastne koho oslovil pán primátor, že či spĺňal 

všetky stavebné normy. 

 

Občan mesta 

Dobre. Jasné. Okej. Beriem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Hej. My sme... 

 

Občan mesta 

Ja neútočím na to, že... 

 

p. primátor Michal Domik 

Prišla výzva, bol jeden projekt, rýchlo sme ho oprášili, pozreli, urobili sme na to stavebné 

povolenie, podali, urobili, získali 400 tisíc a chcem vás požiadať, zo šuflík, ktoré vlastne to, ten 

projekt. Také projekty tu máme veľa hej a musíme rušiť teraz niektoré stavby, lebo nie sú dobré 

tie projekty. Takže budeme musieť buď... 

 

Občan mesta 

Ale nemusel sa vytiahnuť ten projekt potom, keď nemáme na to. 
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p. primátor Michal Domik 

No my vieme, že je zlý? Máme teraz... 

 

Občan mesta 

Ale sa nemusel vytiahnuť pán primátor.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ale keď je výzva na cyklochodníky, tak poďme. 

 

Občan mesta 

Dobre. Druhú. Prešiel by som k druhej otázke. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ešte by som na dovysvetlenie. Už máme ďalší projekt. Už sa rieši územné konanie, o chvíľu sa 

stavebné povolenie a bude od maďarskej školy až po športovú halu. Môžete ten skritizovať, ten 

už som dal špeciálnej firme, ktorá robí cesty a... 

 

Občan mesta 

Ja nekritizujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

...cyklochodníky a vlastne bude vyše 1,5 km. Vedľa Drázusu pôjde celý chodník takže si 

myslím, že sa treba pozrieť aj na ten chodník a potom. 

 

Občan mesta 

Ja, ja som nekritizoval. Ja som nekritizoval. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nie, ďakujem za upozornenie... 

 

Občan mesta 

Ja som povedal svoj názor. Áno? Dobre. 

 

p. primátor Michal Domik 

Hej, hej ďakujem za upozornenie. 

 

Občan mesta 

Druhú otázku k tomuto. Či môžem druhú otázku povedať. 

 

p. primátor Michal Domik 

Keď môžem s faktickou poznámkou pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Ja ešte odpoviem na otázku ako budú vytýčené značky, lebo tam zaznela táto 

otázka. Tak v zmysle projektu. Je to schválený projekt, videl to dopravný inžinier, takže tam 

nie sú dôvody na pochybnosti. 

 

Občan mesta 

Dobre. A k druhej otázke. 
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p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Čo sa týk...ešte, ešte jedna vec. Čo sa týka šírky je to podľa normy. Rozšíriť tento chodník 

nebolo možné. Zaoberali sme sa touto otázkou, ale sú tam rôzne siete, čiže kvôli tomuto sa 

nedalo tak isto ani rozšíriť. Ďakujem.  

 

Občan mesta 

Dobre. Ďakujem. Ďakujem za odpoveď. Druhú otázku. Som si všimol, že viac ako 2 roky sa 

v meste nevyznačovali vodorovné dopravné značky. Čo bol problém. Aký bol problém. 

Financie, alebo čo, lebo ja si nepamätám, že by také obdobie sa v meste niekedy nevyznačovali 

vodorovné dopravné značky. Ani ma netrápi tie stredové čiary, ale tie prechody pre chodcov.  

 

p. primátor Michal Domik 

Popro...poprosím pána riaditeľa. Na to je zodpovedný pán riaditeľ technických služieb. Nech 

sa páči, dajte nám, keď môžem, odpoveď. Lebo podľa môjho vedomia sa robili. 

 

p. riaditeľ PaedDr. Mikuláš Gregor, MPH 

Dobrý deň prajem. Vodorovné dopravné značenia v meste Rožňava minulý rok sa vyznačovali. 

Zakúpili sme stroj, ktorý v podstate používame na vyznačovanie. V roku neviem 3 – 4 roky 

dozadu je pravdou, keď to prechádzalo v podstate tento záväzok resp. pred tým mesto 

objednávalo firmu, následne my ako technické služby sme to riešili. Tam bol jeden rok 

výpadok, ale ostatné roky tie dopravné vodorovné značenia sa robia. Tak isto sa robia aj na 

parkoviskách. Požiadavky aj zo strany obyvateľov vznikajú na tie parkovacie miesta. Sú veci, 

ktoré neboli dotiahnuté, sú vyznačené, alebo mali by byť vyznačené parkovacie miesta na tých 

miestach, kde je vyhradené parkovisko pre ZŤP. Tieto značky sú naplánované na striekanie 

v priebehu budúceho týždňa, nakoľko tento týždeň bol dosť upršaný. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ešte môžem podotknúť, že sme usporili vyše 10 tisíc euro s tým, že už to robia 

naše technické služby. Zakúpili sme stroj. 

 

p. riaditeľ PaedDr. Mikuláš Gregor, MPH 

Ak môžem doplniť. Ak sa dobre pamätám predtým suma na nástrek vodorovné, alebo 

označenie vodorovného značenia sa pohybovala vo výške 40 tisíc. Kdežto technické služby pri 

tej istej činnosti to dokážu urobiť za polovičnú cenu a tak isto vlastne všetky prechody pre 

chodcov boli nastriekané aj tento rok. 

 

p. primátor Michal Domik 

Takže 20 tisíc sme usporili. Ja som len tých 10 počítal, že usporíme, takže ešte lepšie. Ďakujem 

pekne. Pán poslanec Burdiga nech sa páči. 

 

p. poslanec Pavol Burdiga 

Ďakujem pekne za slovo. Dobrý deň kolegovia poslanci aj televízni diváci. Ja len toľko chcem 

k tomu bodu, hej, že pán primátor ďakujem pekne, že si ma nevynechal z diskusie ohľadom 

toho cyklochodníka. A ten cyklochodník áno tak sa projektoval za mojich čias primátorovania 

a vtedy boli tie normy. Ako tvoj človek po tvojej pravici tiež potvrdil, že tie normy sa nezmenili, 

hej. A keby náhodou sa aj zmenili, tak keď idete podávať projekt, tak ten projekt sa môže 

zaktualizovať. Takže nebol by žiaden problém. Ja len práve to hovorím, že tie normy boli vtedy 

také. Hej. Takže nehovorme kto, kedy to robil. Projekt ste podávali vy, keď ho podávate tak ho 

prezriem, či je v súlade s normami a tak ho dám. Lebo teraz keby to bolo, že ten chodník má 
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byť 4-metrový už podľa nových noriem, tak ho nedáte 3,5, ale ho dáte už 4. Ja len na 

dovysvetlenie.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Boli tu tie priechody spomínané. Samozrejme nedá sa. Je to napojenie sídliska 

Juh na potom centrálnu trasu cyklochodníka, ktorú vlastne sa pracuje a bude to napojenie na 

Eurovelo, takže bude to celé európska trať. Ešte? Nič hej. Už sme zodpovedali. Ďakujem pekne. 

Takže ukončíme bod č. 2 Otázky a podnety občanov, nakoľko sa nikto nehlási.  

 

Prejdeme k bodu č. 3, kde nasledujú Interpelácie poslancov. 

Nech sa páči. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Dobré ráno všetkým. Už nejaký čas na Slovensku riešime cenu energií, ako nehorázne stúpa 

a čo v tejto situácii môžu robiť neregulované subjekty. Už pár krát som sa na túto tému ozval. 

Doteraz som mal pocit, že všetko je v dobrých rukách, ale pred 2 dňami som objavil vo vestníku 

úradu verejné obstarávanie vyhlásené, vyhlásené obstarávanie na dodávku elektrickej energie 

a zemného plynu na roky 2023-24 pre ZŠ, MŠ, MsÚ, technické služby a rôzne iné bytové domy, 

ktoré patria pod mesto Rožňava v predpokladanej hodnote predmetu zákazky bez DPH 2 644 

tisíc eur. Súťažné podklady zverejnené 23. 09. 2022. Máme pred týždňom cca. Predkladanie 

ponúk do 28. 10. 2002, 22. Deň pred voľbami. Neviem, či tu chystáme nejaké prekvapenie pre 

budúce zastupiteľstvo po voľbách. Keďže je to deň pred voľbami dokedy sa môžu prekladať 

ponuky. A čo budeme robiť v prípade, že tu dôjde k nehoráznemu navýšeniu po prvé. Po druhé 

veľa neregulovaných subjektov ani nedostalo žiadno, žiadnu ponuku v týchto situáciách. Čiže 

čo bude mesto Rožňava robiť v prípade, že nedostaneme žiadnu ponuku. Z môjho pohľadu je 

to všetko veľmi nešťastne načasované. Toto sme mali riešiť už dávno. A nie takto na poslednú 

chvíľu, že deň pred voľbami budeme tu ešte nejaké ponuky prijímať na dodávku energií pre 

celé mesto pre všetky ZŠ a MŠ, ktoré pod nás patria. Takže nejaké vyjadrenie k tomuto by som 

poprosil. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Teraz sa musím priznať, že ani neviem o tom. Dosť smutné. Teraz som sa 

pýtal zástupcu, že kto vlastne. Ide to, že podľa dajakého plánu, že aby sme stihli ten termín 

koniec roka, aby sme mohli vypovedať zmluvu. Ale si myslím, že aj čo sa týka elektriky, lebo 

elektriku máme do konca roka, tak to držíme, lebo čakáme odpoveď od vlády, či zastropujú tie 

ceny. Lebo určite budeme musieť prehodnotiť všetky tieto ceny. Teraz momentálne si myslím, 

že či je to súkromný sektor, či sú to samosprávy. Vy hovoríte, že skôr. Veď skôr ešte boli tie 

ceny úplne inde, takže teraz je to stále ešte nereálne. A teraz vysúťažiť dajaký plyn tak si 

myslím, že to je dosť veľké riziko. Samozrejme, keď musíme, tak aspoň minimálne 

každomesačne to prehodnocovať. Lebo teraz čakáme. Skôr tá vláda môže rozhodnúť o tom, 

ako sa zastropuje. Lebo bez toho vzniká potom kolaps vo všetkých samosprávach. Teraz už 

sme mali aj zasadnutie Združenia miesť a obcí Gemera, kde sme tak isto dali vyjadrenie, aby 

Združenie miest a obcí Slovenska dalo okamžite zastropovať vláde ako príkaz zastropovať 

vláde elektriku a plyn, nakoľko príde kolaps aj vo všetkých školách a vo všetkých MŠ. 

Samozrejme je to systém, ktorý spustil sa sám a ja si určite ho ešte pozriem, aby sme vedeli 

približne, aké ceny sa teraz pohybujú a ako vieme to ešte riešiť. Takže ďakujem za informáciu. 

Dám si to skôr ešte bližšie preveriť, že čo ako, ale z mojej strany aj tú elektriku som povedal, 

že ešte neriešme, lebo teraz podľa trhovej ceny by sme mohli vysúťažiť, čo vysúťažíme 800 

euro, 700 euro? Padá to, ide hore. Takže čakáme na zastropovanie týchto komodít od vlády. 

Lebo všetky obce, už niektoré obce platia 4-násobok až 5-násobok tejto komodity. Chvalabohu 
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my máme až do konca roka zmluvu, takže môžeme si, samozrejme budeme aj my šporiť, ale 

nie na tej úrovni, že budeme vypínať všetky svetlá, chladničky odpájať. Takto, lebo máme 

nakúpené, my vlastne máme nakúpené. A tu možno budeme preberať aj tú možnosť, že 

spustíme aj zimný štadión. Hej. Ako jedine niektoré mestá, nakoľko máme do konca roka 

nakúpenú tú komoditu. Takže keď to nevyčerpáme určite nám to na budúci rok tá elektrika 

nezostane a nedajú nám to ešte aj v januári a februári za tú istú cenu. Takže ten obnos elektriky 

máme nakúpený, takže chceme pokračovať v tom, ako to funguje doteraz. Samozrejme budeme 

obmedzovať sa, aby sme v určitých častiach, kde sa dá šporiť tak budeme šporiť. Dal by som 

ešte priestor pánovi zástupcovi. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Tak v tejto problematike je viac otázok ako odpovedí. Kvôli tomu v podstate 

sumarizujeme aj to, aké sú ponuky na trhu. Sumarizujeme aj to, akú máme my spotrebu, čo 

s tým vieme robiť. A čo sa týka verejného obstarávania, tak verejné obstarávanie prebieha 

podľa plánu verejného obstarávania, podľa toho ako nám končia zmluvy. Vždy sú tam možnosti 

predĺženia aktuálnej zmluvy. Otázka je za akú cenu. A zase aké ponuky prídu. Čo sa týka 

obstarávania vždy sa dá súťaž zrušiť v prípade, že by to bolo pre nás nevýhodné. Ale poprosím, 

keď má viac informácií pani vedúca právneho oddelenia, aby ma doplnila. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Poprosím pani vedúcu.  

 

JUDr. Andrea Kalinová 

Haló? Už ma počujete. Dobrý deň prajem. Takže verejné obstarávanie tak ako povedal pán 

zástupca je v zmysle harmonogramu. Keďže nám končí aj elektrika aj plyn do konca roka, tak 

sme to dali vyhlásiť. Robí to externá firma. Že je tam presne taký dátum, to si zrejme už robila 

tá firma. Dnes sme zisťovali od zástupcu spoločnosti, ktorá nám poskytuje plyn, či nám vedia 

povedať aspoň nejakú cenu, ktorá by bola od januára. Povedal, že nám to nevedia povedať a že 

nám to nevie nikto povedať. Takže nevieme ani len orientačne. Ak by sa zmluva predĺžila napr. 

s touto spoločnosťou, je to VSE už teraz myslím, bolo to INNOGI. Nevieme absolútne nevieme 

od januára aká cena by to bola. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne za informáciu. S faktickou poznámkou nech sa páči pán poslanec Bolaček. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem. Ďakujem za odpoveď pán primátor. Ja to všetko chápem aká tá situácia je teraz na 

Slovensku. Nie je to ľahké, preto sa to aj pýtam. Možno by bolo rozumnejšie, ale to už teraz 

nestíhame urobiť to obstarávanie možno aj pred mesiacom, aby sme len orientačne tie ceny 

mali, aké sú v terajšej dobe. A že či nám vôbec niekto na tú, na tú otázku odpovie. Že či na tú 

ponuk...niekto nám ponuku dá. Lebo ako hovorím, veľa firiem ani len ponuku nedostalo. 

A z toho bol najväčší problém. Takže asi toľko no. Ďakujem. Uvidíme ako to dopadne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Môžem na ukľudnenie, všetky samosprávy vyčkávajú. Nikto nejde zbytočne, keď raz je na trhu 

po 800 euro, tak ako zbytočne ideme, nikto nám nedá za 300, ani za 400. To je len taká logika. 

A všetky samosprávy či Revúca, v Rimavskej vyčkávajú ako vlastne to celé dopadne. 

S faktickou poznámkou pán poslanec Burdiga nech sa páči. 
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p. poslanec Pavol Burdiga 

Ďakujem za slovo. Len som začul z tvojich úst pán primátor, že končíme zmluvu, alebo 

odstupujeme. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nie. Končíme koncom. 

 

p. poslanec Pavol Burdiga 

Takže to nie je jedno aby ..... 

 

p. primátor Michal Domik 

Ale keby bola lacnejšie, tak ešte môžeme odstúpiť, ale samozrejme... 

 

p. poslanec Pavol Burdiga 

Bodaj by to tak bolo.  

 

p. primátor Michal Domik 

No asi to tak nebude. Vďaka. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ďakujem za slovo. Ja mám takú možno nie celkom typickú interpeláciu. Ja som len chcel 

požiadať mesto, aby pri vydávaní stavebných rozhodnutí bolo veľmi opatrné a veľmi dôsledné. 

My dostávame ako poslanci pravidelne ku každému zastupiteľstvu rôzne informačné správy. 

A jedna z tých správ sa týka súdnych procesov, ktoré vedie mesto, alebo ktoré sú vedené proti 

mestu. A dlhé roky, v podstate asi, asi dlhšie než som ja poslancom, ja končím teraz 12-ty rok 

poslancovania, dlhšie než ja som poslancom je mesto účastníkom súdneho, súdneho konania, 

aj keď ako vedľajší účastník. Týka sa to údajného, podľa tých informácií teda časť informácií 

máme, máme oficiálne, teda týka sa toho, že stavebný úrad na meste ako výkon prenesenej 

kompetencie štátu vydal pred rokmi dodatočné stavebné povolenie, ktoré bol potvrdený, ktoré 

bolo potvrdené Krajským stavebným úradom, ale krajský úrad v Košiciach ho zrušil ako 

nezákonné. Na základe toho mesto, teda v prvom rade Ministerstvo dopravy, výstavby 

a regionálneho rozvoja, ale aj, aj mesto sú žalované o náhradu, náhradu škody. Ten súdny 

proces sa proste ťahá dlhé roky. Ešte nie je jasné ako teda skončí. Ale, ale teda keďže podľa 

mojich informácií, ktoré mám, predmetom tento spor bolo to, že to stavebné rozhodnutie bolo 

vydané na základe sfalšovaného svetelno-technického posudku. Takú mám ja informáciu. 

Neviem, či je pravdivá. Takže, takže berte to, berte to proste ako neoverenú informáciu. Ale 

v každom prípade faktom je, že, že teda bolo vydané stavebné povolenie, ktoré bolo teda 

zrušené súdom. A ako nikto z nás asi nie je rád, keď, keď mesto je žalované a hrozí mu, že by 

mohlo zaplatiť nejakú, nejakú veľkú pokutu, alebo nejaké odškodnenie. Čiže v podstate len 

chcem nabádať mesto, aby sme boli pri vydávaní stavebných povolení opatrní, dôslední pri, pri 

posudzovaní všetkých dokladov, ktoré sú predložené. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec, pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Tak áno čo sa týka vydávania stavebných povolení, čo sa týka 

možných ďalších postupov v obdobných veciach pri prenesenom výkone výkonu štátneho 

stavebného dohľadu atď. všetky veci konzultuje odbor výstavby, stavebný úrad aj s vedením 
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mesta a v podstate sme informovaní, aký je postup a vždy a za každých okolností sa riadime 

zákonom tak, aby sme nič neporušili. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Prajem príjemný deň všetkým. Chcel by som sa vás opýtať. Pred časom sme schvaľovali predaj 

pozemku pod čerpacou stanicou Shell. Pozemok bol predaný za cieľom toho, že Mercury 

Market plánoval výstavbu veľkého obchodného centra. Konštatovali sme vtedy, že, že pre 

obyvateľov Rožňavy to bude pozitívum, lebo sa zvýši trošku konkurencia v týchto stavebnín, 

stavebninách. Predsa len pritečú dajaké peniaze do, do, do mestskej pokladnice. A, a neviem, 

či sa v tejto veci niečo robí, či mesto komunikuje s niekým, či sa niečo robí, aby, aby sme o túto 

investíciu neprišli. Lebo, lebo sa povráva o tom, že sa chce Merkury Market presunúť do, do 

susednej obce. A, a tým pádom mesto z toho nebude mať nič. 

 

p. primátor Michal Domik 

Tak keď môžem ako ja viem, že už Merkury Market odkúpil areál Eustreamu. Celý. Takže aj 

samozrejme je to v susednej obci na priestoroch Baku. Hej takže tam väčšinou ako zabraňovali 

tomu vchodu z hlavnej cesty. Tam boli ešte pozemky nevysporiadané niektorých súkromníkov 

a tí neboli ochotní predať Merkury Market ten pozemok, takže kvôli tomu sa to celé. Mohli sme 

lobovať, chceli sme, aby tie pozemky predali. Nakoniec sa ale rozhodli, že ten areál Eustreamu 

už odkúpili. Takže bude tam vybudované do 2 rokov. Ale možno bližšie informácie, v jednaní 

bol pán zástupca, nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Mesto Rožňava bolo maximálne súčinné pri tom, aby Merkury Market mohol tam stavať. Podľa 

mojich informácií, ale tiež to nie sú oficiálne, boli tam problémy práve s napojením z hlavnej 

štátnej cesty a bolo to príliš blízko resp. možno tie ďalšie pozemky nevysporiadané mali 

odstrániť tieto nedostatky. Ale podľa môjho názoru, podľa mojich informácií sa tam nebude 

práve z dôvodu toho napojenia na hlavnú štátnu cestu stavať. Ale bližšie informácie nemám. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. Nech sa páči, ešte poprosím zapnúť pána 

poslanca Balázsa. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Áno. Chápem, že v podstate mesto urobilo všetko, čo sa dá. Škoda, že nám táto investícia ušla, 

lebo to aj do mestskej pokladnice by bol nemalý príjem. V druhej otázke by som sa chcel 

dotknúť športu. Trošku. Energetických otázok som sa v tomto roku dotkol 2 krát. Raz keď som 

pred pol rokom hovoril, že stúpa extrémne cena elektrickej energie, či by sme nemali súťažiť 

dodávku energií skôr, aby sme nepočkali koniec roka. Hovoríte, že to išlo podľa nejakého 

harmonogramu. Možnáže by to bolo zmysluplnejšie trošku skôr vysúťažiť, aby sme vedeli, na 

čom budeme. Samozrejme keby prišlo nejaké zastropovanie v októbri, novembri tak, tak by to 

možnáže bolo len plus. Teraz v podstate, ak ste to vystihli, že 28. súťažíme alebo 

vyhodnocujeme, 29. sú voľby. Samozrejme mesto bude mať nejaké vedenie, ale, ale nebude 

mať ľahkú situáciu nové vedenie sa zariadiť v januári podľa aktuálnych trhových cien. Otázka 

jak odznela, či vôbec tie ponuky dostaneme. Ale to bola moja jedna poznámka a druhá 

poznámka ku energiám v tomto roku bola vtedy, keď sme prenajímali futbalovú infraštruktúru 
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vlastne MFK. Vtedy som sa dotkol toho, že samozrejme pán primátor tým pádom, že sa okolo 

futbalu hýbem, tak tých peňazí ide veľa do toho futbalu, ale je to normálne. Bližšie je košeľa 

ako kabát. Tak v podstate tohto roku ide viac ako milión eur do futbalu. Ale, ale robí sa tam, 

pracuje sa s tými deťmi, pracuje sa s mládežou, ide to dopredu. Zatiaľ výsledky nie sú. 

Predpokladám, že aj ti výsledky prídu toho futbalového klubu. A keď sa schvaľoval tento 

nájom, žiadal som MZ, žiadal som poslancov, aby je normálne, že nájomca, ten kto prenajíma 

platí elektriku, platí kúrenie...ja môžem ešte poprosiť chvíľočku? Že, že je normálne, že 

nájomca platí elektrika, nájomca platí vodu, nájomca platí kúrenie, lebo aspoň trošku má taký, 

taký, z takého pohľadu snahu šetriť, lebo on to musí zaplatiť. Vtedy som v podstate prosil 

poslancov, že dobre nech to ide za euro, nech to ide na 5 rokov, cez 3 volebné obdobia, ale 

aspoň tie energie je normálne, že platí, platí nájomca. Nie vtedy sa to odsúhlasilo tak, že, že 

mesto zaplatí všetky energie. Kolegovia predtým, ktorí sedia oproti, ktorí tu boli aj 

v predchádzajúcom zastupiteľstve, častokrát spomínali skryté dotácie. Chcem sa kolegu Kuhna 

opýtať, či toto náhodou nepovažuje trošku za skrytú dotáciu. Nemusíte mi odpovedať, je to 

rečnícka otázka. V súčasnej energetickej kríze je, je táto otázka ešte taká, taká výraznejšia. 

Viete ten trávnik treba polievať, tú energiu vám treba, organizujú sa tam kultúrne podujatia, 

športové podujatia. Neviem, kto má z toho tržby, až tak ma to nezaujíma. Pre mňa by bolo 

podstatné či aspoň z takého morálneho hľadiska by nebolo, nebolo vhodné, aby nájomca si tie 

energie zaplatil, aby aspoň trošku bol motivovaný aby s tým šetril a nie, je mi jedno koľko 

spotrebujem, lebo aj tak to neplatím. Iba z takého morálneho hľadiska. A ja mám zase iba takú, 

takú rečnícku otázku. Ešte raz zdôrazňujem. Robí sa tam, kolegovia poslanci, tréneri robí sa 

s tou mládežou super. Je to dobre. Robme ďalej, len či, či aspoň, aspoň tie energie by si 

neprevzal MFK na seba, aby tak vnútorne trošku chcel šetriť. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs ako ja som vás vyzýval viacerých zdvihnite ruku a ja vám 

odovzdám za to 1 euro celý klub. Starajte sa o 150 detí, postarajte sa o 12-tich trénerov, alebo 

10-tich trénerov, postarajte sa o celú infraštruktúru, o ktorú ste sa nestara.... Prečo ste nezdvihli 

ruku? Veď ja vám to tu osobne, veď ja som verejne povedal. Za 1 euro vám odovzdám celý, 

celučký klub od A po Z. A nebudete musieť ani elektriku platiť. Je to populizmus, že ide do 

futbalu 1 milión euro. Ako nehnevajte sa ako som myslel, že ste inteligentný. Používate 

populistické veci, hej. 550 tisíc euro dajú iné firmy zatiaľ. 250 tisíc KSK a 300 tisíc dáva 

Slovenský futbalový zväz. Povedzte mi, za 4 roky koľko dalo mesto do futbalu a koľko teraz 

kvôli tomu, že to funguje a je tam vízia úspechu a je tam viditeľná práca s mládežou tak príde 

pán Kováčik osobne a dá mestu 300 tisíc euro na umelú trávu. Alebo príde pán predseda KSK 

a vidí zas víziu, že tie peniaze budú v správnych rukách, že sa to nepredrbe, dá 250 tisíc euro. 

A vy poviete, ide do futbalu milión euro, hej, ale nepoviete zdroje, odkiaľ idú. A, a predtým sa 

investovalo za 4 roky jak videli, že je to v dobrých rukách Slovenský futbalové zväz skôr 

východoslovenský, lebo išlo to cez túto skupinu dal 100 tisíc euro. Mesto do futbalu, keď 

celkovo, tak maximálne 150 tisíc euro dalo, z iných zdrojov prichádza 700 tisíc. My 

zabezpečujeme z iných zdrojov. Za to, že niečo funguje rozvoj aj futbalu, ale futbal nie je 

Domik. Ihrisko nie je Domik. To je všetko mestské. Takže všetko, čo sa tam investuje sa 

investuje do mestského majetku. A, a konečne už v tom zákulisí, áno Domik sa stará, dakedy 

si sadne aj na kosačku, áno pre mňa to je relax. Ale cítim to, ako keby to bolo moje. Možno sa 

to vám až mojim ľuďom tak zdá, ale ja nemám problém si sadnúť aj na kosačku, pokosiť, 

pohnojiť. Hej. Ale tie peniaze sa zohnali z iných zdrojov nie z mestskej kasy. Samozrejme aj 

mesto nech je súčasťou, aby sa niečo vybudovalo. A ide aj, tak potom urobme tak, prečo futbal. 

Tak potom dajme športovej hale. Vy ste vlastne priamo povedali, tak dajme zaplatiť elektriku 

aj športovej hale. Takže všetci basketbalisti, taekwondisti všetci budú platiť elektriku. Lebo aj 

športová hala je potom takto skryté dotácie, lebo mesto zaplatí polovičku 50% energií platí 
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mesto v športovej hale. Ale my nechceme zaťažovať, ako vy ste prečo sa nezoberiete a buďte 

štatutárom dajakého klubu, aby ste konečne videli, koľko práce je to a koľko energie a koľko 

financií treba do dajakého klubu. Že si vypočítate, že treba riešiť tých 8 – 10 trénerov a si to 

prepočítajte aké je to množstvo peňazí. A vy ešte poviete, že ...., tak ako môžeme. Ale veď, veď 

pokojne. Keď máte silnú, vy máte silnú firmu, nech sa páči prevezmite klub, buďte hlavným 

sponzorom. Dajte tam ešte ročne 20, 30 tisíc, poproste mesto, aby vám ešte zaplatilo, aby vám 

dalo zaplatiť nájomné a ja si myslím, že vy budete totálne spokojný. Takže mesto ešte zaplatíte 

nájomné, zaplatíte energie, ešte dáte tam vlastných 30 tisíc. Už vidím ako budete vytešený a že 

jednať. Už to, že firma moja vlastná tam dáva 20 až 30 tisíc, tak už to si myslím a čo sa predtým 

nevážilo, že tu boli firmy, ako nemal by som rozprávať Agrotrade, že dávali do basketbalu 

obrovské peniaze a, a nikto si ich nevážil. Veľké firmy. Pán Čilík. Všetci dávali peniaze, nikto 

si ich nevážil. Lebo presne čo z to majú. Ta nič nemali. Pán Džačár a pán Slávkay  všetci boli 

štatutári a vedia, že aký ten futbal je ťažký, že koľko peňazí. Veď po roku, veď som, možno ste 

nezachytili, do roku 2015 od roku 2000 sa vystriedalo 8 štatutárov. 8. Veď to je taký biznis. 

Tak prečo sa vzdali tí štatutári toho futbalu. Prečo to nerobia, keď tam to je obrovský biznis na 

peniaze, práčka na peniaze a takto. Prečo sa vzdali. Konečne logicky rozmýšľajte a také 

populistické veci, že dáme do futbalu milión euro. Tento rok sa to nedá, samozrejme, lebo ešte 

budem hľadať zdroje. Máme 550 tisíc, ešte budú výzvy do športovej infraštruktúry, budem sa 

snažiť aj stamaď ešte z dakadiaľ zohnať peniaze. Ale keď treba doplatiť samozrejme poslanci 

súhlasia s tým, že budeme mať niečo za 900 tisíc, niečo nové v časti Nadabula a bude nás to 

stáť okolo 350 spoluúčasť, keď už maximálne. Ale toto je populistické povedať, že milión 

dávame do futbalu. No nehnevajte. Nech sa páči ešte s faktickou pán poslanec Burdiga. 

 

p. poslanec Pavol Burdiga 

Pán primátor môžem ťa opraviť v jednom bode? Tých 250 tisíc euro, lebo to určite vieš ako 

bolo a musím to aj tak aj verejne povedať, že bola to iniciatíva pána župana, ale mená ako 

Burdiga, Nagy, Bašták, Horník a Anna, my sme tí piati poslanci, ktorí presvedčili 57 poslancov, 

aby sme zahlasovali za tých 250 tisíc euro, čo futbal dostal. A ja sa netajím tým, že ja som bol 

úplne v pohode, hrdý a dvihol som za to ruku. Hej. Len zase povedať, že sám župan, to je no. 

Ale dobre. Dostal to futbal, žiadny problém nie je.  

 

p. primátor Michal Domik 

Nehnevajte sa pán poslanec Burdiga, ale pán župan dal. Pán župan to čo sľúbil, toľko jenom. 

Ďakujem. Má moju podporu, verejnú podporu. Lebo chcem povedať, že ak splní tieto aj pre 

mesto Rožňava, lebo do Rožňavy nešlo, neprišlo nič. Môžeme, môžete povedať za 3 roky čo 

prišlo vďaka vám. Hej, že 2500 euro Čemadok, alebo 3 tisíc ako nehnevajme sa hej. Ale pán 

Trnka prišiel a on, zas on je šéf. A tak jak ja, keď tu poviem a mám svojich poslancov, tak 

samozrejme som vďačný, že má, majú moju podporu, vlastne mám ich podporu hej. Tak 

spoločne to robíme. Ale nemôže si to privlastniť, že za celou cestou sú 3 alebo 4. sú tam tí 57-

mi a je to, samozrejme by bolo hlúpe či zdvihnete ruku za futbal. Tak ako by ste mali rád futbal 

samozrejme tak vy ste rád, že dakto nám dá 250 tisíc do mesta. Ako fakt ako no, som vám chcel 

ozrejmiť, že aké tieto veci a potom urobíme fotky ako cesta. Samozrejme vy chodíte po cestách 

všetci poslanci a počuj trebalo by urobiť tú cestu, treba urobiť cestu hore na Úhornú, musíme 

to urobiť. Takže ako ja iba hovorím, že nie, určite nie z vášho podnetu idú tieto cesty. Pán Trnka 

hej urobí to, on rozhoduje o tých peniazoch. Ta všetci vieme, ako funguje samosprávny kraj. 

Samozrejme treba aj váš súhlas. Za to vám ďakujem, že ste zdvihli ruku aj pánovi Nagyovi, aj 

pánovi Horníkovi, aj pánovi Baštákovi, že ste zdvihli ruku, ale netreba si privlastňovať zásluhy. 

Pán predseda sľúbil, splnil. Ja som mu vďačný a má moju podporu, nakoľko doniesol investície 

v hodnote dajakých, ešte sľúbil nám aj pamptrekovú trať budeme mať na dopravnom ihrisku. 

Neviem asi, neviem, ale môžete mi povedať, že či ste to vy vylobovali, aby na dopravnom 
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ihrisku bolo, bola pamptreková trať. Keď máte z toho skúsenosť, že vy ste vylobovali nám 

pamptrekovú trať, tak ako rád sa vám poďakujem. Pán poslanec Balázs nech sa páči s faktickou. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Na minulom zastupiteľstve som sa pán primátor pýtal a ty si do kamier povedal, že ty si 

odmietol v postate ponuku na výstavbu futbalovej infraštruktúry za 6 miliónov eur tuná 

v Rožňave. Pravdepodobne určite bol dajaký dôvod, je to tvoja srdcovka, ty si to chcel viesť 

ďalej. Je to v poriadku. Také rozhodnutie prišlo. Je to v poriadku. Opýtam sa. Podnikáš vo 

veľkom pán primátor a máš množstvo prevádzok. Sú aj také prevádzky, ktoré máš v nájme. Iba 

takú jednoduchú odpoveď. Platí elektriku nájomca alebo prenajímateľ? Iba tak pre... 

 

p. primátor Michal Domik 

Nakoľko som sa stal primátorom vzdal som sa všetkých nehnuteľností. Predal som ich. Aj 

v Slavošovciach a ešte poslednú nehnuteľnosť mám v Belito celý spodok a aj s parkoviskom. 

Všetky, aby som nezaťažil svoju manželku ešte aj s tým, aby spravovala 10 obchodov. Takže 

nemám momentálne nájom. Je to iné. Prosím nie do podnikateľského, lebo toto neni 

podnikateľský sektor, futbalový klub, lebo keby bol, tak by ste to všetci zdvihli, aj ja to chcem 

za euro. Tak buďme, tak tam taká logická otázka. Keby to bol podnikateľský biznis, obrovské 

prachy, tak asi si myslím, že všetci zdvihnú, keď im to núka za 1 euro. Ja vám núkam za 1 euro, 

aby ste prevzali zodpovednosť konečne za niečo a, a komunite pomohli. Pomohli 150, to je 

krásna myšlienka pomôcť 150-tim deťom hrať futbal a dať im dajakú nádej na dajakú, aby boli 

ambiciózni, priebojní, cieľavedomí, dochvíľni. To sú krásne myšlienky, ktorá môžete teraz vy 

prevziať a ja vám veľmi rád dám. Nezaťažujme týchto štatutárov, ktorí to konečne robia dobre, 

majú aj lepšie. Vy spomínate futbal. Všetky športové kluby majú vyššie dotácie a treba si len 

pozrieť tabuľky. Čísla neoklamete. Hovorme o číslach a každý, každý klub má vyššie dotácie, 

aby sa mohol rozširovať. Aj vďaka tomu aj stolný tenis dostal, dostal sa na vrchol svojej 

a dúfam, že dostane sa aj na to 1. miesto celoslovenské. Takže nezavádzajte zas občanov. 

Nehrajme tieto hry, že ako súkromná osoba a ako združenie. Máme aj výpožičky viaceré. Máme 

knižnicu vo výpožičke za 1 euro na Jovickej hej máme, samozrejme pomáhajú našim občanom. 

Máme aj kultúrne miesta tak isto. Tu neviem, ja mám veľmi rád a veľmi si vážim aj Actores. 

Do Actoresu dávame 100 tisíc euro, vyše 100 tisíc. Robia to zo srdca, robia to pre ľudí. A máme 

im teraz povedať, viete čo tak zaplaťte nájomné, zaplaťte to. Robí to, čo sa robí pre ľudí a sme, 

buďme radi, že sú tí fanatici a že máme takýchto ľudí, ktorí majú radi divadlo, ktorí majú radi 

šport. A nevymýšľajme tu, že teraz zaťažme ich s dajakou. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Pán primátor ber to tak, že ja som ťa nechcel napádať. Boli to rečnícke otázky. Ale ani na jednu, 

ani druhú otázku som nedostal odpoveď. Hovoril si o tom športe, že ako to robíš, ale odpovede 

som nedostal na to, na čo som sa pýtal. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Na tých 6 miliónov boli v Rimavskej. Len z diaľky mi povedali, že či nemôžme v Rožňave. 

Hovorím môžete pokojne. Len je rozdiel medzi Rožňavou a Rimavskou. V Rimavskej vám 

ročne dávajú 250 tisíc vám ponúkli do futbalu a ja už vidím, ako zdvihnete za dotáciu, že áno 

vybudujú tu štadión, ale pod podmienkou, že 10 alebo 15 rokov im dáme 250 tisíc na chod 

štadióna. Už vidím ako všetci, a teraz máme 30. Hej. Môžete si to pozrieť hej. Bola taká 

podmienka. Ja som povedal, že môžete pokojne do Rožňavy prísť, ale túto sumu vám nikto 

nedá. A to bolo ešte vtedy, keď vy ste tu boli hej ako predošlé vedenie. Vtedy sa jednalo 

o týchto. Takže hneď už sa mi ani neozvali. Ja budem rád aj teraz keď dakto to prevezme 

a určite budem robiť. Veď ako som už oslovoval viacerých. Samozrejme Slovenský štát 
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nepodporuje, Maďarský štát podporuje. Možno uvítam aj toto, keď sa dohodneme a zoberie to 

dajaká maďarská firma taká nadnárodná, kde vybuduje nový štadión, bude to spravovať 

a samozrejme ja budem rád, že konečne, neviete čo, čo to obnáša, že ja tu už po štvrtej idem 

dole na ihrisko a do ôsmej počúvam sťažnosti, riešenia a tak. Do večera do ôsmej. Každý deň 

4 hodiny musím riešiť rodičov, nespokojnosť trénerov, hráčov a všetko. Psychológ som. Úplne 

v jednej osobe veľa a už, už aj mojej manželke to je veľa. Takže veľmi rád za 1 euro aj dneska. 

Takže taká odpoveď, že áno nie za 6 miliónov, bo ja som nespomínal tam tú sumu. To viem. 6 

miliónov by som, lebo s číslami som veľmi stotožnený. Nech sa páči pán poslanec Dávid. 

 

p. poslanec Ladislav Dávid 

Dobrý deň prajem všetkým. Ďakujem za slovo. Ja by som iba chcel vlastne podotknúť, lebo sa 

tu rozpráva ako keby mesto sponzorovalo, alebo ako mám povedať, iba futbal. A ja som veľmi 

rád, že mesto podporuje šport a športovú činnosť klubov. A chcel by som povedať a hlavne na 

tých športoviskách, ktorí vykonávajú činnosť a nepodporuje len futbal, ale podporuje aj iné 

kluby. Môžem dať napr. športovú halu. Podľa tej platnej zmluvy, ktorú máme, dopoviem ešte 

vetu, využíva, bezplatne využívajú takisto kluby, ktoré o to požiadali využívajú aj športovú 

halu. Takže pomáha nielen futbalu, ale aj iným klubom za čo myslím, že ďakujeme všetci. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem. Len porovnávať mestské divadlo Actores s nejakou, nejakým súkromným športovým 

klubom si myslím, že to nie je porovnateľné. Možno ja odpoviem zo svojho hľadiska, kde sa, 

kde sa naše názory diametrálne rozchádzajú pán primátor, podľa mňa by bolo morálne správne, 

aby si MFK platilo energie samo. To je po prvé a po druhé, keď tam ty nevidíš konflikt záujmov, 

tak ja už neviem, kde je konflikt záujmov. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Burdiga. 

 

p. poslanec Pavol Burdiga 

Pán primátor len krátko by som ťa chcel poopraviť, že si hovoril, že pán predseda dal 250 tisíc. 

Pôjdeš, alebo sa chystáš za poslanca VÚC a určite pochopíš, že bez toho, aby poslanec s ním 

súhlasil nedá pán predseda 250 tisíc. Čiže treba ľudí na to hej, aby tieto veci prešli. A či 

pamptreková trať, alebo neviem akú trať, keď si to vybavil klobúk snímam. Všetko je okej. Ale 

bez poslancov to nejde ani tam a si sa priznal, že ani tu. Čiže aj tu potrebuješ poslancov, aby sa 

niečo pretlačilo. Takže len toľko som ti chcel povedať. Nie v zlom.  

 

p. primátor Michal Domik 

Áno, ale stále rozhoduje väčšina. Áno a nemôžu si to privlastniť, že keď urobíme v meste, tak 

nemôžeme si to privlastniť, že v meste sme vybudovali tie veci a tie, detské ihriská napr. a si to 

privlastní, privlastnia traja. Hej. Tí traja už možno len zdvihli ruku kvôli tomu, že väčšina 50 

ľudí zdvihlo ruku, tak zdvihnime aj my. Veľakrát sa to stáva aj v opozícii, že zdvihnú ruku už 

len z tohto, že je tam dajaký vzťah medzi mestom a poslancom. Pán poslanec Bischof nech sa 

páči. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Dobrý deň prajem. A ja len na margo dotácií či už mestských, 

alebo krajských. Keď rozhodujú poslanci o rozpočte či už v meste, alebo kraji hlasujú 
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o dotáciách, ktoré sú z rozpočtu. Nie je to, že to poslanec vybavil a je nemiestne a je veľmi 

škaredé, neetické, aby sa takto ktorýkoľvek poslanec či už mestský, alebo krajský verejne 

chválil, že ja som vybavil, keď hlasuje o dotáciách, ktoré sú z rozpočtu. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Burdiga nech sa páči. 

 

p. poslanec Pavol Burdiga 

Už len asi na záver páni. Ja vám želám, že aby ste sa raz dostali do VÚC a pobudli tam chvíľu 

a potom uvidíte, že ako sa tam niektoré veci robia. Hej. Že tam treba mať fakt široké plecia, 

aby ste dosiahli niečo pre svoj okres. Stadeto, z tohto miesta vám sa zatiaľ veľmi ľahko hovorí.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Bolaček. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem. Prešiel by som na ďalšiu tému. Boli sme pri tých finančných otázkach verejných 

obstarávaniach. Zmluva na odvoz komunálneho odpadu nám končí tento rok. Žiaľ ani na 

stránkach mesta, ani vo vestníku pre verejné obstarávanie do dnešného dňa nevidel obstarávať 

túto službu na ďalšie roky. Možno tam mi niekto vie povedať, či sa to robilo nejakým iným 

postupom, alebo kde by som to našiel. Druhá otázka by bola, možno tam bude aj pán kolega 

Beke, Beke vedieť odpovedať, ale hlavne je to otázka na vedenie mesta. Máme zmluvu 

s reformovanou cirkvou ohľadom telocvične na Podrákoši a ľudia sa ma pýtajú, je daždivé 

počasie, ide jeseň, ide zima. Podľa zmluvy majú mať občania Rožňavy prístup do tejto 

telocvične. Samozrejme za podmienok, ktoré si cirkev určí. Sú tam oprávnené ekonomické 

náklady menované. Kedy mesto vstúpi do rokovania s cirkvou, alebo kedy cirkev sa rozhodne 

nám toto sprístupniť. Ako vravím, už viacej obyvateľov Podrákoša sa ma na to pýtalo, keďže 

tam nemáme nejaké väčšie ihrisko pre starších. Takže si myslím, že je hlavne v záujme mesta 

aby sa zmluvy dodržiavali a bol by som rád, keby sme tam mohli tieto priestory už využívať. 

A tretia otázka. Niekoľko menších podnikateľov sa na mňa obrátilo s otázkou, že či aj im 

urobíme reklamy na stránkach mesta. Pýtal som sa, že žiadne nerobíme predsa. Ale áno vnímajú 

to tak, keď vo veľkom všade pán primátor ako štatutár mesta aj na stránkach mesta sa či už Lidl 

Žihadielko, Kaufland K-park, alebo teraz Lidl Čistinka propagujú, tak  sa ma pýtali, že za akých 

podmienok by sme boli ochotní propagovať aj ich. Hej. Toto nie je výčitka, to je normálna 

otázka. Lebo keď máme mať nejaké transparentné pravidlá tak ich majme a umožnime to 

všetkým a nevyberajme si, že teraz takéto nejaké väčšie projekty iba. Čiže normálna otázka za 

akých podmienok by sme boli ochotní na stránkach mesta takto verejne, áno, robiť reklamu aj 

iným firmám Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre. Takže odpoviem. Prvá otázka. Dosť zvláštna otázka vlastne. Lebo ešte pred tým, keď si 

to pozriete v zázname ste kritizovali, že robíme verejné obstarávanie na plyn, neštandardne 2 

dni, čo som nevedel hej, čo som sa aj ospravedlnil. A teraz, že ešte nerobíme. Takže kedy to 

vlastne máme. Mesiac, 2 mesiace. To je všetko skoro. Nie je to férové, že necháme to už 

ďalšiemu MZ, ale čo sa týka odpadu máme zmluvu až do marca. Takže ja si myslím, že pol rok 

na verejné obstarávanie na odpad je dosť dlhá doba. A neviem prečo presne, že nemáme potom, 

že robíme. To je zle. Teraz druhá otázka nerobíme. Aj to je zle. Takže či budeme robiť pred 

voľbami, po voľbách, stále je zle. Ale kvôli, len aby som odpovedal, tak do marca máme zmluvu 

s odpadovou firmou Kosit. Oni nám odoberú až do marca. Takže máme určite. Nechám to úplne 

koho si zvolia ľudia. Nech oni rozhodnú o, vlastne nech urobia verejné obstarávanie. Aj majú 
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na to pol roka. Ja si myslím, že tie 2, 3 mesiace sú štandard, že sa to dá urobiť. Takže nie, nie, 

nie je to pozde. To potom na pána Bekeho druhá otázka bola ohľadom toho ihriska. To vám 

odpovie. A či som porušil zákon. Samozrejme. Porušil som. Môžem úprimne priznať, lebo 

človek keď rozpráva nemal by som spomenúť Lidl, no už aj teraz som spomenul. No ako ťažko 

sa rozpráva o niečom bez toho. Nemal by som spomenúť spoločnosti, meno spoločnosti. Ale 

veľmi rád urobím všetkým, môžete odkázať svojim kamarátom, ktorí sú tí podnikatelia, rád im 

urobím reklamu a ja si myslím, že aj poslanci odsúhlasia, ak nám niečo postavia v meste. Veľmi 

rád urobím reklamu im, keď nám postavia dajaké detské ihrisko, alebo takto. Ja ich budem 

každý deň ich budeme dávať na facebookovej stránke, alebo na stránke mesta, keď nám dačo 

postavia. Takže bohužiaľ medzi tým áno viem, že som porušil zákon, nemal by som spomenúť, 

ale v tej eufórii, áno v tej eufórii vyjde, že od tej spoločnosti máme možnosť vyhrať to a človek 

povie to. Takže našli ste na mne chyby. Samozrejme som obyčajný človek, robím chyby, 

porušujem zákony sem tam aj keď nevedomky. Ale v tom nadšení, že môžeme dačo získať, tak 

som ich spomenul, aj meno tej spoločnosti, ktorá túto súťaž vyhlásila. Ešte poprosím pána 

Bekeho, aby vám odpovedal na druhú otázku. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem za slovo a prajem vám všetkým dobrý deň. Čo sa týka otázky pána Boalčeka tak len 

toľko povedať, že nastali sa zmeny tak vo vedení obce reformovanej kresťanskej cirkvi 

v Rožňave ako aj v škole. Máme novú riaditeľku školy, pod ktorú patrí spomínaná telocvičňa. 

Rozprávalo sa s ňou ako len, že už aj zdravotné podmienky, alebo čo sa týka ako len... 

 

p. primátor Michal Domik 

Hygieny. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

...choroby ako len kovidu, že už, už je v možnosti ako len poskytovať takéto služby a pracuje 

sa na prevádzkovom poriadku. Lepšie povedané dopracováva sa. A čo sa týka používania 

telocvične pre občanov v blízkej budúcnosti dôjde k ukončeniu schválenia v presbytérií 

a potom to dáme ako len aj, aj na vedomie mestu. A tým pádom by sme chceli vyhovieť tej 

podmienke v zmluve čo je, čo je uvedené. Ďakujem pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nech sa páči pán Bolaček. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem pán Beke za informácie. Pán primátor ja som nepovedal, že je chyba, že obstarávame 

pri energiách. Ja som povedal, že je chyba, že obstarávame neskoro. Po prvé. Čo sa týka, že 

moji kamaráti sú podnikatelia. To je prostredie, v ktorom sa ty pohybuješ, nie ja. Ja som radový 

zamestnanec, takže... 

 

p. primátor Michal Domik 

Ospravedlňujem sa. Áno nie. Áno to slovo kamaráti som tam nedal. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

... a ja som nenarážal na to, že ty porušuješ zákon. To si povedal ty práve teraz. Ja som sa pýtal, 

za akých podmienok vieme urobiť reklamu aj iným firmám. Ty si odpovedal, že keď niečo 

postavia. Mám to brať ako oficiálne stanovisko, že tým firmám, ktoré budú stavať alebo aj iným 

firmám, ktoré sa venujú iným činnostiam. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Samozrejme každý, kto prispeje niečím a zveľadí mesto, mestský majetok, veľmi radi im 

urobíme reklamu. Tak len toľko. Ja sa ešte raz ospravedlňujem aj takto verejne, lebo medzi tým 

áno nemal som spomenúť kamaráti podnikatelia. To kamaráti vynechávam. Takže tam sa 

ospravedlňujem. Páni podnikatelia, ktorí ťa oslovili tak im odkazujem, že keď dačo urobia 

v našom meste, alebo môžeme od nich vyhrať a urobia dajakú súťaž, tak áno. dobre? Ďakujem 

pekne. Máme ešte pána Bekeho, ale on už asi odpovedal. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ja som bol prihlásený na... 

 

p. primátor Michal Domik 

Bol prihlásený. Uhm. Tak ešte stále pán Beke. Ďakujem pekne ukončíme bod, hej? Jaj. Nech 

sa páči. Ešte potom prihláste. Bol. Ja som myslel. Jasné, jasné. Nech sa páči pán Beke poslanec. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za slovo. Svojou interpeláciou by som chcel sa vrátiť k prvému bodu. Podnety 

a otázky občanov. Nedá mi, aby som nepovedal aj svoj názor, ale najmä, najmä potom aj názor 

viacerých občanov Rožňavy. V Rožňave sú viaceré cintoríny, ktoré sú v správe technických 

služieb. Židovský cintorín nepatrí medzi ne. Ale ešte za detstva veľmi dobre sa pamätám aj na 

tento cintorín, z ktorého časom boli odvezené pomníky, ale telesné pozostatky neboli 

exhumované. A tak viem, že dodnes ani nebol oficiálne zrušený tento cintorín. Alespoň sa 

nenašli o tom žiadne doklady doposiaľ. Ale keď by aj bol zrušený cintorín, moja mienka je, že 

na telesné pozostatky zosnulých by sa nemalo stavať a malo by sa počínať s tým miestom 

pietou. Žiaľ už aj ubytovňa pozemných stavieb bola postavená na parcele židovského cintorína 

a teraz niekto sa chce znovu pristupovať tak ako aj za éry totalizmu. Som nesmierne zhrozený 

nad tým, že Ústredie židovskej obce takto sa stavia k tejto veci, že a že viac desaťročí ani sa 

nestarala o svoj majetok. Samozrejme viem aj ich pochopiť, lebo je im trošičku ďaleko ako len 

z Bratislavy prísť do Rožňavy a, a to opatrovať to miesto. Ale nám Rožňavčanom tento priestor 

nie je cudzím, je blízkym. Sú tam pochovaní naši bývalí spoluobčania. Preto vďaka mestu na 

uvedenej parcele, aby nerástla burina bol vytvorený parčík cez ktoré samozrejme musí viesť aj 

chodník. Chcel by som ale opraviť pána Takáča, že pomníky nezmizli, ale boli odvezené 

Židovskou obcou do Piešťan a boli predané. Alespoň tak som počul od pán Erönfelda, ktorý je 

už toho času žiaľ nebohým. Ale jeho rodičia a starí rodičia boli pochovaní a aj ich pomníky boli 

odvezené a odpredané takýmto spôsobom proti ktorému aj, aj toho času aj búria. Touto cestou 

by som chcel požiadať mesto, aj v mene viacerých občanov mesta, aby pokračoval naďalej 

v korešpondencii s ústredím Židovskej obci, aby sa čím menej ublížilo mravnosti a cti tých, 

ktorý už nevedia protirečniť a protestovať proti záujmom niektorých, niektorým jednotlivcom. 

Ja si myslím, že v meste je ešte dosť pozemkov na predaj, kde je možné postaviť nie jeden, ale 

aj viac bytoviek. Ďakujem pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nakoľko sa týka pána Takáča, nech sa páči, aby sa aj on mohol obhájiť, alebo 

povedať pár slov. Moment. 

 

Občan mesta 

Môžem? Haló? 

 

p. primátor Michal Domik 

Áno. 
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Občan mesta 

Tento krát budem veľmi, veľmi stručný. Pán Beke nehnevajte sa, ale obviniť Židovskú 

náboženskú obec z kupčenia s náhrobnými kameňmi je veľmi nevhodné. A všetky kroky, ktoré 

boli doteraz vyvinuté, boli vyvinuté na základe miestnych zisťovaní. Pani Kľúčovská, Fórišová 

za slobodna, pán Kľúčovský atď. množstvo ľudí vypovedalo pokadiaľ tie cintoríny boli, 

pokadiaľ boli tie hrobové miesta. Takže prosím mali by ste vziať toto tvrdenie, ktoré ste údajne 

počuli od niekoho, že Židovská obec odpredala náhrobné kamene svojich zosnulých. Toto bolo 

veľmi nevhodné prosím. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja ešte poprosím pána Bekeho, aj keď ja som toto nepočul, ale pán Beke to vysvetlí. Možno 

prišlo k nedorozumeniu. Nech sa páči pán Beke. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ja len to som povedal, čo som ako len čo som počul. A keď nie je to pravda tak potom sa 

ospravedlňujem. Ale, ale sú asi o tom stopy ako len kde by sa to, kde by sa dalo ako len pozrieť 

za tým či ja, či pán Erönfeld má ako len pravdu alebo, alebo vy. Ďakujem pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán Balázs asi k tým 6-tim miliónom chcete, lebo áno, ja, ja len tak. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Veľmi krátko. 

 

p. primátor Michal Domik 

O krátko keď začnete futbal, a začnete napádať, tak ako hej sem tam mi vypne a na sumy 

zabúdam. Takže možno som ako povedal. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Veľmi krátko pán primátor. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Zbytočne sa k tomu, iba jednu poznámku. Že, že možnože keď sa jednalo o takúto veľkú sumu 

a takýto veľký krok Rožňavy o takúto veľkú infraštruktúru, 6 miliónov je obrovský obnos 

peňazí. Samozrejme mesto by k tomu muselo svoj diel priložiť. Nič nie je zadarmo v dnešnej 

dobe. Tak možnože aspoň na MZ to mohlo prísť a možnože sme sa o tom mohli aspoň 

porozprávať. Poznámka. Nechcem ďalej o tom. Stop. Lacko veľmi si vážim tvoj zmierlivý 

postoj a súhlasím s tým, že aj ostatné športy sú, sú dotované. Ide do tých ostatných športov viac, 

súhlasím. Zase na druhej strane treba povedať, že omnoho viac prostriedkov sa ročne rozdeľuje 

ako v mestskom zastupiteľstve, v mestskom rozpočte. Trošku som možná narážal na tú 

neprimeranosť, ale zase poviem k tomuto, že futbal je taký masovejší šport, takže zase toto 

neriešim. Ani pán primátor ani ty nepochop zle. Vlastne ja nenapádam tvoju robotu, 

napád...pýtal som sa na tento princíp a, a doložím to otázkou. Ktorému nájomcovi ešte mesto 

prepláca energie v takomto. Určite má mesto množstvo nájomcov či sú to bežní obyvatelia, či 

sú to podnikatelia, či sú to neziskové organizácie. Sú ešte takéto? Lebo podľa mňa väčšinou 

v tých nájomných zmluvách je tak, že, že si to platí nájomca. Iba asi MFK platí mesto, takže či 
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to, ešte raz taká rečnícka otázka. Z morálneho hľadiska či si to nechceš prebrať, aby, aby ste 

mali dôvod šetriť.  

 

p. primátor Michal Domik 

Jasné, samozrejme, že budeme šetriť. Veď je tam správca. Je tam správca, ktorý vlastne sa stará 

o areál a ten správca je zamestnaný pri technických službách. To nie je náš človek. Hej. Takže 

on sa stará, kedy zapnúť, kedy vypnúť. Hej takže technické služby majú v správe ten areál. 

A keď si dakto tam skupinu pozve alebo takto, tak tie väčšie skupiny pre technické služby 

zaplatia. Ale máme tak isto výpožičky, čo som vám aj hovoril, že napr. aj v OKC-čku sme dali. 

Nedávno ste odsúhlasili výpožičku priestoru pre Olympijský klub Gemer. Tiež aj priestory 

zadarmo a elektriku. Ja si myslím, že tak zavoláme im, že nehnevajte sa, ale... Aj kúrenie majú 

zadarmo. Aj tam je správca technických služieb. Nech sa páči pán poslanec Burdiga. 

 

p. poslanec Pavol Burdiga 

Ďakujem pekne za slovo. Fakt už úplne posledná otázka, by som mal na pána zástupcu. Ak 

môžem Michal na teba. Oslovili ma niektorí podnikatelia z tej časti ako sa ide na námestie od 

Empresu hore po Garant a že si všimli, že je taká skôr nečinnosť na tomto spodku tejto 

rekonštrukcie. Hej, že tam ľudia už hodný čas nerobili a niektorí sú zúfalí z toho, že ako bude 

a čo bude ďalej a zvažujú už rôzne veci. Tak len sa spýtali, alebo mi povedali, že mám sa spýtať 

pána zástupcu, že keby bol tak láskavý a povedal zhruba presný dátum, kedy to bude ukončené. 

Ja to budem, ja budem veľmi rád, že bude ten chodník urobený, pretože bude opäť ďalšia pekná 

časť mesta. Hej. Len chceli by vedieť dokedy majú čakať, aby vedeli ten dátum. Lebo potom 

sú aj rôzne také veci, že zabudli objednať dlažbu, alebo zabudli na niečo. Ja som povedal, že 

nie, ja sa spýtam. Spýtam sa pána zástupcu. Takže keby si bol tak láskavý a povedal zhruba ten 

dátum kedy sa to ukončí. Ďakujem pekne. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo aj za otázku. Zúčastňujem sa kontrolných dní. V tomto úseku presný 

dátum neviem a nepoviem. Lebo jednoducho sa to nedá vypočítať. Je tam veľmi veľa faktorov, 

ktoré toto všetko ovplyvňujú. Čo sa týka nečinnosti, no môže sa to zdať na prvý pohľad kvôli 

tomu, že všetky práce zatiaľ, ktoré prebiehajú, prebiehajú hlboko v zemi. Dôvodom prečo to 

ide tak pomaly je, že je tam niekoľko sietí. Nie sú to len Východoslovenská vodárenská 

spoločnosť, ktorá na stavenisko nastúpila po rozobratí chodníka dodávateľom. Čiže vstupuje 

tam dodávateľ, ktorý nám zabezpečuje niektoré búracie práce, Východoslovenská vodárenská 

spoločnosť, ktorá musí zrealizovať svoje práce. Kým nezrealizuje svoje práce, tak na tom úseku 

nemôže nastúpiť nikto iný. Potom nám tam nastupuje VSE, elektrikári, potom nám tam 

nastupujú rôzne siete ako je T-com, potom tam musíme natiahnuť nové vedenie pre osvetlenie 

pouličné. Tak isto musíme riešiť ešte záležitosť ohľadom kanalizácie. Čiže v každom tomto 

úseku je to rozdelené na 3 etapy prakticky. A v každom tomto úseku musí, musia prejsť všetci 

sieťari a musia urobiť svoje veci. Nemôže sa to nejakým spôsobom križovať. Mnohokrát 

dochádza k nepredvídateľným veciam ako je trasovanie, samotné trasovanie, keď sa týči. Nie 

vždy to úplne súhlasí s tým, ako to bolo v projekte. Tie vedenia sú dostatočne staré, takže vždy 

ad hoc každý týždeň máme tam stretnutie, kontrolný deň, kde stavebný dozor tiež koordinuje 

činnosť týchto rôznych spoločností. Ďalšia vec je veľmi ťažké je v tomto priestore samotné 

zabezpečenie staveniska, nakoľko je to úzky priestor, musíme zabezpečiť aj prístup do všetkých 

obchodov. Tak isto sú tam niektoré problematické veci čo sa týka šácht, ktoré mali vyššie výšky 

ako je v projekte pôvodne rátané. Resp. tieto šachty tiež je potrebné vyriešiť. Takže presný 

dátum povedať neviem. Viem povedať to, že všetko sa to bude odvíjať od toho ako budú 

jednotlivé siete nastupovať na stavenisko a ako budú schopné ukončiť svoje práce. 

Predpokladám, že tie základné práce by mohli byť nejaké 2, 3 mesiace. Ale to je naozaj čisto 
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odhad. Ešte čo sa týka dlažby a ďalších záležitostí toto je všetko objednané a dovtedy kým 

všetky siete nebudú položené, dovtedy sa o dlažbe nemusíme ani rozprávať, lebo to je tá úplne 

posledná povrchová úprava, ktorá bude keď už všetci ostatní odídu. Keď už budú natiahnuté aj 

káble na nové osvetlenie, pretože už bude viesť pri ceste a nebude osadené na fasádach budov 

a následne až potom príde k finálnej úprave povrchovej na tomto chodníku. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Keď môžem ešte doplniť jeden najzávažnejší problém máme ohľadom 

mestskej kanalizácii na dažďovú vodu. Nakoľko vodárne pri rozobratí potrubia mali tam vodu 

a vytlačili ju presne do tejto kanalizácie a automaticky zatopilo okolité pivnice. Takže sme 

prišli na to, že tá kanalizácia, mestská kanalizácia tá stará, do ktorej boli zvody zo striech tak 

vlastne je stará, zničená, zlikvidované. Budeme musieť rýchlo vybudovať jednu novú 

kanalizáciu, mestskú kanalizáciu na dažďovú vodu a presne na toto, toto riešenie teraz riešime. 

Aby sme boli aj úprimní, že pri niektorých veciach sú aj takéto veci a, a vyskytnú sa aj takéto 

situácie. S faktickou nech sa páči pán poslanec Burdiga. 

 

p. poslanec Pavol Burdiga 

Tak už len úplne posledná, lebo som stavbár a úplne chápem tieto veci a ja som aj to ľuďom 

vysvetľoval, lebo človek keď sa do toho rozumie tak áno. Len skúste pochopiť aj ich z toho 

ľudského hľadiska hej, že fakt tie prevádzky sú skoro odrezané, alebo tak povediac odrezané 

od parkovania, od toho, aby ľudia prešli radšej tam nezastane autom. Len ten dátum chceli 

vedieť, že bude to aspoň do toho konca roka, alebo v januári aspoň nejaký horizont, aby aspoň, 

aspoň aby vedeli. Chápte, že len z toho hľadiska či vieme niečo. Ja viem, že to je ťažko povedať, 

aj to čo ste hovoril. Len zhruba aby vyšlo niečo, že tak toho sa držme. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ukončenie tejto stavby by malo byť v marci. Koncom marca. To by bola už taká posledná etapa, 

kde by vodári mali dať asfaltový povrch na svoj výkop. Takže počítajme, že do konca roka 

v januári, koncom januára by už dlažba mala byť zložená. Vlastne chodník by sa už mohol 

využívať, aby neboli tie vstupy zamedzené. A už potom vlastne vodári si myslím, že tak isto 

skončia, len tam dajú drť a budú nechať aby tá drť vlastne postupne upadala, aby potom mohli 

následne dať tam asfaltový. Tam sme sa dohodli, že dajú len provizórne 5 cm asfalt nakoľko 

chceme ďalší rok urobiť ďalšiu etapu ten pravostranný chodník a v roku 2024 je ďalšia 

vyvolaná akcia od SPP, od plynárov a oni budú v strede majú plynovod a to pôjde po celej 

Šafárikovej a to budú opravovať. Tak sme povedali, že zas to bude spoločná akcia a nebudeme 

musieť dať na asfalt veľké peniaze. Takže v roku 2024 sa bude zasa rozkopávať stred vozovky, 

nakoľko plynári idú vymieňať tam plynovod. A my sa potom dáme ako spoluúčasť na asfalt 

a na zhotovenie celej cesty. A samozrejme sme tam vyhodnotili aj nový projekt, aby nebola 

všade zámková dlažba, ale bude to dlažba iba od malého trhu až po námestie. Lebo si myslím, 

že je to, ale to ja aj s hlavným architektom, ktorý vlastne to naprojektoval. Takže asi takéto 

informácie máme bližšie. Ďakujem pekne. S faktickou Michal ešte. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ja len dopoviem ku tej kanalizácii, že v podstate hneď ako sme túto skutočnosť zistili, sme 

oslovili projektanta, dali sme všetko zamerať a v podstate aj komunikujeme s týmito 

dodávateľmi služieb aj s tým, že sa snažíme, aby všetky tie nepredvídané okolnosti boli čo 

najskôr odstránené. Chápeme na jednej strane nespokojnosť týchto prevádzok, ale jednoducho 

bez toho, aby sme to rozkopali sa to urobiť nedá a ďakujeme pekne za trpezlivosť 

a zhovievavosť. Ďakujem.  
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs  nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Presne teraz Michal si to dobre vystihol, že tí podnikatelia tam majú prevádzky. Platia nájmy. 

Sú bez tržieb a ten sa pozrie vonku cez okno a tam sa nerobí. Takže, takže asi predpokladám, 

myslím, že takýto veľký projekt možnože mal byť trošku špičkovejšie naplánovaný tie termíny, 

kto kedy nastupuje, čo robí a, a v tejto ťažkej neistej dobe odpovedať takým, takým by som to 

povedal až tak ľahkovážne, že ta nevieme kedy bude koniec možno vtedy, možno nie. To, to 

tak, tak, tak zle padne asi tým ľuďom, ktorí z tých predajní žijú. Možnože trošku tak, tak 

rukolapnejšie by sa k tomu trebalo postaviť a trošku tak aktívnejšie a trošku súcitiť aj s nimi. 

Lebo z niečoho musia žiť v tejto neistej dobe. Takže tak, tak veľmi ľahkovážne mi to pripadá, 

že nevieme kedy bude, jednáme, pritom tam nikto, týždne sa tam nepohlo nič. A to možnože 

tých, tých, tých ľudí mrzí. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja možno vstúpim a potom dal by som slovo. Samozrejme robí sa. Len nedá sa súčinne robiť aj 

chodník a aj výkop. Sú tam, musia mať tam aj bezpečnosť práce a vlastné každý zhotoviteľ si 

vyžaduje to, že bude tam jeho partia. Aj keď to vyzerá, že by to mohli súčasne robiť, že jedna 

partia, druhá partia. Nedá sa. Najprv musíme vykopať, najprv musia tam vstúpiť vodári. Ale, 

ale začali sme to hej pred 2 mesiacmi a len tak si predstavme, veď aj tie ostatné lokality, veď 

ako aj západná časť ako dlho sa robilo. Vy ste pri tom boli, jak dlho sa robilo. Mesiac, 3 mesiace 

alebo 5? Neviem lebo vtedy som sa veľmi nezaoberal touto tematikou, že ako dlho sa robila 

napríklad. Lebo teraz nám vyčítate, lebo aj pred tým, keď ste robili tú západnú časť, tak tak isto 

aj vy ste obmedzili tých občanova a podnikateľov, Tri ruže a tak okolo. Aj tam bolo 

obmedzenie a koľko to trvalo tá stavba. Veď vy už to bolo ukončené. Neviem, neviete mi 

povedať? Lebo viem, že tam tak isto išli ste vo veľkou pompéznosťou čo len ja viem. Ja sa 

ospravedlňujem keď dačo zavádzam hej a prišiel tam dajaký archeologický výskum, ktorý začal 

tam skúmať, stavba sa zastavila. Neviem. Nechcem dezi.... Za býva... hej za predošlého, hej, 

hej, hej nie za vás. Nie, nie, nie ja sa ospravedlňujem pán Burdiga. Ja iba hovorím, že aj predtým 

dakto išiel dačo robiť, našiel sa tam dajaký problém, archeologický prieskum, našli sa tam 

dajaké pozostatky z minulosti a zastavila sa tá celá stavba možno na rok a pol alebo takto sa mi 

zdá. Neviem, neviem presne. Hej. Takže nechcem ani dedukovať. Len hovorím, že to sú také 

stavby, ktoré vlastne nikto nemôže povedať, lebo ešte teraz idú ďalej kopať a nájdu zas dajaké 

pozostatky, musíme, máme tam aj archeológov takže robia výskumy najprv. Pozrú si to. Je to 

veľmi zložité. Ale až potom sa im to všetko vráti, keď budeme mať krásne mesto. Prídu sem aj 

turisti a budú kupovať u týchto podnikateľov už aj bude väčšia nákupná sila. Počítame s tým. 

ale ja som povedal, že do konca marca bude to hotové. Takže nieže nevieme. A, a ten chodník 

môžeme otvoriť aj skôr. Takže môže to byť koncom januára. Ja som nepovedal, že nevieme. 

Vieme hej. Takže berieme to na vedomie, že koncom januára by to malo byť hotové. Ešte nech 

sa páči pán poslanec, pán zástupca Drengubiak. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Mám rád pán poslanec tvoje slovíčkárenie, poviem to tak. A hlavne to ako 

dokážeš druhých ohodnotiť. Kto to berie ľahkovážne, kto to neberie ľahkovážne. Tie vyjadrenia 

boli také, že nechcem zavádzať a preto nepoviem s určitosťou bude to vtedy a vtedy. Nie. 

Neviem sľúbiť, lebo, lebo každú stredu o 9-tej je kontrolný deň, inak keby si bol zvedavý ako 

sa koordinujú práce, tak veľmi rád ťa tam uvidím a budeš vidieť. Môžeme si to pozrieť čo sa 

robí, čo sa nerobí. Takže robí sa priebežne. Nastúpi jeden sietiar na prvú etapu, ukončí ju, 

nastupuje druhý sietiar. Práve kvôli tomu sú tie kontrolné dni, kde sa všetko toto koordinuje. 
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Ďalej pokračujem každý jeden sietiar musí prizvať ešte aj archeologický prieskum, ktorý si to 

nafotí, ktorý si  to pozrie. Vytyčovanie rôznych vedení. To sú veci, ktoré možno bežní ľudia 

nevnímajú, že tam pobehuje niekto povedzme s nejakou tyčkou, ktorá meria výšky, ale 

jednoducho sú to práce, ktoré, na ktoré sa veľakrát musí počkať 1, 2 dni, kedy má práve ten 

geodet čas, kedy musí tomu sietiarovi niečo vytýčiť atď. Koordinácia zo strany mesta si myslím 

že je pri maximálnom úsilí, aby to bolo čo najskôr. A druhá vec čo sa týka koordinácie 

naplánovať, viete, my sme mohli naplánovať, my sme aj naplánovali, že kto kedy nastúpi resp. 

bolo to aj na veľkom stretnutí všetkých tých zainteresovaných, ktorí tam majú svoje vedenie 

a svoje siete, kde sa dohodol presne tento postup. Lenže všetky stavebné objekty nevykonáva 

mesto ani dodávateľ mesta. Sú to práve tieto spoločnosti, ktoré si na svoje náklady, svojimi 

prostriedkami resp. svojimi zazmluvnenými firmami, lebo aj také je, vykonávajú tieto práce. 

My, my nevieme ovplyvniť, my vieme maximálne upozorniť, že dobre vy už ako stojíte, 

ponáhľajte sa, lebo my chceme toto a toto a toto. A to robíme. To robíme a stretávame sa nieže 

každú stredu, každú stredu je klasický kontrolný deň, ale medzitým sú ad hoc stavebným 

dozorom zvolávané ďalšie pracovné stretnutia, ktoré riešia dielčie problémy. Čiže, čiže tam 

naozaj sa snažíme a pristupujeme k tomu s maximálnou vážnosťou a tak, aby sme to čo najskôr 

ukončili.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou poznámkou pán poslanec Burdiga. 

 

p. poslanec Pavol Burdiga 

Ja už len fakt úplne na záver. Už len stavbársky. Držme si palce, aby bola zima úplne mierna, 

úplne mierna, aby nám priala, aby sme to mohli dokončiť. Lebo môže to prísť, že bude -20 

alebo 25 a sme tam skončili. Pretože tieto potrubné systémy tam nevieme dať. Čiže ja si tiež to 

želám, aby bola dobrá zima, aby sme to mohli urobiť a tak ako ste hovorili a mohli sme to 

dokončiť k spokojnosti občanov. Ďakujem vám veľmi pekne aj za odpovede. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Už máme teraz bod č. 3 Interpelácie poslancov. Ja si myslím, že sa... nech sa 

páči otázku. Urobíme výnimku. 

 

Občan mesta 

Ďakujem pekne. Nejde o žiadne útočenie nič, len chcel by som týmto upriamiť pozornosť 

všetkých poslancov aj kompetentných, že nemohol som si nevšimnúť na Šafárikovej ulici pred 

bývalou budovou Štátnych majetkov, že ako podkladový materiál pre chodníky je blatistý 

materiál plus kamenivo. Tam kde sme sa stretli Michal daktoré ráno jak si bežal cez cestu. 

Poprosím, poprosím kompetentných, aby preverili správnosť postupov pri budovaní chodníkov. 

Nič viac, len toľko.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne za informáciu. 

 

Občana mesta 

Ďakujem aj ja.  

 

p. primátor Michal Domik 

Dáme preveriť. Dobre. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu.  

 

Pristúpime k bodu č. 4 Plnenie uznesení Mestského zastupiteľstva v Rožňave 
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Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Ďalej nasleduje bod č. 5. Jaj aha 

prepáčte hej, hej, hej. Takže uzatváram diskusiu. Prosím hlasujme.  

Za 12 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Ďalej nasleduje bod č. 5, ktorým je Nástup náhradníka na uprázdnený mandát poslanca MZ 

v Rožňave vo volebnom obvode č. 2 

Dňa 17. 08. 2022 zomrel dlhoročný poslanec Mestského zastupiteľstva v Rožňave p. Roman 

Ocelník a náhradníkom vo volebnom obdove, obvode č. 2 v poradí podľa počtu získaných 

platných hlasov je pán Peter Džačár, nezávislý kandidát s počtom hlasov 522. Žiadam pána 

Petra Džačára, aby predstúpil, prečítal text sľubu a aby sľub potvrdil slovami „tak sľubujem“ 

a text sľubu podpísal.  Následne mu bude odovzdané Osvedčenie o nástupe náhradníka na 

uprázdnený poslanecký mandát vo volebnom obvode číslo 2.  

 

p. poslanec Peter Džačár 

Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti, ochraňovať 

záujmy mesta, dodržiavať Ústavu SR, ústavné zákony, zákony a ostatné všeobecne záväzné 

právne predpisy a pri výkone svojej funkcie poslanca MZ ich budem uplatňovať podľa svojho 

najlepšieho vedomia a svedomia. Tak sľubujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Prečítam ná...prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave vyhlasuje v 

súlade s ustanovením § 192 zákona SNR č. 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného 

práva a o zmene a doplnení niektorých zákonov, v znení neskorších predpisov, nastúpenie 

náhradníka na uprázdnený mandát poslanca mestského zastupiteľstva v Rožňave vo volebnom 

obvode č. 2 pána Petra Džačára. Konštatuje, že pán Peter Džačár zložil zákonom predpísaný 

sľub poslanca mestského zastupiteľstva. Prosím hlasujte. 

Za 14 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Teraz pristúpime k bodu č. 6, ktorý je Všeobecne záväzné nariadenie o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území mesta Rožňava 

– návrh na zmeny a doplnenie 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Balázs. S faktickou poznámkou pán poslanec Bolaček. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Chcem sa opýtať, či by náhodou, bavíme sa vlastne o dosahu dajakých 420 eur pri dajakých 

30-tich aktuálne. Či kvôli tomuto nám treba meniť VZN, či asi by nebolo jedno...je to 

nesystémový krok. Či by nebolo jednoduchšie z mesta vyčleniť tieto prostriedky, pomôcť 

takouto formou útulku, ale nie kvôli tomu meniť celé VZN, dane, daňový systém, kontrolu, 

dokedy budú mať toho psa, koľko rokov. Kto to, kto sa bude tomu venovať. To je taký 

nesystémový krok kvôli niečomu takémuto meniť VZN, že by som zvážil či nejsť na to nejakou 

inou formou, nenájsť z iného zdroja na to prostriedky, pomôcť tomu útulku samozrejme, alebo 

tým ľuďom, ktorí si to zoberú. Ale, ale prečo kvôli tomu meniť VZN.  

 

p. primátor Michal Domik 

Keď môžem samozrejme pomáhame útulku, ale je to také pekné nieže len gesto, ale možno aj 

systém, aby pomohli tí ľudia z toho útulku tie psíky zobrať do svojej opatery. Nejde tam vôbec 

o peňažné obnosy vôbec. Je tam o tom systéme, aby ľudia z nášho mesta, keď si zoberú psa 

z útulku nemuseli platiť dane. Aspoň tak sa im aj my odvďačíme, že pomohli nášmu útulku. 

Lebo do toho útulku strašne veľa psíkov by prišlo, ale my už nezvládame my máme tie útulky, 
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útulok plný, nakoľko v okolitom okrese je veľmi málo takýchto miest, kde sa starajú o psíkov. 

S faktickou  pán poslanec Bolaček. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem všetkým za tento nápad. Oboma rukami za. Len po formálnej stránke by to trebalo 

v tom VZN-ku trošku upraviť. Ostali tam tie, tie 2 slová, alebo pár slov, ktorý je čipovaný 

a kastrovaný. Pravdepodobne sú to všetky psy, ktoré sú z útulku. Neviem. Ak áno tak len 

formálne to upraviť v tom VZN-ku, lebo gramaticky sú tam chyby v tom materiály, čo som si 

ja stiahol aktuálny, tak to tak bolo.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne za upozornenie. Nech sa páči pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Pokiaľ sú to len gramatické chyby tak tie sú zrejmé a tie vieme opraviť aj pri 

schválení tohto materiálu. Čo sa týka odpovede hlavne pre pána poslanca Balázsa. Iniciatíva 

vyšla práve od občianskeho združenia OZ Život je pes. Kde oni sami prišli s touto úpravou 

práve kvôli tomu, čo povedal pán primátor, motivovať ľudí, aby si adoptovali práve psa stade. 

Čiže nie je motivácia to oslobodenie a nejaký finančný zisk, ale práve to je, aby sme motivovali 

tých ľudí, aby si adoptovali stade psa, aby sme práve útulok odbremenili. Lebo je tam mnoho 

psov a toto je ten problém, ktorý týmto riešime. Čiže systémovo my riešime mnoho psov 

z útulku. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predmetný návrh.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave prerokovalo návrh na zmeny a doplnenie 

Všeobecne záväzného nariadenia o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území mesta Rožňava a uznáša sa na zmenách a doplnení 

Všeobecne záväzného nariadenia o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území mesta Rožňava v § 8 ods. 1 a 2, § 14 a 15. Ukladá 

úplné znenie VZN uverejniť na úradnej tabuli a webovom sídle mesta. Prosím hlasujte. 

Za 15 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. Ďakujem. 

 

K bodu rokovania č. 7 Všeobecne záväzné nariadenie o určení výšky finančných prostriedkov 

určených na mzdy a prevádzku na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ a dieťa školského zariadenia, 

zriadených na území mesta Rožňava – návrh na zmeny 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Bischof nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Ďakujem za slovo. Komisia vzdelávania a mládeže na svojom rokovaní 14. 09. 2022 odporúča, 

odporúčala schváliť toto VZN. Dochádza k navýšeniu súm pre školy a školské zariadenia. 

Ďakujem pekne. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Aj finančná komisa, komisia odporúča schváliť predmetný návrh. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Poprosím o vypnutie. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave prerokovalo návrh na zmeny 

Všeobecne záväzného nariadenia o určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy a 

prevádzku na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ a dieťa školského zariadenia, zriadených na území mesta 

Rožňava a uznáša sa na zmenách Všeobecne záväzného nariadenia o určení výšky finančných 

prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ a dieťa školského 

zariadenia, zriadených na území mesta Rožňava v prílohe č. 1 VZN podľa predloženého návrhu. 

Prosím hlasujte.  

Za 15 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. Ďakujem. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 8 Návrh na schválenie 2. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny 

rozpočtov rozpočtových organizácií a príspevkových organizácií na rok 2022 

Otváram diskusiu, nech sa páči. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť návrh zmeny rozpočtu. 2. zmeny rozpočtu.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem za slovo. Ja by som sa chcel dopytovať iba ohľadom jednej zmeny. Program 7 

Kultúra, podprogram 7.2 Organizovanie kultúrnych podujatí vzhľadom na pozitívnu situáciu 

s ohľadom kovid navýšenie, navýšenie tejto sumy o 33 tisíc eur na kultúrne podujatia. 

Plánujeme nejaké nové kultúrne podujatia ku koncu roka, alebo čo konkrétne sa týmto myslí. 

Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Tak keď môžem odpovedať. Tak k 26. 09. sme mali v rozpočte len 61 209 

euro nakoľko sme počítali s tým, že v roku 2020 bola skutočnosť 33 tisíc euro, v roku 2021 

bolo 41 tisíc aj to kvôli pandémii. Tak sme naplánovali, nevedeli sme, či bude pandémia, alebo 

nebude. Či budeme môcť uskutočniť jarmok. Tak v roku 2022 sme naplánovali len 61 tisíc 

euro. Nakoľko bola priaznivá situácia, tak ten jarmok sa uskutočnil. K 26. 09. sme vyčerpali 

54 354 euro. Áno plánujú sa aj iné akcie. Len na porovnanie v roku 2018 bolo 63 879 euro na 

akcie. Momentálne my sme vyčerpali 54 354 euro a plánujeme navýšenie, aby v roku 2022 po 

úprave rozpočtu na 90 tisíc euro. Samozrejme je to len suma, ktorá len sa upravuje rozpočet 

a tak ako v iných rokoch, že v roku 2018 bolo 74 980 euro a vyčerpalo sa 63 879 euro. Tu ešte 

môžem upozorniť aj to, že sme vyčerpali 54 tisíc euro, ale máme aj nové akcie a kultúrne 

podujatia. To je nultý ročník gastrofest, Gastro gemerfest, aby sme neporušili značku, nultý 

ročník superstaristi v tej sume, detský folklórny festival a v tej sume ešte máme aj Rožňavské 

noviny. Takže máme 4 nové aktuality oproti roku 2018. Takže je to len na rozšírenie kultúrnych 

podujatí. Ešte chceme urobiť Mikuláša, chceme urobiť tak isto vianočné trhy a ešte niektoré 

faktúry bude treba zaplatiť taktiež. Čakali sme na poslednú chvíľu, či bude priaznivá situácia, 
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či budeme môcť uskutočniť jarmok. Takže nakoľko je priaznivá situácia tak sme dali, presunuli 

niektoré položky. Nech sa páči. Pán poslanec Džačár nech sa páči. 

 

p. poslanec Peter Džačár 

Ďakujem za slovo. Kolega ma troška predbehol, ale čiastočne som už dostal ako takú odpoveď. 

Len neviem, po iné roky bolo stále takou povinnosťou, alebo tak sme si kládli, že sme si stále 

povedali napr. na jarmok toľko peňazí, aby sa to neprečerpalo zbytočne. Tam som videl, že 

napr. na vianočné trhy je už tam 17 tisíc. A teraz by som sa chcel spýtať. Koľko nás stál jarmok? 

Vieme povedať? Lebo teraz z tohto všetkého som pochopil, že vy to máte teraz všetko takto. 

Ale predtým sme stále povedali na jarmok máme toľko a sme sa snažili to, tú sumu dodržať. 

Áno? Pochopil som, že čo si povedal pán primátor, že sme nevedeli či bude, bude, ale napr. na 

vianočné trhy už je tam tých 17 tisíc počítané. A to je o chvíľočku áno? A na jarmok ste nedali 

nič tam zatiaľ, nijakú položku. Teraz sa pýtam, koľko nás momentálne stál jarmok. Musíte 

vedieť približne, hej. 

 

p. primátor Michal Domik 

Vyčíslenie vám dáme. Nie je problém. Len porovnajme tie čísla. V roku...viete, ako toto je zas 

len za slovíčka. Celkovo do kultúry koľko sa dalo a v tom bol aj jarmok aj iné veci.  

 

p. poslanec Peter Džačár 

To som tak pochopil som.  

 

p. primátor Michal Domik 

Hej. Takže tieto...Čo? 

 

p. poslanec Peter Džačár 

To je tak v globále celé vy to tam dávate.  

 

p. primátor Michal Domik 

Tak len tak na porovnanie vám poviem 63 879 v roku 2018, teraz to vyjde na dajakých 80 tisíc 

cca. Hej. Celý rok. Ale v tom už, v tých 80 tisíc máme nultý Gastro gemerfest, nultý ročník 

superstaristov, detský folklórny festival a ešte Rožňavské noviny z tej sumy. Hej takže 

navýšenie medzi 4 rokmi je dajakých 17 tisíc, možno to niekde je 20 hej, ale popritom ešte 

robíme v tej sume. Samozrejme tie ceny viete dobre, že išli, tak, išli hore a skupiny si viacej 

pýtajú. Ale ešte sme urobili v tej sume za 83 tisíc tieto 4 nové akcie. A viete dobre, že 

Rožňavské noviny, tak ako majú tak isto svoju hodnotu a je to ako dosť drahý špás. Ale až taký 

drahý, že by nás. Takže navýšenie je tam len minimálne celkovo. Hej teraz viem vám povedať 

len celkovo. To vyjde nejakých 80, 83 tisíc. Takže rozdiel medzi rokov 2018 je 20 tisíc s tým, 

že sme robili o 4 projekty viacej. A dopodrobna vám vieme dať, že koľko stál. Porovnať tak 

isto, že za koľko sa robilo. A samozrejme, že z tohto vychádzam, že predtým sa jarmoky dávali 

za väčšie peniaze.  

 

p. poslanec Peter Džačár 

Nejde o to, tu ja nechcem povedať, že koľko, len sme mali stanovené stále, že na ten jarmok 

dáme toľko a sme sa snažili ho neprekročiť. Teraz to robíte inakšie. Áno. Že dávate celkovo na 

kultúrne podujatia a z toho vyčleníte. Tak som pochopil. 

 

p. primátor Michal Domik 

Presne tak. Ďakujem pekne. S faktickou poznámkou pán Bolaček. 
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p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem. Tento rok rozpočtované príjmy pre Rožňavu cez 29 miliónov. Takže keď, keď sa 

dohodneme, že chcem dať na kultúru aj 200 tisíc ja budem za. Osobne s tým nemám problém, 

len bude trošku treba prerobiť rozpočet samozrejme. Procesná otázka k tomuto celému. Ak som 

pána primátora správne pochopil väčšina tých akcií, ktoré si menoval už boli vykonané. Čiže 

my. teraz ideme spätne schvaľovať nejaké peniaze aj na akcie, ktoré už boli urobené alebo je 

tých 33 tisíc iba na akcie, ktoré sa ešte len budú konať? Dal by som slovo pani Miš...Michaele. 

Nech sa páči Erősovej. Poprosím ešte mikrofón trošku zapnúť.  

 

p. Michaela Erosová 

Dobrý deň prajem. Ďakujem za slovo. Takže odpoveď na vašu otázku. Kultúrne podujatia 

máme v položke služby, ktorá je na 367 v schválenom rozpočte s tým, že je to ako celá trieda. 

Čiže mi tam máme narozpočtovaných 1 437 tisíc s tým, že je tam minutých ani necelý milión. 

Čiže máme to v rámci tejto položky. Už potom je to v programovom rozpočte vlastne rozdelené 

na jednotlivé strediská, kam patrí aj napr. tieto kultúrne podujatia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

V rámci rozpočtového opatrenia mohlo sa to presunúť aj ja osobne. Len aby sme si boli 

v jasnom. Hej takže som to mohol presunúť aj ja. Len sme to dali na MZ. Dobre? Takže mohol 

som to aj ja bez toho, aby sme dneska ten bod preberali v rámci...Pravda? No takže. Len férovo 

sme to chceli, aby sme to urobili cez MZ. Takže sme to, tento bod nemuseli dať. Mohol som to 

ja len v rámci vnútorných opatrení, mohol som presunúť tieto položky. Takže by som nemal 

teraz také bombardovanie. Nech sa páči, ale ja mám rád výzvy. Pán poslanec Balázs nech sa 

páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Že áno to som sa chcel opýtať, že čo ideme schvaľovať, keď je tam voľných cez 300 tisíc eur, 

tak čo ideme 33 tisíc schvaľovať, že kvôli čomu je to tuná.  

 

p. primátor Michal Domik 

Tú zme... 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 

Tomuto nerozumiem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Tú zmenu. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
A prečo sú potom faktúry nezaplatené, jak si hovoril pán primátor, keď je tam 300 tisíc 

voľných, prečo sú faktúry nezaplatené. Toto mi nejde do hlavy.  

 

p. primátor Michal Domik 

Áno lebo sme vychádzali viet... 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
No to nie ja som povedal.  
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p. primátor Michal Domik 

Nie sú ešte splatné tie faktúry, takže ako nie kvôli tomu, že nemáme z čoho zaplatiť. Ale viete 

dobre, že stále väčšinou sa vychádza z tých predošlých čísiel. Predošlých rokov. A tam 

v predošlých rokoch bola suma 33 tisíc a 41 tisíc. Hej v roku 2020 33 tisíc sa minulo a v roku 

2021 41 tisíc. Myslíte si, že pri rozpočte by sme dali 80 tisíc. My sme nevedeli. My sme 

vychádzali, my sme dali len 61 tisíc približne koľko. Nevedeli sme, aká bude situácia kovid 

a tak. Ako zbytočne by sme to dávali už dopredu a zbytočne by sme zahltili rozpočet dajakou 

sumou 40 tisíc. Radšej tie 40 tisíc, keby nám nevyšli na chodníky, alebo nemali by sme peniaze 

hej na chodníky, na cesty a tak, tak ako samozrejme by sme trhali už potom by sme nevedeli 

presunúť žiadne peniaze. Ale máme. Takže chvalabohu aj kovid nie, takže vedeli sme 

uskutočniť aj tento jarmok. Takže len táto, táto malá chybička sa stala, že v roku 2021 sme 

nevedeli zostaviť rozpočet, že koľko, či bude jarmok, či nebude jarmok. Pán poslanec Kuhn 

nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja by som ešte chcel zareagovať na kolegu Džačára. Máš pravdu, že sme sa snažili vždycky 

proste aby sa dodržiaval rozpočet. A dovolím si poukázať na takú drobnosť, že 2 roky po sebe 

nebol jarmok. 2 roky po sebe nebol kultúrny program. Čiže dodržali sme hej, neprekročili sme, 

ušetrili sme. Takže tento rok by som bol trošku tolerantnejší ak, ak sa na ten jarmok, na kultúrny 

program trochu viac minulo, aby sme, aby sme ľuďom urobili trochu radosť po tých 2 rokoch, 

keď sa nekonali koncerty a ani žiadne kultúrne podujatia, alebo len vo veľmi obmedzenom, 

obmedzenom nejakom počte a, a počte účastníkov. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Džačár. 

 

p. poslanec Peter Džačár 

Ja som nenarážal na, na to, že sa uskutočnil. Samozrejme po 2 rokoch kovidu bolo dobré, aby 

tí ľudia sa stretli. Len pekne si aj ty to povedal, že sme sa snažili povedať, že koľko na to dáme 

a toľko sme sa snažili udržať a tú cenu tak do toho, čo sme schválili. Iba toto som povedal. Som 

nepovedal, že bolo zle niečo. Nič, nič som nepovedal. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje 2. zmenu rozpočtu mesta vrátane 

zmeny rozpočtov RO a PO na rok 2022 podľa uznesenia na str. č. 2. Prosím hlasujte. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržali sa 2 poslanci.  

 

K bodu rokovania č. 9 Rozpočet Mesta Rožňava vrátane rozpočtových organizácií 

a príspevkových organizácií – plnenie rozpočtu vrátane monitorovacej správy k 30. 06. 2022 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ zobrať informáciu na vedomie.  

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 
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p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem v mene poslancov za predloženie danej správy. Iba jednému číslu by som sa chcel 

opýtať. K 30. 06. kapitálové výdavky, plnenie na necelé 3%. Ide o investičné akcie, rôzne 

projekty a podobne. Ja veľmi dobre chápem, že ku polroku nemôže byť čerpanie 50%-tné a je 

tam samozrejme tá suma nižšia. Ale je ťažké očakávať, keď za 6 mesiacov urobíme investičná 

akcie, ukončíme ich, vyúčtujem ich iba vo výške 3%, že za zvyšnú časť roka toto celé 

doženieme. Takže môj apel možno do budúcna trošku rýchlejšie realizovať, ak sa bude dať, 

tieto akcie. Samozrejme veľa z toho nie je, alebo väčšina z toho nie je závislá od nás, ale predsa 

máme nejaké zmluvy. Tak možno, možno s tými do budúcna s tými zhotoviteľmi trošku viacej 

jednať možno, aby sa to skôr dokončilo, aby tie investície sa robili aj naďalej. Máme teraz, 

teraz sme mali ako som hovoril v príjmoch rekordný rok. Budúci bude už aj rekordný vo 

výdavkoch, takže možno sme to mohli trošku lepšie chytiť za pačesy koncom tohto roka. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Chcete odpoveď, alebo to len bolo také, že informácia. Nikto sa nehlási do 

diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave 

berie na vedomie plnenie rozpočtu mesta k 30. 06. 2022. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov, nehlasovali 4 poslanci.  

 

V bode č. 10 pristúpime k Výročnej správa mesta a za konsolidovaný celok Mesta Rožňava za 

rok 2021 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

O tomto materiáli komisia rokovala v úvodzovkách rokovala pre rollam. A teda výsledok 

hlasovania, online hlasovania je, že teda väčšina členov komisie odporúča MZ schváliť 

Výročnú správu mesta za konsolidovaný celok mesta Rožňava za rok 2021. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Beke nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za slovo. Som za výročnú správu, ako som aj napísal v tom hlasovaní. Mám 

však poznámku, že možnože dobre by bolo potom v budúcnosti dopracovať v histórii aj, aj 

čerstvejšiu históriu, lebo do 19. storočia je ako len napísané, ale už novodobá nie je tam. A, 

a ešte by sa mohlo pozrieť aj na kultúrne pamiatky mesta či nie sú náhodou aj iné, čo by bolo 

treba uviesť v tomto zozname. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje výročnú správu za rok 2021. Prosím 

hlasujte. 

Za 13 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

V bode rokovania č. 11 Návrh na schválenie zmeny a doplnenie Zásady participatívneho 

rozpočtu 

otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči.  
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p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť Zásady participatívneho rozpočtu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Do diskusie sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu. Prosím hlasujte. 

Za 14 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

K bodu rokovania č. 12 Návrh na schválenie Štatútu participatívneho rozpočtu mesta 

Rožňava na rok 2023 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Aby som to urýchlil nebudem čítať celé uznesenie komisie. V princípe komisia odporúča MZ 

schváliť uznesenie tak, ako je navrhnuté v návrhu.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási, uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje Štatút participatívneho rozpočtu mesta Rožňava na rok 

2023. Schvaľuje maximálnu výšku podpory pre projekt do 2 500 € vrátane DPH. V 3 bode 

schvaľuje výkonný výbor v zložení podľa §3, Štatútu Participatívneho rozpočtu mesta Rožňava 

na rok 2023. Ukladá Realizovať participatívny rozpočet na rok 2023. Prosím hlasujte. Na 

zdravie. 

Za 14 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Nakoľko je 11.44 a blíži sa obedňajšia prestávka a máme pred sebou dosť ťažké ďalšie body 

rokovania, takže by som vyhlásil obedňajšiu prestávku a bola by do 13.00. Veľmi pekne vám 

ďakujem. Dobrú chuť vám prajem.  

 

 Poprosím vás trošku, už sa ukľudníme. Takže o chvíľu začneme. Takže pokračujeme.  

 

Majetko-právne záležitosti bod č. 13 

K bodu rokovania č. 13/1 Peter Bocan, Obchodná 559/37, 811 06 Bratislava - predaj pozemku 

mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči.  

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predaj predmetného pozemku za cenu 210 eur. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku mesta v k. ú. Rožňava, 

novovytvorená parcela s výmerou 14 m2 parc. č. KN C 1233/2 zastavaná plocha a nádvorie 

odčlenená z parcely parc. č. KN E 2367 zastavaná plocha a nádvorie s celkovou výmerou 550 

m2 zapísanej na LV 4493, zameraná geometrickým plánom úradne overeným Ing. Katarínovu 

Pakanovou pod číslom 131/2022 zo dňa 27. 04. 2022 pre žiadateľa Petra Bocana, bytom 

Obchodná 559/37, Bratislava podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb., z dôvodu, že 

mesto pozemok nevyužíva a bezprostredne susedí s nehnuteľnosťami vo vlastníctve žiadateľa, 

za cenu 210 euro. Všetky náklady súvisiace s predajom bude znášať kupujúci. Prosím hlasujme. 

Ďakujem. 
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Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

K bodu rokovania č. 13/2 DOPRAVNÁ SPOLOČNOSŤ s.r.o. Rožňava, Šafárikova 473, 048 

01 Rožňava - predaj pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predaj predmetného pozemku za cenu 3 160 eur. Tam 

je jednotková cena 401 eur za m2. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku mesta v k. ú. Rožňava, parcela 

parc. č. KN C 1944/10 ostatná plocha s výmerou 79 m2 zapísaná na LV č. 3001 pre žiadateľa 

DOPRAVNÁ SPOLOČNOSŤ s.r.o. Rožňava, so sídlom Šafárikova 473, 048 01 Rožňava, 

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb., z dôvodu, že mesto pozemok nevyužíva a 

bezprostredne susedí s nehnuteľnosťami vo vlastníctve žiadateľa, za sumu 3 160 euro. Všetky 

náklady súvisiace s predajom bude znášať kupujúci. Prosím hlasujte. Ďakujem. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

K bodu rokovania č. 13/3 Matej Hlivák a manž. Henrieta Hliváková, Útulná 2, 048 01 Rožňava 

- predaj pozemkov mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predaj predmetného pozemku za cenu 11 060 eur. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím odhlásiť pána poslanca Kuhna. Takže uzatváram diskusiu. Prečítam 

návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemkov mesta v k. 

ú. Rožňava novovytvorená parcela parc. č. KN C 1176/25 zastavaná plocha a nádvorie s 

výmerou 124 m2 odčlenenej z parciel parc. č. KN E 2230/1 zastavaná plocha a nádvorie, parc. 

č. KN E 2233/2 ostatná plocha a parc. č. KN E 2394/1 zastavaná plocha a nádvorie zapísaných 

na LV 4493. Novovytvorená parcela parc. č. KN C 5002/2 ostatná plocha s výmerou 181 m2 

odčlenenej z parciel parc. č. KN E 2233/1 ostatná plocha, parc. č. KN E 2394/2 zastavaná plocha 

a nádvorie, ktorá zaniká, zapísaných na LV 4493 a parc. č. KN C 7298 ostatná plocha zapísaná 

na LV 5716. Novovytvorená parcela parc. č. KN C 5005/4 trvalý trávny porast s výmerou 11 

m2 odčlenenej od parcely parc. č. KN E 2233/1 ostatná plocha. Celková výmera pozemkov je 

316 m2 podľa geometrického plánu č. 54653355-11/2022 vyhotoveného Ing. Dominikou 

Palackovou zo dňa 31. 08. 2022 pre žiadateľov Mateja Hliváka a manž. Henrietu Hlivákovú, 

bydliskom Útulná 2, 048 01 Rožňava, podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb., z dôvodu, 

že mesto pozemok nevyužíva a bezprostredne susedí s nehnuteľnosťami vo vlastníctve 

žiadateľov, za cenu 11 060 €. Všetky náklady súvisiace s predajom bude znášať kupujúci. 

Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržal sa 1 pán poslanec. Ďakujem. 

 

K bodu rokovania č. 13/4 Ing. Benjamín N. Kovács a manželka Ing. Valéria N. Kovácsová, 

Južná 29, Rožňava - predaj pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 



42 
 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem za slovo. Tak ako keď sme prerokovávali tento zámer, teraz budeme finálne 

schvaľova...finálne schvaľovať. Chcem podotknúť, že všetky materiály, kde sa predávajú 

pozemky dnes, aj väčšina po minulé zasadnutia MZ sa cena odvíjala od 15 eur vyššie. Pred 

chvíľou sme pánovi Bocanovi predávali za 15 eur m2, dopravný podnik 40, Hlivákovci 35 

a budú tu ďalšie materiály, kde sa bude cena odvíjať 15 eur veľmi z môjho pohľadu podobného 

rozsahu a lokality. Takže dávam poslanecký návrh zmeniť túto sumu z 5 eur na 15 eur za m2. 

Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. S faktickou pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Myslím, že tento materiál bol dostatočne rozobraný minule aj 

s odôvodnením, prečo je tam cena 5 eur za m2 a ďalej si myslím, že nie je dôležité, všetky 

argumenty zazneli na minulom zastupiteľstve. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ predaj predmetného pozemku za cenu 170 eur. To je tých 5 eur 

za m2. A teda pre občanov mesta, ktorí nesledovali to predchádzajúce zastupiteľstvo a tú 

diskusiu tak je myslím že vhodné doplniť tú informáciu, že v čom je ten rozdiel, prečo inde 

predávame za 15, 25, 35 alebo 40 eurá a tuná za 5. No skoro vo všetkých prípadoch, kde 

predávame za vyššiu cenu je to ten záujemca, ktorý má záujem si odkúpiť. Je to iniciatíva z jeho 

strany. V tomto prípade je to veľký pozemok, ktorý mesto ponúklo na odpredaj s tým, že mesto 

ho nevie využiť. Má náklady vlastne s jeho udržiavaním a preto ponúklo, ponúklo predaj toho 

pozemku za takú cenu, za ktorú to tí ľudia boli ochotní odkúpiť. Preto je tam cena 5 eur za m2. 

To je asi všetko, čo som chcel povedať. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou poznámkou pán poslanec Bolaček. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem. Ivan ako si hovoril o tomto bode sme už hovorili. Nejde o veľký pozemok. Ide o 34 

m2 a ide o pozemok, ktorý žiadatelia, alebo páni Kováčovci už užívajú. Oplotili si, ohradili si 

mestský pozemok a užívajú. Nie je to to isté ako predávať nejaký svah. O tom sme sa bavili 

ale. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Poprosím pána poslanca 

o prednesenie pozmeňujúceho návrhu. Nech sa páči. Pána poslanca Bolačeka nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem. Takže navrhujem výšku predajnej sumy 15 eur za m2. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme o pozmeňujúcom návrhu pána poslanca Bolačeka. 
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Za 3 poslanci, proti 8 poslanci, zdržal sa 1 pán poslanec. 

 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku 

mesta v k. ú. Rožňava zapísaného na LV č. 3001, parc.č.KN C 1930/113 zast. plocha s výmerou 

34 m2, pre Ing. Benjamína N. Kovácsa a manželku Ing. Valériu N. Kovácsovú bytom Južná 

č.29, Rožňava, podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu, že pozemok mesto 

nevyužíva a susedí s nehnuteľnosťami vo vlastníctve kupujúcich za cenu 170 euro. Prosím 

hlasujme. 

Za 11 poslanci, proti 1 poslanec, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

K bodu rokovania č. 13/5 Ing. Ján Lach, Kúpeľná 35, Rožňava - predaj pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predaj predmetného pozemku za cenu 435 eur.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku mesta v k. ú. Rožňava, 

novovytvorenej parcely parc. č. KN C 2358/6 záhrada s výmerou 29 m2 odčlenenej z parcely 

parc. č. KN E 2469 vodná plocha s výmerou 1 266 m2 zapísanej na LV č. 4493, podľa 

geometrického plánu úradne overeného Ing. Matejom Ambružom pod číslom 353/2022 zo dňa 

16. 09. 2022 pre Ing. Jána Lacha bytom Kúpeľná 35, Rožňava, podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. 

č. 138/1991 Zb. z dôvodu, že pozemok mesto nevyužíva a susedí s nehnuteľnosťami vo 

vlastníctve kupujúceho za cenu 435 euro. Všetky náklady súvisiace s predajom bude znášať 

kupujúci. Prosím hlasujme. 

Za 13 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

K bodu rokovania č. 13/6 Erika Nagypálová, Kúpeľná 33, Rožňava - predaj pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predaj predmetného pozemku za cenu 480 eur. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku mesta v k. ú. Rožňava, 

novovytvorenej parcely parc. č. KN C 2358/7 záhrada s výmerou 32 m2 odčlenenej z parcely 

parc. č. KN E 2469 vodná plocha s výmerou 1 266 m2 zapísanej na LV č. 4493, podľa 

geometrického plánu úradne overeného Ing. Matejom Ambružom pod číslom 353/2022 zo dňa 

16. 09. 2022 pre Eriku Nagypálovú bytom Kúpeľná 33, Rožňava, podľa § 9a ods. 8 písm. e) 

zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu, že pozemok mesto nevyužíva a susedí s nehnuteľnosťami vo 

vlastníctve kupujúcej, za cenu 480 euro. Všetky náklady súvisiace s predajom bude znášať 

kupujúca. Prosím hlasujte. 

Za 13 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 13/7 Ladislav Takáč, Martina Kukučína 1, 048 01 Rožňava - 

predaj pozemkov mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 
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p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predaj predmetného pozemku za cenu 375 eur. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Do diskusie sa nikto nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo  v Rožňave schvaľuje predaj pozemku mesta v k. ú. Rožňava, 

novovytvorenej parcely č. KNC 1956/23 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 15 m2 

odčlenenej z parcely parc. č. KN E 2408 zastavaná plocha a nádvorie s celkovou výmerou 1 

172 m2, zapísanej na LV 4493 podľa geometrického plánu č. 36210161-132/2022 

vyhotoveného Geodéziou Rožňava s.r.o. dňa 12. 09. 2022 pre žiadateľa Ladislava Takáča, 

bytom Martina Kukučína 1, 048 01 Rožňava, podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák.č.138/1991 Zb., z 

dôvodu, že mesto pozemok nevyužíva a bezprostredne susedí s nehnuteľnosťami vo vlastníctve 

žiadateľa, za cenu 375 euro. Všetky náklady súvisiace s predajom bude znášať kupujúci. Prosím 

hlasujme. 

Za 13 poslancov, proti 0, zdržal sa 1 pán poslanec. 

 

K bodu rokovania č. 13/8 Milan Dorkin, Rožňavské Bystré 129 - zmena uznesenia MZ č. 

51/2022 zo dňa 31. 03. 2022 

Otváram diskusiu. S faktickou poznámkou pán poslanec Kellecsényi. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kellecsényi 

Komisia výstavby odporučila zmenu uznesenia MZ č. 51/2022 zo dňa 31. 03. 2022 podľa 

priloženého návrhu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Aj finančná komisia odporúča MZ schváliť zmenu predmetného uznesenia tak ako je 

predložený. Tak ako je tá zmena predložená. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zmenu uznesenia MZ č. 51/2022 zo 

dňa 31. 03. 2022 v nasledovnom znení: zverejnenie zámeru nasledovnej zámeny pozemkov v 

k. ú. Rožňava: pozemky zapísané na LV č. 4696, parc. č. KN E 1292/3 ostatná plocha s výmerou 

67 m2 a časť z parc. č. KN E 1288/1 trvalý trávny porast s výmerou spresnenou geometrickým 

plánom v cene podľa znaleckého posudku pripadnú v prospech mesta Rožňava a pozemky 

zapísané na LV č. 3001, časť z parcely parc. č. KN C 4408/1 zastavaná plocha a nádvorie 

s výmerou spresnenou geometrickým plánom a parc. č. KN C 4410 zast. plocha s výmerou, s 

výmerou 44 m2 v cene podľa znaleckého posudku pripadnú v prospech Milana Dorkina bytom 

Rožňavské Bystré 129, podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu, že pozemky 

mesto nevyužíva a nachádzajú sa v blízkosti nehnuteľností vo vlastníctve p. Milana Dorkina 

a jeho pozemky bezprostredne susedia s nehnuteľnosťami vo vlastníctve mesta a mesto na nich 

plánuje vybudovanie prístupovej komunikácie k budove Vilka Kúpele. Náklady súvisiace so 

zámenou bude znášať mesto. Prosím hlasujme. 

Za 13 poslancov, proti 0, zdržal sa 0 poslancov. 
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K bodu rokovania č. 13/9 Ing. Peter Fábián, Alej Antona Kissa 6, Rožňava - zámena pozemkov 

v k. ú. Rožňava 

Otváram diskusiu. S faktickou pán poslanec Drengubiak 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Tak ako odporúčala finančná komisia prebehlo jednanie s pánom 

Fábiánom, ktorý alternatívu, ktorú navrhla finančná komisia jednoznačne odmietol. Z toho 

dôvodu je zbytočne o tejto alternatíve aj hlasovať, pretože by nedošlo k podpísaniu zmluvy 

z jeho strany a preto navrhujem, aby sme hlasovali o alternatíve č. 1. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem za slovo. Celkom nechápem tú hodnotu tých pozemkov ako to tí znalci počítajú. Náš 

pozemok celkom lukratívny 35 eur m2. Pozemok pána Fábiána vedľa cintorína 56 eur m2. Už 

to takto asi vyšlo. Čiže z môjho pohľadu jednoznačne sa prikláňam skôr k tomu názoru komisie 

finančnej. Každopádne pri tomto materiály by som chcel ešte raz povedať to, čo som hovoril, 

keď sme prerokovávali tento zámer. Asi som nebol celkom pochopený, tak sa spýtam pre istotu 

ešte raz. Pozemok pána Fábiána kde plánujeme, plánujeme rozšíriť cintorín a ktorý má 

pripadnúť do majetku mesta, čítam z katastrálnej mapy, časť C ťarchy: vecné bremeno do 

katastra nehnuteľností in rem na dobu neurčitú v prospech súčasného aj akéhokoľvek iného 

budúceho vlastníka nehnuteľností spočívajúci v práve prechodu, prejazdu a uloženia 

inžinierskych sietí – elektrický zemný kábel, vodovodná prípojka, kanalizačná prípojka. 

Pozemok, ktorý má prísť do nášho majetku a máme tam do budúcna, alebo plánujeme 

pochovávať, sú tam zakopané káble, prípojky kanalizačné, vodovodné. Zaoberal sa týmto 

niekto? Budeme tam vedieť tento pozemok využiť na ten účel, na ktorý ho chceme využiť? 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Poprosím majetkoprávne, či máme tu niekoho. 

 

p. JUDr. Andrea Kalinová 

Dobrý deň. 

 

p. primátor Michal Domik 

Tak poprosím na tú prvú otázku.  

 

p. JUDr. Andrea Kalinová 

Prvá otázka bola to vecné bremeno? 

 

p. primátor Michal Domik 

Nech zdvihne dakto ruku, kto vie. Takže nikto. Ja som tak ako som povedal, ak je dajaká 

nejasnoť a to, toto je dôležitá informácia podľa mňa. Poprosím pána zástupcu 

stiahnu...pozastaviť tento bod. Pre, prejednáme to hneď ... prejednajú to už ďalší zástupcovia 

MZ, nový primátor. Takže keď súhlasí pán Bolaček, alebo keď chce môže to... Ešte nech sa 

páči pán zástupca. 
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p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ešte jedna informácia ohľadom tej kanalizácie. To odznelo na komisii finančnej a uvádzal to 

pán poslanec Beke, ktorý tu nie je, že tá kanal, že je tam teda len kanalizácia. Mala by ísť na 

hranici pozemku. O tých ďalších bremenách toto naozaj nebolo predmetom prešetrovania. 

Takže toto prešetríme a tým pádom dávam návrh na pozastavenie rokovania o tomto bode 

a bude predložené na ďalšie zastupiteľstvo, kde preveríme aj tieto. Ešte jedna dôležitá vec čo 

sa týka tej ceny pozemku, že je to diametrálne odlišné práve vysoké napätie na pozemku, ktoré 

my máme, tak je dôvodom, že je tá cena nižšia. Teoreticky áno. 

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre. Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja som vlastne len chcel povedať, že presne toto sme, ale už to spomenul pán zástupca 

primátora, že táto téma bola otvorená na komisii, finančnej komisii, že máme informácie, že 

tam vedie nejaká kanalizácia. Len teda hej pán kolega Beke tvrdil, že to ide nejak už na hranici 

ako je ten plot a ako je ten chodník v parku. Ale, ale proste nemali sme nejaké, nejaké vecné, 

vecné dôkazy. To je jedna vec. Druhá vec je, že tá finančná komisia nebola spokojná s tou 

cenou, na ktorú bol ohodnotený pozemok mesta a preto sme navrhovali teda 50 eur. Ale teda ja 

tiež som za to, aby sa ten materiál stiahol resp. nestiahol pozastavilo rokovanie, aby sa dotiahli 

nejasnosti. Tam ešte napr. zaznela jedna vec na finančnej komisii, že na ako dlho nám ten 

pozemok vydrží. Ten, ten ktorý by sme kúpili. No a podľa toho počtu koľko ľudí teda zvykne 

zomrieť ročne v priemere a koľko je tam miesta, tak to vychádzalo na nejakých 5, 6 rokov. 

Čiže, čiže, čiže by to nebolo nejaké zásadné riešenie problému, ktorý budeme mať a budeme 

musieť riešiť. Proste by sme si ten problém len posunuli, ale, ale proste Rožňava bude mať 

o pár rokov veľmi vážny problém a bude musieť hľadať miesto zrejme pre nový cintorín, alebo, 

alebo výrazné rozšírenie toho súčasného cintorína. Takže toľko. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Ja iba na doplnenie, že momentálne iná alternatíva nie je hej takže musíme s touto 

alternatívou pracovať. Abo či už ďalšie MZ bude musieť, lebo aj na tie 4, 5 rokov nám to 

pomôže, nakoľko čo keď už dôjde to miesto? Čo bude vtedy hej. Takže to je dosť chúlostivá 

situácia. Takže ešte by som dal slovo pani Kalinovej. 

 

p. JUDr. Andrea Kalinová 

Ešte keď môžem, pozerám tu ten list vlastníctva, je to, mám tu teda len čiastočný na tú 

konkrétnu parcelu, ktorá sa má zamieňať, ale tá v tých ťarchách nie je. Aspoň teda ja som ju 

tam nenašla. Konkrétne tú 529/42. Ale samozrejme, že to ešte preveríme. Lebo toto sú ťarchy 

zrejme aj k iným parcelám na tom liste vlastníctva. Na tej parcele? Dobre. Pozrieme to určite.  

 

p. primátor Michal Domik 

Keď je dovysvetlené pánovi, ja by som dal slovo pánovi poslancovi Bolačekovi, keď chce ešte 

k tomu povedať, že teraz už dostal tú informáciu, že to bolo vlastne. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ja to vidím na tej parcele. Už len tu je nesúlad momentálne. Druhá vec je informácia, že pán 

Beke povedal, že tá kanalizácia ide tam niekde to nie je ako keď to niekto vytýči hej. To sú dve 

diametrálne rozličné veci. Takže k tomuto. Ja sa stále prikláňam stiahnuť tento materiál z bodu 

rokovania a vyzistiť si skutkový stav reálne a nie, že pán Beke povedal. Nieže by som mal niečo 

proti jeho slovu, ale vieme ako sa kedysi zakopávali veci. Tak. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Takže ako aj tak sme len hovorili, že tam ste vy dávali tichý, pán Balázs dával taký 

súhlas, že to mení situáciu, že prečo to sťahujeme, alebo zastavujeme. Nech sa páči pán Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Že čo povedal pán Beke na finančnej komisii, neviem či je až tak podstatné. Z tohto hľadiska 

podstatné by bolo, čo povedia kolegyne vlastne z majetkového oddelenia, alebo čo píše list 

vlastníctva. To by bolo dosť podstatnejšie. Akurát by som chcel apelovať na jednu vec, že tento 

materiál, alebo obdobný materiál, alebo tento pozemok sme tu už dakedy mali. Pár rokov nazad. 

Nie všetci sme tu sedeli. A mali sme ho od rímsko-katolíckeho biskupstva za 15 eur. Skúste si 

uvedomiť to, že z jednej strany je Betliarska cesta cintorín a za druhej strany Okresná správa 

ciest a zo spodnej strany Slaná. Takže či za 150 tisíc eur či vieme niekde kúpiť pozemok 

a zriadiť nový cintorín, alebo či ideme riešiť toto, alebo to ešte posunieme 3, 4, 5 rokov, kým 

sa naplní cintorín. Potom to možno budeme kupovať za 100 eur. Takže možno len nad týmto 

by som sa zamyslel, že, že keď, keď iba niekto povie, že tam možná niečo je, či to je dôvod na 

to, aby sme stiahli bod z rokovania. Takže by som skôr poprosil o dajakú presnú informáciu 

a na základe toho rokujme. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Samozrejme, ale ja som preferoval to, že ak budú dajaké len čo maličké nejasnosti a tu viacerí 

poslanci majú nejasnosti hej, že či je tam dačo, alebo neni. Nikto nám to nevie teraz momentálne 

potvrdiť, ani vyvrátiť. Dávam za pravdu, že pán Beke keď povedal, že je tam dajaké to nie je 

ako to to nie je relevantné. Takže nechceme, toto je veľmi chúlostivá záležitosť. Ja som povedal, 

že áno išlo to veľmi rýchlo, som rád, že sa pracovalo na tom, na tejto zámene. Ale hovorím ja 

keď budú čo najmenšie pochybnosti, tak dám tento vlastne zastaviť, aby sa, nieže tu budeme 

teraz si po internete niečo dokazovať, alebo dakde po facebookových stránkach, že dačo tu sme 

urobili zle. Ja si myslím, že musím chrániť aj vás poslancov, lebo vy odsúhlasujete. Takže my 

ako mesto si myslím, že nemáme teraz, sme na pochybách hej. Nech sa páči pani Kalinová. 

 

p. JUDr. Andrea Kalinová 

Ešte teda mám tu znalecký posudok, takže je to bez ťarchy. Tak ako som vravela na tom liste 

vlastníctva nie je tá konkrétna parcela v ťarchách vypísaná. Nie je tam  529/42 a máme tu 

znalecký posudok. Áno máte čiastočný, áno a idete ďalej na ťarchy a v ťarchách je napísané 

dvojbodka a sú tam vymenované parcely, na ktoré sa tá ťarcha vzťahuje. Ale to 52942 tam nie 

je, ale máme to tuto v znaleckom posudku som si to tu.  Takže toto, toto nie. Čo je tam konkrétne 

fyzicky už potom neviem, ale vecné bremeno nie teda.  

 

p. primátor Michal Domik 

Už, už je aj pán Beke už je vzadu. Nie, nie. Nech sa páči s faktickou... 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Môžu aj takéto prípady vzniknúť, takže...Nevedeli sme o tom. To znamená, že keď, ja si 

myslím, že pracovníčky určite urobili svoju robotu správne, takže asi tam tá ťarcha nie je no 

podľa toho celého.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Bischof. 
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p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Ďakujem za slovo. Procedurálny návrh. Poprosím 5 minút prestávku na urovnanie všetkých 

nezrovnalostí, aby sme potom poprípade mohli pokračovať v tomto bode. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme. Ešte by som mal vyzvať aj pána poslanca Kuhna. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Súhlasím s prestávkou. 

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre. Tak prosím hlasujme o 5 minútovú prestávku. Kto je za? 

Za 13 poslancov, proti 0, zdržal sa 0 poslancov. 

 

Takže vyhlasujem 5 minútovú prestávku, aby sme si vyjasnili niektoré nezrovnalosti v tomto 

bode. Dobre takže my sme si to tu už vydiskutovali. Uzatváram diskusiu. Poprosím pána 

zástupcu o pozmeňujúci návrh. Prednesenie pozmeňujúceho návrhu na prerušenie. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Takže navrhujem prerušiť rokovanie v tomto bode a vrátiť sa na najbližšom riadnom zasadnutí 

k tomuto bodu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Ďakujem pekne. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Najbližšom. 

 

p. primátor Michal Domik 

Najbližšom, nie na jarnom.  

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Na najbližšom riadnom. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme o pozmeňujúcom návrhu pána zástupcu. Kto je za? 

Za 14 poslancov, proti 0, zdržal sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 13/10 Bc. Mária Šimonová, Čučmianska 5, 048 01 Rožňava - 

výpožička pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť výpožičku predmetného pozemku. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje výpožičku časti pozemku s výmerou 50 m2 v k. ú. Rožňava, 

parcela parc. č. KN E 1444 trvalý trávny porast zapísaná na LV 4493 s celkovou výmerou 1 

675 m2, podľa § 7a Zásad hospodárenia s majetkom mesta a § 9a ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 
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Zb., na dobu 5 rokov pre žiadateľku Bc. Máriu Šimonovú, bytom Čučmianska 5, 048 01 

Rožňava, z dôvodu, že mesto pozemok nevyužíva a žiadateľka plánuje na danom pozemku 

zriadiť včelnicu. Prosím hlasujme. 

Za 14 poslancov, proti 0, zdržal sa 0 poslancov. Ďakujem. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 13/11 Správa ciest Košického samosprávneho kraja, Námestie 

Maratónu mieru 1, 042 66 Košice - zverejnenie zámeru prenájmu pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem za slovo. Chcel by som sa touto cestou poďakovať aj pánovi primátorovi, aj KSK, aj 

každému, kto bol súčinný pri plánovaní tejto akcie, alebo tohto zámeru. Bude to veľkým 

prínosom pre Rožňavu. Len by som chcel teraz pri, pri zámere budem za, len by som chcel 

potom pri finálnom schvaľovaní, keď to bude, aby mesto dalo aj poslancom k nahliadnutiu 

zmluvu. Lebo pôvodne sme mali na komisii finančnej nejaký nástrel zmluvy. Mal som k tomu 

veľa otázok. Niektorí ďalší členovia komisie taktiež. Vysvitlo, že to bol, bol nejaký zmätočný 

čo, nejaký zmätočný návrh zmluvy, ktorý poslal nejaký referent. Každopádne neviem ako to 

KSK plánuje robiť, keď chcú pozemok na 10 rokov asi to plánujú prevádzkovať aj oni. Neviem, 

či bi nebolo vhodnejšie aby sme sa o to starali my, možno cez technické služby. Neviem ako 

rozmýšľajú. A samozrejme aby sa to tam aj vybudovalo a aby sme si my nedali do nájmu 

pozemok na 10 rokov, kde sa nakoniec nič nestane a my tam nejaké iné možné investičné akcie 

nebudeme vedieť robiť. Čiže len pred finálnym návrhom, aby sa toto nejak vydiskutovalo. 

Neviem v akom pokročilom štádiu sú rozhovory s KSK ohľadom hovorím operatívnych vecí, 

kto to bude prevádzkovať, za akých podmienok a prečo možno práve tých 10 rokov chcú, že či 

to chcú mať pod sebou 10 rokov a potom pod nami. Neviem. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou poznámkou pán zástupca Drengubiak vám priblíži situáciu 

momentálnu. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Tak komunikovali sme s KSK. Naozaj ten návrh zmluvy ten bol zmätočný, 

lebo pre iné mestá pôjde úplne iná zmluva pôjde. To mi potvrdil zástupca KSK včera 

v telefonickom rozhovore. A s tým, že mi sme taj jednali aj o tom, či to má byť výpožička, na 

ktorej sme my v podstate nejak bazírovali. Oni dávajú prednosť práve prenájmu a na 10 rokov 

s tým, že ďalšie otázky čo sa týka prevádzky a ďalších technických otázok už včera sme sa 

rozprávali o tom, že budeme musieť na osobnom stretnutí všetky tieto veci vyriešiť. Čiže zatiaľ 

nám ešte ani ten návrh zmluvy neposlali, ale každú chvíľu by nám mal prísť. Takže a potom 

budeme iniciovať resp. z ich stany už bolo, že budeme iniciovať osobné stretnutie, kde práve 

všetky tieto technické záležitosti preberieme. Zatiaľ toľko. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru prenájmu predmetného pozemku. 

S tým, že bola o tom akože dosť dlhá debata o tomto bode na komisii, pretože tiež nám 

viacerým chýbalo nejak viac informácií, aj k tej zmluve boli nejaké výhrady samozrejme. Ale, 

ale teda väčšina členov komisie, alebo dokonca by som povedal, že ak sa dobre pamätám, všetci 

členovia komisie hlasovali nakoniec za s tým, že je to v tejto chvíli ešte len zámer. Zverejnenie 
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zámeru a že teda nechceme, nechceme to nejak blokovať, alebo predlžovať, že teda chceme dať 

zelenú aby sa začalo, začalo o tomto medzi mestom a správou ciest komunikovať. 

A očakávame samozrejme, že keď to bude predložené na konečné schválenie tak tieto otázky, 

ktoré zazneli na komisii budú zodpovedané. Takže v tejto, tejto fáze odporúčame teda schváliť 

zve, schváliť zverejnenie zámeru prenájmu predmetného pozemku resp. výpožičky. Už teda 

ako sa zastupiteľstvo zhodne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Prenájom máme teraz. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Uznesenie komisie bolo prenájom, ale, ale myslím si, že zásadný problém sme s tým nemali, 

že či to bude prenájom alebo výpožička. 

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre. Ďakujem pekne. Takže nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam 

návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru prenájmu 

pozemku mesta v k. ú. Rožňava, parc. č. KN C 2086/227 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 

1 125 m2 zapísaného na LV 6113 pre Správu ciest Košického samosprávneho kraja, Námestie 

Maratónu mieru 1, 042 66 Košice, podľa § 9a ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb., z dôvodu, 

že mesto pozemok nevyužíva a nájomca tu plánuje vybudovať na svoje náklady Pumptrack 

dráhu pre obyvateľov mesta vo výške 1 euro na 10 rokov. Ukladá zabezpečiť zverejnenie 

zámeru prenájmu pozemku mesta. Prosím hlasujme. 

Za 14 poslancov, proti 0, zdržal sa 0 poslancov. Ďakujem. 

 

K bodu rokovania č. 13/12 Slovenský rybársky zväz, Miestna organizácia Rožňava, 

Hviezdoslavova 4, 048 01 Rožňava - predĺženie doby výpožičky pozemku 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predĺženie, bože, ale to je tento.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Áno, áno ospravedlňujem sa, ja som trošku, trošku som sa doplietol. Čiže finančná komisia 

odporúča schválenie výpožičky predmetného pozemku. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predĺženie doby výpožičky pozemku 

mesta v k. ú. Rožňava, parc. Č. KN C 7120 vodná plocha s výmerou 6 143 m2 zapísaná na LV 

č. 5716, na dobu určitú do 31. 03. 2033 pre Slovenský rybársky zväz, Miestna organizácia 

Rožňava, so sídlom Hviezdoslavova 4, 048 01 Rožňava, v zmysle § 7a Zásad hospodárenia 

s majetkom mesta a § 9a, ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu, že predmetný pozemok 

mesto nevyužíva a žiadateľ má tento pozemok v užívaní na základe Zmluvy o výpožičke č. 

957/2013 zo dňa 17. 10. 2013. Prosím hlasujme. 

Za 13 poslancov, proti 0, zdržal sa 0 poslancov.  
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K bodu rokovania č. 13/13 Stanovenie výšky nájomného za užívanie nebytových priestorov v 

budove na Betliarskej ul. 2 v Rožňave 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem za slovo. Chcel by som sa na tomto mieste poďakovať pani Vnenčákovej ako právnej 

zástupkyni mesta, že pripojila svoje stanovisko k tomuto materiálu, v ktorom do značnej miery 

rozptýlila moje obavy a informácie, ktoré som mal predtým. Stále si myslím, že sú tam nejaké 

veci v tej zmluve medzi mestom a OZ, ktoré by sa dali vylepšiť, ale to nie je na túto debatu. 

Takže ďakujem ešte raz a som za.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť výšku nájomného za užívanie nebytových priestorov 

v budove na Betliarskej ulici č. 2 tak, ako je v predloženom návrhu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Ja by som vlastne to vyjadrenie pani doktorky Vnenčákovej dočítal do konca. Lebo, lebo tam 

na jednej strane tá zmluva je platná, ale, ale je tam niekoľko výtok. Odporúča dodatky. Mňa by 

napr. to vyúčtovanie je v poriadku, nájomné je v poriadku, len napr. tu sú také veci, že ústredné 

kúrenie, elektroinštalácia, plynová prípojka. Teraz keď je budova vo vlastníctve mesta 

predpokladám, že k tomuto treba nejaké revízie, nejaké doklady to ako to bolo zúčtované, či, či  

mesto tieto, túto dokumentáciu má k dispozícii, či je budova poistiteľná z týchto dôvodov, či to 

bolo urobené svojpomocne. Nemám k tomuto viac informácií, materiál je aj z tohto hľadiska 

chudobný. Ale pani Vnenčáková tam má niekoľko odporúčaní na konci, ktorým by sme sa mali 

venovať. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne za upozornenie. Touto agendou sa zaoberá zástupca. Nech sa páči pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Tak v prvom rade toto je len zápočet. To je len jedna časť tej zmluvy. Čo sa 

týka ďalších vecí boli nejaké odporúčania aj na komisii výstavby, ktorými sa zaoberáme. 

Samozrejme sme oslovili aj zástupcov OZ, ktorí nemajú problém nám všetky tieto veci 

predložiť čo sa týka revízie a ďalších vecí. Čo sa týka poistenia majetku mesta tak v podstate 

všetky budovy v majetku mesta sú poistené. Čiže tam by tiež nemal byť absolútne žiadny 

problém. Ale každopádne komunikujeme s OZ, ktoré prevádzkuje vlastne tento kláštor s tým, 

že všetky nami požadované dokumenty nám predložia resp. si vytvoríme kópie atď. Je to trošku 

oblasť, kde v minulosti možno boli niektoré veci, nazvem to jemne, zanedbané, čo sa týka 

povedzme archivovania alebo podobných vecí, aby sme všetko mali tu na MsÚ pokope. Toto 

všetko samozrejme postupne v spolupráci s OZ odstránime. Všetko budeme mať k dispozícii, 

ale v tomto predloženom materiály sa zaoberáme len týmto. Čo sa týka tých výhrad pani 

Vnenčákovej tak, resp. odporúčaní, tak samozrejme aj týmto sa budeme zaoberať. A už teraz 

máme vlastne predložený ten plán na najbližších 5 rokov, ktoré explicitne nám tá zmluva 

neukladala ani im. Bolo to len pri prvých 5-tich rokoch, ale v podstate mi sme ich vyzvali, aby 
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nám doložili ďalších 5 rokov plán. Toto nám predložili. To sme mali minule na zastupiteľstve. 

Takže už teraz samozrejme každý jeden rok budeme vyhodnocovať všetky zrealizované práce 

tak, ako to ukladá zmluva. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne za dovysvetlenie. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam 

návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave stanovuje výšku nájomného za užívanie 

nebytových priestorov v budove na Betliarskej ul. 2 v Rožňave Občianskym združením Otvor 

Dvor za obdobie od 1. 11. 2017 do 31. 10. 2021 na 399 737,35. Ukladá uzatvoriť zmluvu o 

započítaní pohľadávok po 2. uzatvoriť dodatok k nájomnej zmluve. Prosím hlasujme. Ďakujem 

pekne.  

Za 14 poslancov, proti 0, zdržal sa 0 poslancov.  

 

K bodu rokovania č. 13/14 Technické služby mesta Rožňava - protokolárne odovzdanie 

majetku mesta do správy 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť protokolárne odovzdanie uvedených stavieb do správy 

pre Technické služby mesta Rožňava. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje protokolárne odovzdanie stavieb – 8 ks autobusových 

zastávok v celkovej obstarávacej cene 66 752,10 do správy pre Technické služby mesta 

Rožňava s účinnosťou od 1.10.2022. Ukladá zabezpečiť vypracovanie protokolu o odovzdaní 

majetku mesta do správy. Prosím hlasujme. 

Za 14 poslancov, proti 0, zdržal sa 0 poslancov.  

 

No a majetko-právne máme za sebou. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 14 Správa o činnosti Mestskej polície Rožňava za I. polrok 2022 

Poprosím pána náčelníka, nech sa páči. Ešte poprosím zvuk zabezpečiť. 

 

náčelník MP Ing. Róbert Hanuštiak  

Ďakujem za slovo. Vážený pán primátor, páni poslanci, dámy, páni. V súlade s uznesením MZ 

č. 201/2000 predkladám správu o činnosti MsP Rožňava za I. polrok 2022. Správa je 

chronologicky rozpracovaná od najdôležitejších vecí až po menej dôležité veci, ktoré vyplývajú 

z našej činnosti. V tabuľkových prílohách máte štatistické ukazovatele našej činnosti. Stručne 

spomeniem niektoré veci, ktoré sme riešili v tomto období. Činnosť MsP bola aj v tomto období 

obmedzená ešte opatreniami vyplývajúcimi z pandémie kovid 19, kde sme okrem bežnej 

činnosti vykonali až 675 kontrol domácností, pravidelne sme pomáhali pri vyplácaní sociálnych 

dávok na poštách a plnili ďalšie opatrenia krízového štábu a úradu verejného zdravotníctva. 

Akonáhle pominula táto kríza vyplývajúca z opatrení kovid 19 aktívne sme sa zapojili do 

preventívnych aktivít v súlade s našim katalógom. Celkovo sme vykonali 459 hliadok, čo je 

štatisticky o 79 hliadok viac ako v 1. polroku 2021. Riešili sme 1 432 priestupkov. Tu je zase 

nárast o 51 priestupkov. Najväčší nárast tohto počtu bol o 316 priestupkov spáchaných 

s porušením VZN mesta, čomu sme dávali aj  celkovú prioritu. Odchytili sme 59 psov, 

odstránili 27 vrakov z našich ulíc a ďalšie podrobné štatistické ukazovatele máte v prílohových 

častiach tejto správy. Ďakujem za pozornosť.  
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne pán náčelník za tak isto chcem sa vám poďakovať za vašu doterajšiu prácu 

a otváram teraz diskusiu pre pánov poslancov. Nech sa páči. Pán poslanec Kuhn.  

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja by som sa chcel spýtať, z tých odchytených psov podarilo sa vypátrať majiteľov v niektorých 

prípadoch, alebo ozvali sa sami majitelia? V nejakom, aspoň nejakom počte. 

 

náčelník MP Ing. Róbert Hanuštiak  

Ako podarilo sa nám vypátrať. U 52 psov sa nám nepodarilo zistiť majiteľov napriek tomu, že 

disponujeme aj čítačkou mikročipov. Takže tieto psíky pokiaľ sme zistili tak boli bezodkladne 

vrátení majiteľom. Tie psíky, u ktorých sme nevedeli zistiť majiteľa, boli umiestnené do našej 

karanténnej stanice a následne potom do útulku pre opustené a týrané zvieratá.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne. S faktickou poznámkou pán poslanec Lada. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Matej Lada 

Za komisiu ochrany verejného poriadku odporúčam túto správu vziať na vedomie.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do...ešte pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ešte sa chcem spýtať ako je na tom momentálne MsP personálne. Sú nejaké neobsadené miesta? 

Ak sú neobsadené miesta, v čom je problém. Je to, je to finančný problém? 

 

náčelník MP Ing. Róbert Hanuštiak  

Ako personálne po dohode s vedením mesta, v nadväznosti na schválený rozpočet sme 16-ti 

v súčasnosti. Dohodli sme sa, že budeme udržiavať zatiaľ tento počet napriek tomu, že vaším 

uznesením môžeme napĺňať tie počty na 20 – 23, ale v súčasnosti sme schopní plniť tieto úlohy 

aj s týmto počtom, avšak nie 24 hodín denne a 7 dní v týždni. Naše hliadkovanie je 

prispôsobené potrebám bezpečnosti v našom meste a úzko konzultované s našim hlavným 

partnerom čo je PZ SR. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne pán náčelník. Takže nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam 

návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Správu o činnosti 

Mestskej polície Rožňava za 1. polrok 2022. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržal sa 0 poslancov.  

 

Prejdime k bodu rokovania č. 15 Zabezpečenie realizácie a spolufinancovanie žiadosti – 

Zvýšenie kybernetickej bezpečnosti mesta Rožňava 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia súhlasí, teda finančná komisia odporúča MZ aby odsúhlasilo schválenie teda 

realizácie predmetného projektu. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave súhlasí s realizáciou projektu mesta Rožňava z 

výzvy na predkladanie žiadosti o poskytnutie NFP pod názvom Zvýšenie kybernetickej 

bezpečnosti mesta Rožňava, v rámci výzvy číslo OPII-2021/7/16-DOP Ministerstva investícií, 

regionálneho rozvoja a informatizácie SR ako sprostredkovateľského orgánu pre OP 

Integrovaná infraštruktúra 2014 – 2020, v zastúpení Ministerstva dopravy a výstavby SR. 

Schvaľuje zabezpečenie realizácie projektu s názvom Zvýšenie kybernetickej bezpečnosti 

mesta Rožňava v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, zabezpečenie finančných 

prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu zo strany žiadateľa vo výške 5% z 

celkových oprávnených výdavkov, max. vo výške 17 800euro, zabezpečenie financovania 

prípadných neopravených...neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta Rožňava. Len na 

doplnenie ide o dajaký projekt za hodnotu 300 tisíc euro, čo máme už odsúhlasené. 350 a touto 

cestou by som sa chcel poďakovať všetkým ľuďom, ktorí sa na tomto projekte podieľali 

a pracovali na ňom a získali túto dosť výraznú sumu do nášho mesta. Prosím hlasujme. 

Za 14 poslancov, proti 0, zdržal sa 0 poslancov.  

 

K bodu rokovania č. 16/1 Správa z kontroly dodržiavania VZN o vylepovaní plagátov na území 

mesta Rožňava 

Otváram diskusiu. Poprosím pani hlavnú kontrolórku. Som si nevšimol. Sa ospravedlňujem. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Ďakujem pekne za slovo. Vážení páni poslanci, vážený pán primátor. Predkladám vám správu 

o vykonanej kontrole dodržiavania VZN mesta o vylepovaní plagátov na území mesta Rožňava. 

Kontrola bola vykonaná na základe schváleného plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok roku 

2022. Cieľom kontroly bolo preveriť dodržiavanie legislatívy a to VZN o vylepovaní plagátov 

na území mesta Rožňava, zákon o účtovníctve, zákon o finančnej kontrole a dodržiavaní 

smernice pre výkon finančnej kontroly. Výlep plagátov robí pre me...alebo na území mesta 

mestské divadlo Actores, ktorý mal z tejto činnosti v roku 2021 príjem za vylepovanie plagátov 

v celkovej sume 3 532,81 eur. Náklady boli v sume 1 214,23 eur, čo je pozitívne, že bolo to, 

malo to pozitívny príjem, alebo ma to za následok príjem pre divadlo Actores a nebola to 

stratová záležitosť. Správa bola zverejnená. Mali ste si možnosť ju včas prečítať. Pri kontrole 

boli menšie nedostatky zistené. A to boli problém, alebo boli určité nedostatky pri dodržiavaní 

zákona o účtovníctve, pri dodržiavaní zákona o finančnej kontrole, audite, je potrebné 

aktualizovať tlačivá na výkon základnej finančnej kontroly a potrebné aktualizovať smernicu 

na vykonávanie finančnej kontroly. Kontrolovaný subjekt nemal námietky proti zisteným 

nedostatkom a prijal opatrenia do budúcna aby sa tieto nedostatky neopakovali. Všetko z mojej 

strane. Nech sa páči ak máte nejaké otázky. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne pani hlavná kontrolórka. Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Neviem či môžem, lebo nemám otázku na pani hlavnú kontrolórku, ale mal by som jednu 

otázku teda na zástupcu Actores a jednu na, na hlavného architekta mesta, keď môžem pri tomto 

bode. Chcem sa spýtať zástupcu divadla Actores, či majú nejaké návrhy, ktorá časť mesta nie 

je pokrytá. Kde by sa takéto výlepové plochy ešte mohli umiestniť. Resp. ktoré tie výlepové 

plochy sú v takom stave, že, že by ich bolo vhodné vymeniť a či, či ste dávali nejaké návrhy na 

mesto, alebo technické služby. 
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Mgr. Róbert Kobezda, DIS.Art. 

Ak môžem na to odpovedať, my sa práve týmto zapodievame, pretože si myslíme, že väčšina 

z tých plôch by potrebovala proste vymeniť. Aby to nebol naozaj taký plagátový smog. To 

znamená, že naozaj uvažujeme nad tým, je to ako keby náročnejšia investícia a musíme to ako 

keby riešiť s hlavným architektom, aby naozaj keď sme sa v minulosti snažili proste vymeniť 

nejaké tie plochy, tak potom sa prišlo na to, že tá plocha ako keby zavadzia nejakému 

podnikateľskému subjektu. To znamená, že on naozaj nemôže byť umiestnená hocikde, 

v akejkoľvek výške. A je to taký dlhodobejší proces a dlhodobejšia investícia na to, že musíme 

si zjednotiť akým smerom pôjdeme a či vôbec týmto smerom pôjdeme. Ale ja súhlasím s vami, 

že naozaj mnoho tých plôch je ako keby v katastrofálnom stave. Oni sú niektoré dokonca až 30 

ročné, takže my sme sa snažili ako keby dávať ich ako tak do poriadku, ale naozaj súhlasíme 

s tým, že by sme mohli nad tým v budúcnosti uvažovať. My pripravujeme na budúci rok nejaký 

taký rozpočet, koľko také plochy výjdu a chceli by sme tak postupne. Ale nedokážem 

z vlastných finančných prostriedkov proste zainvestovať komplet celú tú výmenu. A na druhej 

strane neviem, či je správne riešenie, ak by sme naraz všetky výmenné, všetky plochy ako keby 

z mesta zobrali preč. Takže ďakujem za túto poznámku a budeme sa snažiť proste to dať do 

poriadku, lebo naozaj si myslíme, že tie plochy už nie sú v dobrom stave. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja keď môžem ešte doplniť. Akurát sme sa rozprávali, že by divadlo Actores mohlo využívať 

dočasne tak isto výlepové plochy našich nových autobusových zastávok. To je veľmi krásne 

miesto a viditeľné. Takže súčinnosťou s mestom sa stále dohodneme. Zatiaľ môžu samozrejme. 

Ale keď mesto bude mať, usporiadavať dajaký jarmok alebo tak, tak vlastne bude 

uprednostnené, ale dovtedy pokojne divadlo Actores môže tam vylepovať. A ja si myslím, že 

to je také dôstojné miesto na reklamu. 

 

Mgr. Róbert Kobezda, DIS.Art. 

A ešte odpoveď na tú vašu druhú otázku, prepáčte, či sú nejaké také miesta v meste, kde by 

mohli byť. Áno my ich máme tak vytýčené, ale je to naozaj komplikovaná vec umiestniť niekde 

proste reklamnú plochu, pretože ten pozemok nemusí byť majetkom mesta, môže niekomu 

zavadzať takže je tam viacero takých aspektov, ktoré, na ktoré musíme dávať ako keby zreteľ.  

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ďakujem. Preto som vlastne hovorili o 2 otázkach. Tá druhá teda smeruje na, na hlavného 

architekta. Chcem sa spýtať, že či teda si robil nejaký návrh ako, ako riešiť konflikt medzi, 

medzi teda na jednej strane estetikou tých výlepových plôch, vizuálnym smogom o ktorom sa 

hovorí veľa v poslednom čase. A na druhej strane akože potrebou informovať občanov, lebo 

teda nie každý používa smartfón, nie každý používa internet. Veľa ľudí ešte stále proste pre 

nich je tá informácia, čo sa robí v meste ten plagát je ešte vždycky podstatný. Takže to by ma 

tak zaujímalo, že či uvažujeme do budúcna ako toto riešiť.  

 

p. hlavný architekt Ing. arch. Peter Tešlár 

Dobrý deň. Ďakujem za slovo. Ja by som tú problematiku ešte trošku rozšíril. My mám rôzne 

priestory v meste, nesmieme zabudnúť, že máme pamiatkovú zónu aj ochranné pásmo. Čiže 

v pamiatkovej zóne aj ochrannom pásme musí byť úplne iný typ vylepovania. Aj formálny ak 

veľkostný hej. Potom máme niečo medzi tým, to je taká plocha okolo autobusovej zastávky 

a stanice, kde máme zase na pozemku mesta zbytočne veľké, skoro diaľničné pútače, ktoré 

podľa mňa by tam nemali čo robiť, lebo zakrývajú historické jadro či už bývalé gymnázium 

evanjelické alebo v podstate celé jadro z toho príchodu od Košíc. Potom sú tu plochy verejných 

priestranstiev na jednotlivých sídliskách. Formálne sa všade v mestách toto rieši veľkosťou 
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plagátovacej plochy tzv. citylife. To je niečo také plagát ako dvere v podstave vstupné, čiže 

niečo do dvoch metrov v úrovni chodca vzhľadovo. Čiže žiadne fasádne reklamy a tieto veci. 

A tie problematiky, ktoré tuná hovoril pán Kobezda máme proste, že kde by sa to hodilo, nie je 

to majetok mesta pozemkovo. Kde sa to zase nehodí nechcú niektorí iní ľudia. Ale ten princíp 

je jasný aj z iných miest. My by sme vedeli aplikovať, len skôr by bolo treba riešiť tie súčasné, 

ktoré sú zlé a v dezolátnom stave. Čiže asi tak. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne za vysvetlenie. Nech sa páči sa prihlásiť. Ďakujem. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ďakujem za odpovede obom pánom. Ja som mal na mysli presne citylity, len som sa to bál 

vysloviť, aby som, na mňa škaredo nezazerali, že tu nejaké prinášam. Áno. Ja áno ako stál by, 

stálo by za zváženie ako ísť takým smerom, aby to bolo proste estetické a zároveň tá informačná 

proste možnosť bola. Nevie teda ako je to cenovo tie citylity klasické, kde sa dá plagát, lebo 

potom už sú aj digitálne citylity, kde sa už len proste nahodí digitálny obrázok a môžu sa meniť 

niekoľko. Ale teda bol by som rád, keby sme tak trošku uvažovali aj do budúcna. Akože ja 

viem, že to bude zase nejaké stáť nejaké peniaze, ale... No ďakujem. Ďakujem za odpovede. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Keď môžem ešte na, možno na potešenie, tak jeden taký citylite už budujeme 

dole na, pri športovej hale bude nové parkovisko a bude digitálne. Takže bude tam informačná 

tabuľa pre ľudí, ktorí vlastne zavítajú do nášho mesta či prídu na športové vyžitie alebo prídu 

len na kúpalisko. Takže budú tam všetky informácie o našom meste, ale nie len o našom meste, 

ale nie len o našom meste, ale o našom krásnom kraji. Takže teším sa, že to bude v priebehu 

možno dvoch mesiacov hotové. Takže už začíname aj my tou digitálnou formou, aby sme robili 

tú reklamu. Nakoľko ešte počkám do diskusie, či niekto chce niečo povedať. Prosím ma vypnúť. 

Takže nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo 

v Rožňave berie na vedomie Správu z kontroly dodržiavania VZN o vylepovaní plagátov na 

území mesta Rožňava. 

Za 13 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Ďalším bodom programu dnešného zasadnutia MZ sú Podnety pre hlavnú kontrolórku 

Nech sa páči otváram diskusiu k tomuto bodu. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem za slovo. Budem mať 2 podnety, ktoré prichádzajú od občanom a bol som požiadaný, 

aby som tieto vo svojom mene odkomunikoval. Matúš, keby si sa utíšil prosím. Ďakujem. Mám 

ja slovo. Ďakujem. Správaj sa primerane svojmu veku. Vďaka. Ďakujem ešte raz. Prvý podnet 

zmluva o dielo č. 360/2022. Jedná sa o rekonštrukciu Námestia baníkov a Šafárikovej ulice 

Rožňava podpísaná so zhotoviteľom 25. 07. 2022, zverejnená 27. 07. 2022. Podľa alebo takto 

zhotoviteľ si živnosť na uskutočňovanie stavieb a ich zmien otvoril až 2 dni po zverejnení 

zmluvy. Že nie len ani počas súťaže, ani počas podpisu tieto nemal. Neviem, či táto živnosť 

konkrétne bola potrebná na dané práce, ale žiadam preveriť, že či bolo všetko v súlade so 

zákonom v tomto prípade. A druhý podnet by som začal tak trošku poďakovaním OZ Centrum 

obnovy pamiatok za Kalváriu, za zveľadenie a skrášlenie Rožňavy za priestor, ktorý už z diaľky 

je viditeľný a všetci sa mu tešíme. Napriek tomu som aj tu dostal nejaké otázky ohľadom 

realizačných prác na niektorých týchto pamiatkach. Tu som ale daného občana poprosil, aby 

komunikoval so stavebným úradom, prípadne s pamiatkovým úradom ako jedinými 

oprávnenými v tej...v tomto prípade. Ale môj druhý podnet smeruje k tej novej kaplnke, ktorá 
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sa stavia, k tej itongovej stavbe, ktorá je podľa všetkého na mestskom pozemku. A teda otázka 

je, kto je zhotoviteľom stavby a akým právnym dokumentom vie doložiť vlastne nejaký právny 

stav ku danej stavbe. Lebo nepamätám si, že by MZ vydávalo nejaké povolenie, alebo nejaký 

súhlas s výstavbou na mestskom pozemku v danej lokalite. Ak to, ak sa jedná o mestský 

pozemok samozrejme. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

S faktickou poznámkou pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

K uvedenému, k uvedenej stavbe. Stavebníkom je Centrum obnovy pamiatok Rožňava 

a tomuto dostalo písomný súhlas podpísaný štatutárom mesta Rožňava, aby mohlo zrealizovať 

túto stavbu na tomto pozemku. S tým, že následne dôjde k odovzdaniu tejto stavby mestu 

Rožňava. Centrum obnovy pamiatok je vlastne investorom aj zhotoviteľom, lebo získalo 

finančné prostriedky na realizáciu tejto stavby. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Poprosím prihláste sa. Nech sa páči pán poslanec. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem. Ešte som chcel doplniť, že poprosím písomné vyjadrenie od pani hlavnej kontrolórky 

do 2 týždňov keby sa dalo, vzhľadom aj na, na voľby. A teda keď vieme, kto je zhotoviteľom, 

vieme, kto to povolil, stále platí otázka, či nebol porušení nejaký predpis, lebo pokiaľ viem 

o majetku mesta s takýmito vecami, o takýchto veciach rozhoduje zastupiteľstvo, nie pán 

primátor. Ale možno ma opravíte. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Tiež som z toho taký prekvapený, že, že určite ste si istí, že toto je v kompetencii pána 

primátora?  

 

p. primátor Michal Domik 

Nech sa páči. Pán poslanec. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Konzultovali sme túto otázku vlastne so stavebným úradom, ktorý rozhoduje o tom, čo všetko 

je potrebné k vydaniu súhlasu a v podstate mám za to, že áno. V prípade, že no...podľa môjho 

názoru áno. Možno ma doplní pani vedúca. Nedoplní? Nedoplní. A je to tiež umiestnenie 

stavby. Poprosím pani vedúcu keď. 

 

p. primátor Michal Domik 

Poprosím, aby ste sa postavili. Ďakujem. 

 

p., Ing. Jana Nemes 

Stavebný úrad potreboval súhlas vlastníka pozemku a nakoľko to pôjde potom aj mestu, ostane 

to majetok mesta, tak tento súhlas postačoval. Čiže už nie je na mojom rozhodovaní, že či bolo 

to v súlade, že či to malo ísť cez zastupiteľstvo, alebo nemalo. To nie je naša kompetencia. My 

sme súhlas dostali. Môžem ale povedať, že bežne na nejaké prípojky aj obyčajných občanov sa 
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dáva súhlas vlastníka, ktorý neprechádza zastupiteľstvom. Čiže to je už len na individuálnom 

zhodnotení potom. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nech sa páči pán poslanec Bolaček. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

To všetko súhlasí ako. Stavebné konanie je iná vec. Otázka je iba máme tu, rokujeme tu o týchto 

majetko-právnych veciach každé zastupiteľstvo. Takáto vec z môjho pohľadu jednoznačne 

patrí do kompetencie zastupiteľstva, nie pána primátora, ale to už je na pani hlavnej kontrolórke, 

aby odpovedala. Možno ešte by som doplnil, že neviem prečo táto, tento mat.., alebo táto 

informácia tiež nebola na, ako informačná správa súčasť na komisii výstavby, lebo komisia 

zvyčajne dostáva tieto, tieto informácie kde, čo sa ide realizovať a toto tam nebolo takže do 

budúcna si dať možno aj pozor, aby sa všetko dostalo do materiálov. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou poznámkou pán poslanec Bischof. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Ďakujem za slovo. Ja len by som chcel kolegu Bolačeka poprosiť, aby dodržiaval rokovací 

poriadok, neskákal pani vedúcej do slova a keď má 30 sekúnd, tak nech napočíta do 30. 

Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne za príspevok. Dáme určite preveriť, že či došlo k pochybeniu. Ja si myslím 

len toľko, že určite nikto tu nechcel nič ukradnúť, ani zobrať, ale len pomôcť. Takže dobre, keď 

sa našla chyba, určite dáme ju preveriť, že či to bolo dobré alebo zle. Nech sa páči do diskusie, 

ešte niekto? Nikto sa nehlási do diskusie na podnety pre hlavnú kontrolórku, takže uzatváram 

bod č. 17.  

 

A posledným bodom dnešného mestského zastupiteľstva je Diskusia 

Nech sa páči páni poslanci. Pán poslanec Kemény nech sa páči.  

 

p. poslanec Mgr. Dionýz Kemény 

Ďakujem pekne za slovo. Tri veci. V prvom prípade sa čiastočne ospravedlňujem, že som tu 

nebol v úvode a neprejednával som to v bode č. 2, ale chcem sa ospravedlniť, bol som na 

preventívnej prehliadke. Ako štatutár hokejového klubu mládeže, by som sa chcel v prvom rade 

spýtať v mene rodičov, priaznivcov korčuľovania, hokeja na vyhliadku prevádzkovania 

štadióna. Priznám sa ja osobne som s pánom riaditeľom hovoril. Prízvukoval, že je zámer 

otvoriť, chcel by som aj na tejto pôde počuť, nie ja, ale v prvom rade záujemci o pôsobenie na 

zimnom štadióne v zimnom období. V neposlednom rade sa chcem poďakovať  za možnosť, 

prvý krát sme po sezóne, ktorá je žiaľ taká, ani nie sezóna krátka 2 mesačná vzhľadom 

k prevádzke zimného štadióna, že sme mohli pokračovať v tréningoch na suchu. Bol to taký 

prvotný, pilotný projekt, mali sme tento týždeň stretnutie s rodičmi Účasť bola vzhľadom 

k podmienkam, lebo aj v letných mesiacoch čo tiež ma prekvapilo, to že to nie je opláštené 

malo vplyv na pomery a podmienky trénovania. Či to bol peľ, alergie rôzne potom, prach, špina, 

lístie, takže aj napriek tomu malo to odozvu kladnú. Chceme v tom pokračovať aj v tom 

prípravnom období, október, november a veríme, že hlavná sezóna sa podarí spustiť a že 

budeme mať  vytvorené podmienky na to aby sme prinášali radosť a pohyb je v prvom... alebo 

teda v druhom kolektívnom najpopulárnejšom športe v skromných podmienkach a vytvorili 



59 
 

možnosť pre deti sa vyžiť aj v tomto odvetví. Takže poprosím o prípadné stanovisko na túto 

sezónu. Ďakujem zatiaľ.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne už v úvode som povedal, že máme to šťastie ako šťastie no ako zhodou 

okolností máme vysúťaženú elektriku až do konca roka, takže máme určitý odber elektriky 

zabezpečený a k tomu patrí aj zimný štadión. Takže určite predpokladáme z toho, že až do 

konca roka zimný štadión chceme mať otvorený a sfunkčnený. Už potom bude, budú sa 

prehodnocovať ceny a budeme musieť prehodnocovať. Možno pôjdeme s cenou vstupného 

hore alebo či sa nám to oplatí. Nebudeme vedieť ešte zatiaľ, momentálne nevieme aká bude 

cena od nového roka, takže určite garanciu si myslím, že dáme, že do konca roka zimný štadión 

bude spojazdnený hlavne aj pre vašich hokejistov. Som veľmi rád, že tá nová plocha ktorá 

vlastne bola vybudovaná, tak slúži presne tak aj na celoročné využitie. Samozrejme s tým, že 

ten zimný štadión nie je opláštený. Stále to prináša presne tieto invazívne rastliny tam púšťajú 

kvety, alebo takto, hlavne ten zlatobyľ. To vidno všade. Mal som informácie, že pravidelne, 

alebo snažili sa stále poupratovať tú plochu, lebo bolo to viditeľné na tom povrchu. Ale taká 

dobrá správa, jedna z tých dobrých správ, lebo máme viac, máme už, vybavujeme stavebné 

povolenie už sme pod, nebudem to už asi zachádzať kvôli čomu nám ten projekt ešte nevyšiel, 

lebo to by som išiel zas do minulosti. Ale rieši sa stavebné povolenie na opláštenie celého 

zimného štadióna s vybudovaním nových tribún. Taktiež budú tam nové šatne pre zverencov, 

pre domácich, pre hostí, pre rozhodcov. Takže v celkovej hodnote okolo 1,5 milióna a už 

čakáme len na výzvu do športovej infraštruktúry. Tá výzva sa pohybuje, zas je to taká citlivá 

téma, kde je výzva, ktorá nie je len 5%-tná spoluúčasť, ale 40%-tná spoluúčasť. Ale ja si 

myslím, že stále lepšie, ako by sme mali z vlastných peňazí mali vyprodukovať dajakých 1,5 

milióna, keď nám preplatí EÚ tých 60%. Takže určite s vervou ideme aj do tohto projektu, aby 

ten zimný štadión bol opláštený. Ďakujem pekne. Ešte keď máte otázky tak. A ešte keď môžem 

tak taktiež sa vám chcem poďakovať, bo sám viete ako je ťažké ukočírovať takýto klub 

a venovať sa tým rodičom. Niektorí prídu, niektorí sú spokojní, niektorí nie sú spokojní. Takže 

tak isto aj za vašu prácu ohľadom hokejového klubu sa vám chcem poďakovať touto cestou. 

Pán poslanec Demény nech sa páči. Nech sa páči. Nech sa páči. Uhm. Nech sa páči. Ešte 

poprosím. 

 

p. poslanec Mgr. Dionýz Kemény 

Ďakujem za ocenenie, aj za poďakovanie, aj za pozitívne informácie. V perspektíve to je dobre. 

V tejto súvislosti s minulosťou od 30. 06. nám bolo doručené rozhodnutie Slovenského 

hokejového zväzu, že nás vyradili zo zoznamu klubov oficiálnych vzhľadom k dlhodobej 

nečinnosti a nezapájania sa do súťaží, ktoré sa práveže odvíjajú od tých podmienok. Súťaže sa 

hrajú od októbra do apríla, mája. Takže my sme sa nemohli do toho zapojiť prirodzene. Volili 

sme vyvrcholenie tej prípravy nejakými turnajmi, ale tak to nespĺňa kritériá SZĽH. To nám 

nebráni v budúcnosti, aby sa klub prihlásil znova a stal sa oficiálnym členom. My ako 

občianske združenie v každom prípade pokiaľ bude záujem a zdá sa, že je, pretrváva 

a pribúdajú noví, tak chceme v tom pokračovať. Budúci rok by mal klub osláviť 25. výročie. 

Touto cestou bez minulosti nie je prítomnosť, tak sa chcem poďakovať všetkých, ktorí 

podporovali, boli súčasťou tohto OZ a verím, že svitne krajšia a lepšia budúcnosť a podmienky 

na túto činnosť. Nie je to ani ekonomicky jednoduchá, teda finančne je náročná. Či už 

materiálne, alebo výstrojovo je to iný pomer ako čo ja viem basketbal, alebo stolný tenis, alebo 

futbal. Takže verím, že bude pochopenie aj do budúcna. Čo sa týka ďalšieho bodu ako predseda 

mestskej volebnej komisie by som sa chcel v prvom rade prihovoriť rodičom a vyzvať ich 

k účasti na blížiacich sa voľbách, ktoré budú o mesiac. Mnohí si ešte neuvedomili, akú majú 

právomoc a možnosť rozhodovať o osude svojho okolia, mesta. Takže verím, že účasť bude 
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primeraná. Prvýkrát budú voľby netradičné, zdvojené alebo umocnené aj do samospráv aj do 

krajských územných, vyšších územných celkov. Novovzniknutému a formujúcemu sa 

parlamentu chcem popriať veľa múdrych, rozumných rozhodnutí a dobrú spoluprácu. A po 

tretie v neposlednom rade som sa rozhodol nekaziť ďalej priemer samosprávy, tak chcem sa 

poďakovať všetkým pracovníkom mesta v minulosti, v súčasnosti, kolegom, poslaneckým 

zborom, komisiám, mestským firmám, organizáciám za spoluprácu, ústretovosť. Taktiež im 

želám veľa úspechov a pozitívnej energie. Srdečná vďaka. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme veľmi pekne. Samozrejme keď môžem aj za všetkých poslancov a zamestnancov, aj 

mestských inštitúcií, mestských organizácií, škôl, škôlok všade, kde bol ste zainteresovaný sa 

poďakovať za vašu dlhoročnú prácu. Vážime si to a držíme vám palce v tom dôchodkovom 

stave, aby ste si užili ten dôchodok už naplno s vnúčatkami. Takže všetko najlepšie vám 

prajeme. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Dionýz Kemény 

To najhlavnejšie som zabudol. Poďakovanie obyvateľom za dôveru v priebehu 1/3 roku, teda 

veku života. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Pán poslanec Demény nech sa páči. 

 

p. poslanec Miroslav Demény 

Dobrý deň. Ďakujem aj ja za slovo. Tak pán kolega Kemény ma už troška predbehol. Tak isto 

ja mám tiež pár slov na záver volebného obdobia. Tak bolo mi cťou byť v tíme poslaneckom 

MZ tu pod vedením primátora Michala Domika. Tak isto ďakujem vedeniu mesta, 

zamestnancom mesta za dobrú až výbornú spoluprácu. Tak isto celému odboru kultúry, športu, 

cestovnému ruchu a v neposlednom mieste samozrejme všetkým občanom veľmi pekne 

ďakujem, že ma vôbec posunuli do tohto prvého volebného obdobia. Veľmi im pekne ďakujem 

a v tom najlepšom vedomí a svedomí som prispel hlasovaním za lepšiu a krajšiu Rožňavu. 

Ďakujem veľmi pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme veľmi pekne. Ešte niekto do diskusie? Dobre tak môžem najprv so svojimi slovami 

a potom, so slovami, ktoré sú tu napísané. Možno sa budú opakovať. Taktiež sa chcem 

poďakovať všetkým poslancom, ktorí hlasovali za tie dobré návrhy na rozvoj nášho mesta. 

Samozrejme za našimi návrhmi boli aj predkladatelia. To boli všetky naše odbory, naši 

zamestnanci. Taktiež aby sme mali peniaze to boli naše firmy, organizácie, ktoré niektoré, 

musím vyzdvihnúť mestské lesy, ktoré priniesli dosť veľký obnos peňazí do našej kasy. Za 

promptné riešenie aj pánovi riaditeľovi technických služieb. Teraz mal to hektické, dosť ťažké 

obdobie, že sme stanovili 48 hodín, keď sme obrázok poslali niektorého kanála, že dajaký občan 

bol nespokojný, tak sme ho tlačili a dosť bolo to také už aj preňho podľa mňa hektické obdobie. 

Ale veľmi pekne ďakujem, že v rámci možností technické služby všetko zabezpečili. Taktiež 

aj organizácia Actores divadlo Actores, kompletne zväčšili ste úplne si myslím, že úroveň aj 

podujatí. Takže bolo to krásne. Sprievodné organizácie čo sa týka aj nášho jarmoku. Bolo to 

super, bolo to krásne. Reprezentujete naše mesto. Kde sa len pozriem všade som dajaký dlžník. 

Samozrejme už pánovi náčelníkovi som poďakoval, hlavne tie vraky, že sa odťahujú, 

umiestňujú, uvoľňujú sa tie parkoviská. Všetky odbory som už asi, odpadov no. Aha tá 

najmä...pani riaditeľka je taká malá, takže samozrejme aj odpadové služby. Vykonávate svoju 

prácu veľmi kvalitne a si myslím, že ľudia môžu byť spokojní. Takže a....ešte raz. Mestská 
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televízia jasné. Ja som už povedal môjmu zástupcovi, že poraď mi, keby náhodou dakoho som 

zabudol, lebo u mňa je také, keď som v tej chvíli roztrženia, tak zabudnem na tých 

najhlavnejších a hlavne, ktorí sú vedľa mňa a poblízku aj zľava aj sprava. Hej. Takže ja už len 

dopredu sa pozerám a rýchlo zachytím dajaký obrázok a pri tom zabudnem veľakrát na tých 

ľudí, ktorí sú vedľa mňa. Sa ospravedlňujem. Je to ako taká moja životná najväčšia chyba, ktorú 

robím, že usporiadávam nejaké podujatia a zabudnem tých ľudí pozvať, ktorí sú najbližšie. 

Takže ja by som sa chcel takto potom poďakovať aj pani Jakobejovej, pani Tamásovej, pánovi 

zástupcovi, pani hlavnej kontrolórke, samozrejme aj našim technikom, ktorí vlastne každé MZ 

nám pomáhajú zorganizovať. Takže a hlavne občanom a nech prídu k voľbám, nech prídu 

k urnám a nech rozhodnú, či sme si tú prácu robili dobre alebo zle. Takže všetkým vám ešte raz 

chcem poďakovať za to, že ste boli so mnou a toto je dneska dnešné naše posledné MZ, ale ja 

ešte nemôžem vlastne ukončiť, lebo ešte je tu diskusia, takže môže sa hockto prihlásiť a ešte 

dopovedať možno ďalšiu sťažnosť, alebo možno ďalšiu vďačnosť. Takže veľmi pekne vám 

ďakujem a otváram ešte ďalej pokračujme v diskusii. Nech sa páči. Takže nikto sa nehlási do 

diskusie. Uzatváram bod č. 18 diskusia. Takže už len také posledné, lebo som si prešiel asi, ešte 

máme tu hlavnému architektovi, urbanistovi mesta som nepoďakoval. Ostatné prejdem. Už asi 

každému. Takže moja vďaka patrí každému, kto sa akýmkoľvek spôsobom pričinil o to, o čo 

sme sa všetci toto volebné obdobie snažili, aby sa v Rožňave žilo lepšie. A celkom na záver mi 

dovoľte tým, ktorí v nadchádzajúcich spojených voľbách kandidujú popriať veľa šťastia. 

Ďakujem veľmi pekne. 
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